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BAŞKAN- Değerli meclis üyelerimiz, dışarıda olan meclis üyemiz varsa bir son çağrıyı yapalım 

meclisimizi açacağız. Evet, teşekkür ediyorum. Değerli meclis üyelerimiz, çalışma arkadaşlarımız salonda bulunan 

değerli konuklarımız, ekranları başından bizi izleyen sevgili Karabağlar ailemiz, değerli dostlarımız Karabağlar 

Belediyemiz 2025 yılı Mayıs ayı 2. birleşimimizi açıyorum, hepiniz hoş geldiniz. Bugün aramızda konuklarımız 

var, herkese tekrar hoş geldiniz diyorum. Cumhuriyet Halk Partisi Karabağlar İlçe Başkanımız Sayın Volkan 

GÜRBOĞA hoş geldiniz, hayırlı olsun diliyoruz size de. Ak Parti Karabağlar Yerel Yönetimlerden Sorumlu İlçe 

Başkan Yardımcısı Sayın Şehmuz GÜLTEKİN hoş geldiniz, Ak Parti İl Gençlik Kolları Başkan Yardımcısı Sayın 

Cemil SARIOĞLU hoş geldiniz ve tabii ki tüm konuklarımız. Meclisimizin 1. oturumunu Salı günü 

gerçekleştirmiştik, 2. oturumla beraber gündemlerimiz ve komisyonlardan gelen raporlarımız var. Gündemimize 

başlamadan önce eğer hazırsak hep birlikte bizler bir yılımızı tamamladık. Bu bir yıl boyunca Karabağlarda hep 

birlikte meclisimizle, meclis üyelerimizle, muhtarlarımızla, kent konseyimiz, sivil toplum kuruluşlarımızla, 

vatandaşlarımızla bir aile birliği içerisinde iyilikleri büyütmeye çalıştık, doğru işleri büyütmeye çalıştık. Bunda 

çalışma arkadaşlarımızın, tüm personelimizin çok büyük emekleri var, bir kez daha teşekkür ediyorum. Bugün 

meclisimize başlamadan da kısa bir değerlendirmeyle bir yılda neler yapmışız hem kendimizi tekrar görelim hem 

de ekranları başında bizi izleyen vatandaşlarımıza da bir yılımızla ilgili kısa bir özet sunalım istedik, ondan sonra 

da gündemimize devam edeceğiz. Teşekkür ediyorum. Evet, Karabağlara baktığımız zaman tabii ki biraz hızlı 

gidiyoruz. Hemen düzelteyim. Bir geri gelebilir miyiz arkadaşlar yardımcı olursanız bana da. Ah özür. Eee ışıkları 

biraz, ışıkları biraz kapatabilirsek. Evet Karabağları biraz daha hatırlayalım ne kadar büyük ne kadar güçlü bir ilçe 

olduğumuzu ve bundan sonra yapacaklarımızla da ilgili ne kadar büyük bir potansiyele sahip olduğumuzu bir kez 

daha hatırlayalım. İzmir ilçeler sıralamasında metrekaresi ile birlikte 23. sırada, 58 mahallesi ile ilçeler 

sıralamasında 8, toplam nüfusuyla İzmir'in en kalabalık ikinci ilçesi, nüfus yoğunluğu sıralamasında 3, yıllık nüfus 

artışında 25 ve eğitim durumuyla ortalama lise ilçemizdeki eğitim durumu mezuniyet durumu 15. sırada. Bizler bir 

yıl önceki çalışmalarımıza baktığımızda 1 Nisan 2024 tarihi itibariyle hep diyoruz ya çalışmak için hızlı gitmemiz 

lazım sunumlarda da hızlı gidiyorum, tekrar geri geleyim göreve geldiğimizde personel sayımız 1668 idi. Şu an 

itibariyle 480 memur, 2 sözleşmeli, 123 kadrolu işçi, 61 geçici işçi 887 şirket personelimiz olmak üzere 1553 

çalışma arkadaşımızla her meclisimizde bunun bilgilendirmelerini de yapıyoruz, Karabağların 58 mahallesinde eşit 

adil ve ulaşılabilir bir hizmet vermeye çalışıyoruz. Bu çalışmalara katkı veren herkese de teşekkür ediyoruz. Biz 

çalışmalarımıza başlarken halktan yana, halkına değer veren, halkın hakkını savunan, planlı, dirençli, 

sürdürülebilir, sağlıklı bir Karabağlar hedefiyle yola çıktık. Bugüne kadar yaptığımız tüm çalışmalarda da bunların 

adımlarını atmaya çalıştık ve bu bir yıl içerisinde aslında tüm hedefleriyle büyüyen, gelişen ve güçlenen, yaşayan 

ve yaşatan, dayanışan, nefes alan, kolay ulaşılabilen, akıllı, toplumcu ve planlı bir Karabağlar için tüm 

çalışmalarımızı ve hedeflerimizi koyduk. Tabii ki ortak yönetim anlayışı bizim tüm sürecimizin ana eksenini 



2 / 31 
 

oluşturuyor. Bu kapsamda ihtiyaçlarımızı belirlerken özellikle halktan yana toplumcu belediyecilik anlayışımızla 

temel belediyecilik hizmetlerimizin yanında kendi kapasitemizi de geliştirmek adına bazı çalışmalar yaptık. Sizlerle 

birlikte meclisimizde de aldığımız kararlarla 1 Nisan'da 29 olan müdürlük sayımızı 36'ya çıkardık. Kadın Aile 

Hizmetleri Müdürlüğümüz bizim için önemli kadın çalışmalarımız kapsamında. Kütüphane Müdürlüğümüz 

Karabağlarda yok olan kütüphanelerimizin sayısını arttırmak, geliştirmek ve aslında mahallelerde ihtiyaç duyulan 

kütüphanelerimizi planlı ve programlı hayata geçirmek için kuruldu, çalışmaları devam ediyor. Tesisler 

Müdürlüğümüz, Koordinasyon İşleri Müdürlüğümüz, Kentsel Dönüşüm Müdürlüğümüz en büyük sorunumuz olan 

kentsel dönüşüm noktasında bu çalışmaları yapmak ve doğru bir kentsel dönüşümü sokağa yansıtmak adına 

çalışmalarını sürdürüyor. Araştırma ve Geliştirme Müdürlüğümüz, adı üzerinde yeni projelerimiz, ortak çalışmalar 

ve faaliyetlerimizin geliştirilmesi ile ilgili çalışmalarını sürdürüyor. Ve aslında kentlerimizin en önemli sorunu olan 

afetlerle ilgili de Afet İşleri Müdürlüğümüz Karabağları dirençli hale getirmek ama hiçbirimiz karşılaşmak 

istemiyoruz olası bir afet durumunda da hazır olabilmek için hem belediyemizi hem toplumumuzu hem 

mahallelerimizi hazır edebilmek için çalışmalar yapmak üzerine kuruldu. Meclisimizde de yeni komisyonlar 

kurduk. Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri Komisyonumuz, Bağımlılıkla Mücadele Komisyonumuz, Kentsel 

Dönüşüm Komisyonumuz, Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonumuz, Dirençli Kentler Komisyonumuz ve 

Hayvan Hakları Komisyonumuzla geçmişten bugüne olan çalışmaları birer adım daha ileriye götürebilmek adına 

siz değerli meclis üyelerimizle beraber kente dair katkı verecek çalışmalarda bulunduk. Burada komisyon 

üyelerimize de tekrar teşekkür ediyoruz. Biz muhtarlarımızla birlikte her ay düzenli toplantılar yapacağımızı, 

çalışmalarımızı paylaşacağımızı, sokakta olacağımızı söylemiştik. Hem komisyonlarımızın mahallelerde yaptığı 

çalışmalar ve değerlendirmelerle hem de yaptığımız muhtar toplantılarımızla söz verdiğimiz gibi bir yılı geçirdik. 

Bundan sonraki süremizi de aynı şekilde çalışmaya ve büyütmeye devam edeceğiz. Stratejik plan bir kentin 

anayasası belediyenin çalışmaları ile ilgili anayasası biz yaşayan ve yaşatan Karabağların geleceği için ortak 

yönetim anlayışıyla ortak toplantılar danışma kurullarıyla hep birlikte stratejik planımızı hazırladık, bundan sonraki 

süreçte de buna bağlı olarak daha da geliştirerek devam edeceğiz. Katkı veren herkese teşekkür ediyorum. 

Karabağlar için dayanışma demiştik hem meslek odalarıyla hem sektör kuruluşlarıyla ve uluslararası ölçekteki 

çalışmalarla beraber çeşitli protokoller imzaladık. Gücümüzün yetmediği yerde destek alabileceğimiz çalışmalara 

imza attık. TMMOB Çevre Mühendisleri Odası, Peyzaj Mimarları Odası, Gıda Mühendisleri Odası, Jeoloji 

Mühendisleri Odası, Kızılay Karabağlar Şubesi, İzmir Gömlek Triko ve Benzerleri Esnaf Sanatkârlar Odası ortak 

çalışma protokollerimizde bunların devamı da önümüzdeki yıllarda devam edecek. Küresel iklim değişikliği ve 

enerji yönetimi için de uluslararası sözleşmelere ve protokollere imza attık. Karabağlarımız için bir ilk oldu, 

adımlarımızın başlangıcı oldu. Belediye Başkanları Sözleşmesi ve Küresel Belediye Başkanları Sözleşmesi ile 

dirençli sürdürülebilir bir Karabağlar için iklim dostu dayanıklı bir Karabağlar için sözümüzü verdik, adımlarımızı 

atmaya başladık. Avrupa Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetimler Kongresi'nin Türkiye Ulusal Heyetinin meclis 

üyesiyim ben bu dönem. Türkiye'de Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı'nın onayıyla tüm belediyeler 

içerisinde siyasi partilerimizin temsil oranıyla beraber seçilen belediye başkanları olarak ki bu heyette Cumhuriyet 

Halk Partisi heyet başkanımız Eskişehir Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Ayşe ÜNLÜCE'dir. Aynı zamanda 

Cumhuriyet Halk Partili belediye başkanlarımız, AK Partili belediye başkanlarımız, Milliyetçi Hareket Partisi, 

Yeniden Refah Partisi'nden belediye başkanlarımızla olmak üzere ulusal heyetin İzmir'den temsilcisi olarak, 

Türkiye temsilcisi olarak ben de Karabağlar Belediye Başkanı olarak görev almaktan onur duyuyorum. Aynı 

zamanda izleme komitesinde de Avrupa Birliği Avrupa Kongresi'nin diğer ülkeleri ile beraber çalışmalarımızı 

yürütüyoruz. Ve geçen hafta meclisimizde de konuşulmuştu Avrupa Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetimler 

Heyetinde izleme komisyonu ve genel kurullarda diğer partilere mensup belediye başkanları ile beraber ülkemizi 

temsil ederek ülkemizdeki belediye çalışmaları siyasi süreçler ve politikalarla ilgili görüşlerimizi de dile 

getiriyoruz. Ekranda gördüğünüz fotoğrafta son ziyaretimizden, Avrupa Konseyinin de yayınladığı deklerasyonla 

beraber bir fotoğraftır. Devam eden yatırımlarımız vardı geçmişten bugüne gelen. Hep söylemiştik mevcut devam 

eden çalışmaları güçlendirmek ve yeni çalışmalarla adımlarımızı ilerletmek adına Atatürk Gençlik ve Spor Merkezi 

göreve başladığımız anda %70 seviyesindeydi. 2020 yılında temeli atılmış olan, inşaatı başlamış olan çalışmamız 

bugün %95 seviyesinde tamamlanmış durumda ve bu tesisle beraber sadece Karabağlara değil İzmir'e de gençlik ve 

spor faaliyetlerinde çok ciddi bir altyapı tesisini kazandırmış olacağız. Tüm kısıtlılıklar ve imkânsızlıklara rağmen 

bir yıl içerisinde çabalarını gösteren tüm çalışma arkadaşlarımıza, yüklenici firmamıza teşekkür ediyorum. Yine 
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Yeşilyurt Pazar yerimiz meclisimizde de çokça konuşulan çalışmalarımızdan bir tanesiydi. 1 Nisan'da 

başladığımızda %10 seviyesinde çalışması gerçekleştirilmişti, bugün %30 seviyesinde devam ediyor. Mayıs 2025, 

Mayıs sonu 2025 itibariyle sözleşmesinin imzalandığı tarihte ihale süresi sona eren çalışma içinde yaşadığımız 

dönemde inşaat koşulları, mali koşullar nedeniyle süre uzatımı talebinde bulunulmuş idaremizce ve ilgili mevzuat 

kapsamında değerlendirmede de Mayıs sonunda bitirmeyi planladığımız tesis Haziran 2026'da bitirilmek üzere 

süresini revize etmiştir. Bu kapsamda tüm bu süreçlerle birlikte burada da konusunu ettiğimiz aslında tesisimizin 

bölgede yarattığı inşaat faaliyetleri ile ilgili rahatsızlığın bir an önce giderilmesi ve hayata geçirilmesi ile ilgili 

çalışmalarımıza hızla devam edeceğiz. Temel belediyecilik hizmetlerimize baktığımız zaman ulaşım en önemli 

sorunlarımızdan bir tanesiydi, burada komisyonlarımızla konuştuk. Planladığımız projelerle ilgili çalışmalarda 

Dostluk Bulvarımız İzmir Büyükşehir Belediyemizin de yaptığı ihale ile ilgili başladı. Önümüzdeki  bir-bir 

buçuk ay içerisinde tamamlanmasını planlıyoruz. Böylece Karabağ'larda ana ulaşım sorunlarından bir tanesine 

neşter vurmuş olacağız. Diğer çalışmalarla da beraber hem 2025 yılının ikinci yarısında hem de önümüzdeki 

dönemlerde diğer sorunları da hep birlikte tamamlayacağımızı düşünüyoruz. Bu çalışmalarla beraber bizler temel 

belediyecilik hizmetlerimizi yürütürken özellikle idari ve mali yapımızı güçlendirmek, dışarıdan hizmet alımı 

noktasında zorunlulukları ortadan kaldırmak, her çalışmamızı kendi personelimizle, kendi kaynaklarımıza yürütme 

hedefiyle birlikte bu dönem şoförlü araç kiralamaya son verdik. Aslında uzun yıllardır kiralık olarak yürütülen ve 

bir ihale sistemiyle ödemesini gerçekleştiğimiz süreçte biz kiralama bedelinin yerine o bedelle araç sahibi olduk. 

Yurt ve personel yemeği için catering hizmetlerimizi dışarıdan alıyorduk. Şu anda günlük 750 öğünü kendi 

imkânlarımızla kendi personelimizle çıkarıyoruz. Hem mali anlamda tasarrufumuzu yapmış olduk hem de kendi 

bünyemizde çalışmalarımızı güçlendirmiş olduk. Kar kafelerimizi kurduk. Kar kafelerimizden ilk denemesini 

belediyemizin girişindeki gördüğünüz alanda gerçekleştirmiştik, emeği geçen herkese teşekkür ediyoruz. Uğur 

Mumcu Parkımızda söz verdiğimiz gibi özellikle dar gelirli vatandaşlarımızın, emeklilerimizin uygun fiyatlarla 

zaman geçirebileceği alan yaratmak adına bir çalışma yaptık. Önümüzdeki günlerde de diğer çalışmalarımız devam 

edecek. Bizler belediyecilik anlayışı içerisinde emekçilerimizle beraber sürecimizi yürütüyoruz. Bu kapsamda 

yıllardır saatli ücretle çalışan kadrolu olmayan 34 antrenör ve öğretmenimizi bünyemize alarak taşerona son verdik. 

Şu anda bizlerle beraber çalışma koşullarında iyileştirdiğimiz daha da iyileştirme hedefinde olduğumuz bir süreç 

yürütüyoruz. Araç filomuzu güçlendirdik. Çokça konuşuldu iki araç alındı diye. Ben iki araç değil 51 araç satın 

aldık. Bu 51 aracın 6 tanesi binek araç diğerleri de belediyemizin temel hizmetleri yürütmek üzerine Veterinerlik, 

Zabıta, Fen İşleri Müdürlüğümüz gibi müdürlüklerimizde ekranda da gördüğünüz araçlardır bütün belediyecilik 

hizmetlerimizi kendi araç filomuzla kendi imkânlarımızla ve 2 yıl içerisinde de borcu bitecek şekilde bize ait 

olacak şekilde bütçemize de katkı sağlayacak şekilde yeniledik. Emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. Şu anda 

da sokaklarda Karabağlar Belediyesi'ne ait araçları hepimiz görüyoruz, sayısını da arttırmak istiyoruz. Karabağlar 

Belediyesinde tüm çalışmalarımızı kendimiz yapıyoruz. İş makinelerimizi güçlendirmek adına özellikle yollarda 

yol bakımla ilgili sorunlarımıza daha hızlı çözümler üretebilmek adına asfalt yama robotumuzu satın aldık. Asfalt 

plentimizde kendi ürettiğimiz asfaltımızla çalışmalarımızı gerçekleştiriyoruz. Asfalt yama robotumuzla beraber 

kurduğumuz hızlı çözüm ekibiyle de bir taraftan yollarda, özellikle vatandaşlarımızın çok da şikâyet ettiği, rahatsız 

olduğu çukurlar ve diğer süreçlerle ilgili alternatif ve hızlı çözümü üretiyoruz. Ve bu dönem çokça da konuşulan 

Karabağlar Belediyesi KARBEL A.Ş. tarafından işletilen benzin istasyonumuzu açıyoruz. Önümüzdeki günlerde 

artık satış işlemine başlayacak. Her türlü yasal süreci, izinleri ve ruhsatları tamamlanmış bir kadın istasyon olan, bir 

yeşil istasyon olan benzin istasyonumuzla kendi yakatımızı alacağımız bölgemize hizmet verecek aynı zamanda 

kadın istihdamı ve enerji üretimi noktasında da belediyecilik uygulamalarında bir örnek olan çalışmamızın 

açılışında sizlerle birlikte olmayı diliyoruz. Gurur duyduğumuz çalışmalarımızdan bir tanesi Karabağlar Belediyesi 

tarafından Uğur Mumcu Parkımızın yanındaki alanda benzin istasyonumuz önümüzdeki günlerde faaliyete 

geçecek. Kentsel dönüşüm en çok konuştuğumuz konulardı burada, Karabağların en büyük problemlerinden bir 

tanesi. Bizler Kentsel Dönüşüm Komisyonumuzu meclisimizde kurmuştuk. Bu dönem Kentsel Dönüşüm Ve 

Dirençli Kentler olarak çalışmalarına devam ediyor. Kentsel Dönüşüm Müdürlüğümüzü kurduk. İlgili uzman 

arkadaşlarımızla beraber ve bu çalışmalar içerisinde hepimizin bildiği gibi 16 mahallemizi kapsayan 540 hektarlık 

alan Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı'nın yetkisinde. O çalışmalarda kurumlarımızla işbirliği 

içerisinde olmaya ve bu alanın bir an önce planlanarak o çalışmalarda da belediyemizin de masada olarak 

görüşlerinin alınması gerektiği noktasında görüşlerimizi ve çağrılarımızı tekrarlıyoruz. Henüz resmi olarak 
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bakanlıkla o masaya çağrılmış değiliz ama buradan bir kez daha ifade edelim meclis üyelerimizden de destek 

isteyelim. Bu alanın bir an önce planlanarak hızla doğru ve güvenli yapılaşmaya açılması noktasında el birliği ile 

2025 ve sonrasında devam edeceğiz. Aynı şekilde Büyükşehir Belediyemizin sorumlu olduğu alanda çalışmalar 

devam ediyor. Onunla da ilgili bilgileri verdik. Büyükşehir Belediyemizde kendi çalışmalarını yürütüyor ve 

Karabağların tamamında kentsel dönüşüm süreçleri için bizler de kentsel dönüşüm ofisimizin açılış çalışmalarını 

yürütüyoruz. Önümüzdeki günlerde sizlerle birlikte Karabağlarda kentsel dönüşümü doğru, vatandaştan yana ve 

yerinde olacak şekilde adımlarımızı ve çalışmalarımızı yürütmeye devam edeceğiz. Dirençli Karabağlar için 

geçmiş dönemlerde kent konseyimiz tarafından pilot uygulama olarak başlatılan bu dönemde de kent konseyimiz 

ve belediyemizdeki afet çalışma grubumuzla birlikte komisyon üyelerimize de desteklenen mahalle afet gönüllüleri 

projesini belediyemiz bünyesine kattık. 58 mahallemize yaymak üzerine de çalışmalarımız devam ediyor. 

Karabağların her köşesinde 58 mahallemizde bu büyüklükteki bir alanda yenilenme çalışmalarına elimizdeki 

imkânlarla tüm çalışma arkadaşlarımızın gayretleriyle devam ediyoruz. Bununla ilgili rakamlara baktığımız zaman 

bir yıl içerisinde 20.000 tonun üzerinde asfaltı ürettik asfalt plent tesisimiz de kendi asfaltımızla. 45 mahalle 206 

sokakta asfaltlama çalışması yaptık. 58 mahalle 232 sokakta inşai sokak iyileştirme çalışmaları gerçekleştirdik. 

31.000 m²’nin üzerinde alanda parke taşı, 57.000 metrelik bordür taşı döşedik. 12 tane yeni yaptığımız ve 

yenilediğimiz parkımız var, tüm parklarımızda bakım onarım ve yenileme çalışmalarına devam ediyoruz. Biraz 

önce bahsettiğim gibi 206 sokakta asfaltlama çalışması, serim çalışması yaparken bünyemize kattığımız asfalt yama 

robotumuzla da 16 mahalle, 8 cadde, bir bulvarda her gün sizin de sokaklarda ya da farklı alanlarda göreceğiniz 

şekilde küçük yama ve bakım onarım çalışmalarına devam ediyoruz. Emeği geçen tüm arkadaşlarıma çok teşekkür 

ediyorum. Parkları ve bahçeleriyle yaşayan Karabağlar demiştik. Bir yıldaki rakamlarımıza baktığımızda 22 

mahallede bitki temizliği, toprak tesviyesi, ağaç dikimi ve bakımı, bank ve kent mobilyası imalatıyla yine kendi 

imkânlarımız, kendi çalışma ekibimizle süreçlerimizi yürüttüğümüz hatta parklarda göreceğiniz yeni banklar, yeni 

oturma alanları ve kütüphanelerimizle aslında park içi kütüphanelerimiz de kendi deneyimlerimizi de 

geliştirdiğimiz arkadaşlarımızın yeni tasarımlar geliştirdiği bir süreçte çalışmalarımıza devam ediyoruz. Ağaç 

budama ve dip kesim gibi temel hizmetlerimizin yanında ekip arkadaşlarımıza tekrar teşekkür ediyorum. 

Parklarımız içerisinde hep birlikte olduğumuz, açılışımızı yaptığımız üç fidan anıtımız ve parkımızda bir aradaydık. 

Ülkenin demokrasi tarihinde, siyasi tarihinde de yeri olan parkımızda bugün üç fidanımız geçmişten bugüne 

sözlerimizi artık bakışlarıyla duruşuyla gösteriyor. Büyüyerek gelişerek devam etsin. 6 Şubat anı parkımızı açtık. 

Bu mecliste aldığımız kararlarla, ortak kararlarla birlikte günlerimizi, geçmişimizi, yaşadıklarımızı anılarımızı 

geleceğe de taşımak adına emek veren herkese teşekkür ediyorum. Temizlik en önemli sorunlardan bir tanesiydi 

hep konuştuğumuz, güncel ve yaşayan bir şehir içerisinde. Alışkanlıklarımızdan başlayarak kentin altyapısından da 

ayrılmayan bir yerde biz bu bir yıl içerisinde dip köşe temizlik çalışmasını başlattık. 58 mahallede yaklaşık 202 

kişilik ekiplerle zaman zaman Büyükşehir Belediyesinden destek aldığımız zaman zaman da özellikle son 6 ayda 

kendi ekiplerimizle ve personellerimizle 58 mahallemizin tamamını dip köşe temizleyip mahallelerimize ve 

muhtarlarımıza emanet ettiğimiz daha temiz bir Karabağlar için hep birlikte mücadele ettiğimiz bir süreci başlattık. 

Bu dönem itibariyle dip köşe temizlik çalışmamız da belli periyotlarla devam ediyor. Sokakları temiz bir 

Karabağlar için çalışırken Temizlik İşleri Müdürlüğümüz ekiplerimizle beraber topladığımız atık miktarlarını 

ekranda görüyorsunuz. 200.000 tonun üzerinde çöp topladık. Mobilya atıklarımız, dezenfekte edilen konteynerler, 

bakım onarım ve değişim çalışmaları ile beraber tüm imkansızlıklara rağmen arkadaşlarımız temiz Karabağlar için 

vatandaşlarımızla, muhtarlarımızla birlikte çalışmaya devam ediyorlar. Ve moloz ve hafriyat toplama talepleri, 

rakamlar inşaat çalışmaları ile ilgili değerlendirmeler de ortada bununla ilgili sahada çok az sayıda olan 

arkadaşımız da bu çalışmaları yaptığımızı bir kez daha belirtmek isterim. O yüzden de rakamlar, sokak sayısı ve 

Karabağların büyüklüğüne toplanan atık miktarlarına baktığımızda sokakta çalışan tüm ekip arkadaşlarıma bir kez 

bir kez daha teşekkür ediyorum. Ve yine bu dönem daha temiz bir Karabağlar için süreçleri yürütürken 

başlattığımız kampanyamızda özellikle mobilya ve budama atıkları ile ilgili mahalle bazlı yeni günlerimizin 

belirlenmesi, daha sistematik hale gelmesi noktasında çalışmaları yaptık. Bu çalışmaların hepsini muhtar 

toplantılarımız, komisyonlarımızla birlikte yürüttüğümüz dolayısıyla kentin ortak yönetim anlayışı içerisinde 

gerçekleştirdiğimizi bir kez daha belirtmek isterim. Kapasitesini ve etkinliğini arttırarak devam ediyor. İklim 

Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğümüzün özellikle geri dönüşüm kapsamında toplanması gereken atıklarla ilgili 

rakamları ve çalışmaları 2025'te daha fazla ve daha etkin olma hedefiyle devam ediyor. Karabağlarda en büyük 
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hedefimiz bütün çalışmalarda izinli, ruhsatlı, mevzuata uygun olarak süreçlerin yürütülmesi ve denetimlerin 

gerçekleştirilmesi, tüm vatandaşlarımızın güvenli ve mevzuata uygun hizmetlere sahip olması. Bu kapsamda 

verilen ruhsat sayılarına baktığımız zaman ekranda görüyorsunuz. Tabii biz değerlendirmeler yaparken belediye 

çalışmalarımızda hedef alma adına kentimizde hangi iş yerleri açılıyor, hangi sektörler gelişiyor noktasında verilen 

ruhsatların %20'sinin kadın girişimciler üzerinden olduğu, %22'sinin ticari olduğu değerlendirmeler, %57'sinde 

erkek girişimciler tarafından olduğunu değerlendirirken 15 yılda kadınlara verilen, kadın girişimcilere verilen 

ruhsat sayısının %20 fazlasını bir yılda verdiğimizi fark ettik. Bu da Karabağların kadınlarının ne kadar güçlü 

olduğunu, Karabağlarda kadın emeğinin ne kadar büyük olduğunun da bir de göstergesi oldu. Biz bu çalışmaları 

yapmaya devam edeceğiz. Karabağların kadınlarına da selam olsun. Zabıtamız sağlıklı ve güvenli çalışmalarla ilgili 

denetimlerini sürdürüyor. Bu kapsamda ekranda rakamları görüyorsunuz. 22.000in üzerinde iş yerinde denetim 

gerçekleştirdik kesilen cezalar yapılan işlemlerle beraber bu denetimlerimiz artarak devam edecek. Özellikle sokak 

işgalleri konusunda, işletme ruhsatları konusunda sağlıklı, temiz ve güvenli iş yerleri konusunda kararlı 

olduğumuzu her fırsatta tekrarlıyor, herkesten de bu konuda destek bekliyoruz. Zabıta Müdürlüğündeki 

arkadaşlarımıza çok teşekkür ediyoruz. Bu dönem yaptığımız çalışmalardan bir tanesi zabıta birimimiz içerisinde 

çevre timi kurmamızdı. Bizler temizlik çalışmalarını yürütüyoruz, konteynerları temizliyoruz, çöp kutularını 

temizliyoruz ama en büyük sorunumuz sokağa atılan çöpler, gelişi güzel bırakılan atıklar. Bu kapsamda 

oluşturduğumuz çevre timiyle beraber sokağa atılan çöplere ceza uygulamasında başlattık. Tabii ki arkadaşlarımız 

önce uyararak ancak sokağa çöp atanlara da artık ceza keserek devam ediyor. Biz diyoruz ki çöpü çöpe atarsan 

bedava kamu hizmeti ama çöpü yere atarsan ceza uygulamamız var. Çünkü tüm ekip arkadaşlarımız kamusal olarak 

da çalışmalarını yürütürken daha temiz bir Karabağlar için el veriyor. Buradan da vatandaşlarımızdan bir kez daha 

rica edelim çöplerin çöp kutusuna atılması, sokağa gelişi güzel atık bırakılmaması, bırakanların uyarılması, 

uyarıları dikkate almayanların da ceza yemesi söz konusudur. Biz ceza uygulamamızı başlattık ve devam ediyoruz. 

Rakamları da daha sonraki zamanlarda sizlerle paylaşacağız. Yine can dostlarımızla ilgili bu mecliste çok konuştuk 

tartıştık. Yine bu hafta içerisinde Anayasa Mahkemesinde de bir süreç vardı. Biz veterinerlik hizmetlerimizde can 

dostlarımızın yanındayız. Karabağlar yaşatmayı seçti. Sağlıklı ve güvenli koşullarda kısırlaştırma, aşılama, 

sahiplendirme faaliyetlerinin sayısını arttırarak veterinerlik birimimizin kapasitesini, barınağımızın kapasitesini 

arttırma çalışmalarına devam ederek yeni alanlar yaratma noktasında da bakanlıklarımızla yazışarak bunun bütçesi 

ve ödenekleri ile ilgili gerekli talepleri yaparak çalışmalarını sürdürmeye devam ediyor. Bu kapsamda da muayene 

sayıları, kısırlaştırma, aşılama, yerinde uygulama gibi sayıları ekranda görüyorsunuz. Tüm arkadaşlarıma çok 

teşekkür ediyorum. Ve yine bu dönem başladığımız çalışmayla beraber can dostlarımızın sahiplenmesi için 

kampanyalar yaptık. İlk yoncayla başlamıştık, benim sahiplendiğim bir sokak canımızdı. Şu an belediyemizin farklı 

binalarında sokak canlarımız var. Bizlerle birlikte çalışma ekibimizin bir parçası olarak hayatımıza renkli bir nefes 

katıyorlar ama aynı zamanda 347 patili dostumuz yeni ailelerine kavuştu. Önümüzdeki dönemde de buradan bir 

çağrımız olsun daha çok vatandaşımızı yuva olma konusunda destek vermeye çağırıyoruz. Ve tüm bu toplantıları 

yaparken sivil toplum kuruluşlarıyla, muhtarlarımızla, komşularımızla bir arada yaşatacağımız, sorunları doğru 

çözümlerle üreteceğimiz, çözeceğimiz bir çalışma yöntemini tercih ettiğimizi bir kez daha belirtiyoruz. Pati 

parklarımızı açtık, ihtiyaç duyduğumuz alanlardı. Can dostlarımızı ev sahibi yapıyoruz ama onların da yaşamlarını 

doğru sürdürebilmesi için Karabağlarda ilk olan uygulamaydı. Ben yine ekip arkadaşlarımıza çok teşekkür 

ediyorum, herkesin emeğine sağlık. Doğalgaz en çok konuştuğumuz konulardan bir tanesi, burada hepimizin ortak 

sözü, meclisimizin ilk meclis toplantısında aldığı ortak kararla, tüm meclis üyelerimizin ortak kararıyla İzmirgaz 

firmasına doğrudan çalışma yapabileceği alanları vermiştik. O kapsamda 2024 yılında İhsan Alyanak ve Peker 

mahallelerindeki sokaklarda doğalgaz çalışmaları başladı. Daha sonra yine meclisimize getirdiğimiz çalışmalarımız 

oldu. Bu görüşmelerimiz devam ediyor. Muhtarlarımızın görüşmeleri, meclis üyelerimizin görüşmeleri devam 

ediyor ama biliyoruz ki bu çok yetersiz. Buradan bir kez daha çağrımızı tekrarlıyoruz. Karabağlarda doğalgazı 

olmayan mahalle kalana kadar ilgili yetkililerin, ilgili sorumluların kim varsa gereğini yapması ve mahallelerimize 

doğalgaz getirmesi noktasında her bir kapıyı çalması noktasında biz de sürece katkıyı fazlasıyla koyacağımızı 

belirtiyoruz. Şu anda da bu meclisten ortak kararla geçirdiğimiz sokaklarda bir an önce doğalgaz çalışması 

yapılmasını bekliyoruz. Belediyemiz bu anlamda da üzerine düşen sözleri yerine getirmiş, getirmeye de devam 

edecektir. Bakanlığın yetki alanındaki mahalleler ve bizim yetki alanımızdaki mahallelerle ilgili bir özet 

bilgilendirmeyi de yapalım çünkü zaman zaman farklı bilgilendirmelerle vatandaşımızın da kafası karışıyor. 
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Dolayısıyla belediye olarak belediye meclis üyeleri olarak bizim görevimiz doğru ve güvenli bilgiyi aktarmak. Bu 

kapsamda özellikle bakanlık yetki alanında kalan, planlama çalışmalarının sorumluluğu bakanlıkta olan noktalarda 

ilgili planlama sürecinin bir an önce tamamlanarak sağlıklı altyapıya kavuşması için gerekli süreçlerin 

yürütülmesini dile getiriyoruz. Bizler kendi yetki alanımızda kalan çalışmalarla ilgili kendi üzerimize düşen 

çalışmaları yaptık. El birliğiyle de vatandaşımızın sorununu gidermek istiyoruz. Karabağlarda revizyon imar 

planlarının tamamı tamamlandı ve aslında Karabağların geleceğine yönelik imar planları hazır. Bu planlara uygun 

olarak yapılaşmanın yapılması dolayısıyla Karabağların bütününde sokaklarıyla, yollarıyla, kaldırımlarıyla, yeşil 

alanlarıyla, sosyal alanlarıyla yaşayan bir Karabağlar için sadece binasıyla betonlaşan değil yaşam alanlarıyla 

birlikte yaşayan, kentin refahını kentlinin paylaştığı Karabağlar için tüm ekibimizle beraber çalışmalarımıza, tüm 

kuruluşlarla da ortak paydaşta buluştuğumuz kuruluşlarla da iletişim halinde yürütme noktasında devam ediyoruz. 

Riskli alan 540 hektarlık alan en çok konuşulan konuydu. Vatandaşlarımızdan gelen bu alan gerçekten riskli midir 

sorusuna cevap verebilmek adına da Jeoloji Mühendisleri Odamızla Karabağların bütününde de çalışmalar yapmak 

adına bir çalışma grubu oluşturduk. Şu anda o çalışmalarımız devam ediyor. Elde ettiğimiz sonuçları da 

bakanlığımız ve ilgili kurum kuruluşlarla da paylaşmaya devam edeceğiz. Temel belediyecilik hizmetlerimizin 

yanında en çok ihtiyacımız olan sosyal belediyecilik, temel haklarımızdan bu kadar uzaklaştığımız, sohbet etmek, 

bir arada olmak, bir çay bahçesinde çay içebilmekten bile uzak olduğumuz bir noktada belediyecilik hizmetleri çok 

daha önem kazandı. Sokağa çıktığımızda en önemli sorunlardan bir tanesi şu: ki biz her zaman sokaktayız; iş 

istiyor. İşsizlik bu ülkedeki en büyük sorun. Genç işsizliğin ve yaşlı yoksulluğun en fazla olduğu Karabağlarda 

belediyemizin imkânlarıyla işsizlik sorununa çözüm bulmak mümkün değil, bu belediyemizin yetkisi ve 

sorumluluğunda değil. Bu aslında ilgili hükümetlerin, idarelerin yapması gereken bir süreç ancak biz bir damla 

destek olabilir miyiz diye söz verdiğimiz gibi bölgesel istihdam ofisimizi çalışmalara katkı vermek adına 25 Mayıs 

2024 tarihinde açtık. Neredeyse bir yıl oldu. Bu bir yıl içerisinde 56 firma 115 görüşmeyi bu meclis üyelerimizin 

oturduğu masalarda gerçekleştirdi ve bu görüşmelerde 1162 vatandaşımızın işe girmesine destek olduk. 693 kadın 

449 erkek ve 20 özel gereksinimli dostumuz iş sahibi oldu. Gelen başvurular, gelen taleplerle beraber istihdam 

ofisimizin web sitesi uygulaması ile birlikte bizler destek olmaya devam ediyoruz. Ama sorunun nedenini ve asıl 

çözümün ne olduğunu da hep beraber biliyoruz. Bu kapsamda da yine tüm meclis üyelerimizle beraber çalışmaların 

arttırılması için devam edeceğiz. Tüm vatandaşlarımıza eşit ve ulaşılabilir hizmet verme noktasında hedefimizi 

yürütürken belediyemize gelen vatandaşlarımızla da ilgili çalışmalarımızda engelsiz masamızı kurduk. Burada özel 

gereksinimli dostlarımızın ihtiyaçlarını hızlı bir şekilde yürütmeye çalışıyoruz. Kimsenin kendini öteki ve yalnız 

hissetmediği, yardıma ihtiyacı olmadığı bir ülke hayaliyle çalışıyoruz biz ancak bu noktada o hayalimizi 

gerçekleştirene kadar güçlü ve kararlıyız. Ama şu anda ihtiyaç olan kimseyi de yalnız bırakmayacağız. 1843 kişi 

sosyal destek kartından yararlanıyor, 901 kişi sosyal market gıda ve giyim yardımını aldı. 8120 kişiye gıda kolisi 

ulaştırdık ramazan ve Kurban Bayramı'nda. 802 komşumuz engelli danışma biriminden hizmet almaya devam 

ediyor. 646 komşumuz yaşlı, çocuk, aile, kadın ve hukuksal danışma hizmetlerinden yararlandı. Özellikle kadın, 

aile ve hukuki danışmanlık hizmeti bu dönem aktif olarak hayata geçirilen çalışmalardan bir tanesi, 2440 kişi 

muhtaç asker aileleri yardımı, 2440 taziye gidilen hane sayısı 681 yeni doğan hizmeti. Bu rakamların çok 

olmasından gurur duymuyoruz, tam tersine üzüldüğümüz noktalar. Biz sosyal yardımla yaşayan değil işiyle, 

emeğiyle kendi geçimini sağlayan yaşayan ve yaşatan bir Karabağlar mücadelesini sürdürmeye devam edeceğiz. 

Tabii sosyal etkinliklerimiz, çalışmalarımız, güzel geleneklerimizi ortaya koyma süreçlerimiz de var. Çeşitli 

etkinliklerimiz vardı. Aşure etkinlikleri, bu masalarda konuştuk bu fotoğrafı da özellikle koydum paylaşmak 

istiyorum. Belediyemiz bu çalışmaları yaparken tabii ki İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin 30 ilçe belediyesi ile 

beraber yürüttüğü faaliyetlerimiz de var tüm çalışmalarımızı güçlendirerek devam ediyoruz. Kent Konseyimizin 

yaptığı aşure etkinliklerimiz var belediyemiz bütçesinden gerçekleşen bir de Büyükşehir Belediyemizin yaptığı 

etkinlikler var. Hepsine çok teşekkür ediyorum. Bir küçük düzeltme de yapayım. Denetim komisyonu raporumuzda 

şerh olarak sunulmuştu, bir aşure etkinliği yapıldı, Büyükşehir Belediyesi tarafından gerçekleştirildi diye. Bizim 

aşure etkinliğimiz Kent Konseyimizin etkinliği ve farklı bir etkinliktir. Büyükşehir Belediyemizin etkinliği farklı 

bir etkinliktir. Yetersizdir daha çok aşure etkinliği yapılması, özel günlerle ilgili geleneklerimizin, bağlılığımızın 

güçlendirilmesi için 2025'te devam edeceği. 5 halk ekmek satış noktamızı açtık. Halk ekmeklerimizi Karabağlar 

Belediyesi olarak açtık. Büyükşehir Belediyemiz tarafından bir kent lokantası açıldı. Yine Büyükşehir Belediyemiz 

tarafından Bozyaka'da İzmar marketimiz açıldı. Bu da sosyal belediyecilik anlayışı içerisinde gerçekleştirilen 
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çalışmalardan bir tanesi oldu. Sosyal marketi, askıda mobilyayı gerçekleştireceğimizi söylemiştik ve bir yıl 

içerisinde sosyal marketi geliştirerek, yerini değiştirerek hedefimize ulaşmaya çalıştık. 1017 kişi faydalandı. Askıda 

mobilya, askıda market, askıda kıyafet, askıda kitap ve kırtasiye ama ne acıdır ki askıda oyuncak… Çocuklarımıza 

oyuncak bile alamadığımız noktada biz bu hizmetle destek vermeye çalışıyoruz. Emeği geçen herkese, katkı veren, 

bağışlarıyla birlikte kayıtlı olarak kime ulaştığı bilgisi, belgesi verilen bağışlarla birlikte marketimize destek veren 

herkese teşekkür ediyoruz. Sosyal tesisler en çok istenendi. Karabağlarda ihtiyacımız olan, kamu kaynaklarıyla 

beraber vatandaşa doğru hizmet, uygun fiyatlarla beraber nefes alma alanları yaratmak adına Kara Fatma'daki 

sosyal tesislerimizi aktif hale getirdik. Gemi restoranımızı açtık, kar kafelerimizi açtık belediye binamızın 

içerisinde de bölgeye destek vermek adına Uğur Mumcu'da ve önümüzdeki günlerde açılışını hep beraber 

yapacağımız parklarda ailecek, çocuklarımızla, kadınlarımızla, gençlerimizle bir arada olacağımız alanlar yaratmak 

için mütevazı çalışmalar gerçekleştirmeye çalışıyoruz. Karabağlarda kadın emeğini ortaya koyacağımızı ve bu 

emeklerle beraber kadının görünürlüğünü büyüteceğimizi, ekonomisini güçlendireceğimizi söylemiştik. Haydar 

Mert Parkı, Kibar Kapalı Pazaryeri ve Bozyaka Kapalı Pazaryerinde düzenli olarak kadın emeği pazarımız devam 

ediyor. Bu kapsamda kooperatifleşme belediyemiz çalışmaları içerisinde de daha güçlü bir halde kadınlarımıza 

destek verebilmek adına belediyemizin, kamunun desteğini de önümüzdeki günlerde büyütmek, çalışmak için 

elimizden gelenin fazlasını yapacağımızdan herkesin şüphesi olmasın. Kadınların daha görünür olmasını 

sağlayacağız. En büyük ihtiyaçlardan bir tanesi çocuk parklarıydı. Sokağa çıktığımızda herkesin çocuğunu 

götürmek istediği güvenli oyun alanları talebi vardı. Ben de demiştim ki konuşurken parkları yapacağız. Planlar ve 

yapılaşma kapsamında biraz önce rakamlarını verdiğimiz gibi arkadaşlarımızın emeğiyle parklarımızı yenilerken 

parkın olmadığı yerlere de panayırlar getiririz demiştik. Biz neşeli çocuklar mutlu sokaklar sokak şenliğini 

başlattık. 58 mahallemizin tamamında yaz boyunca tüm mahallelerimizi kapsayacak şekilde üstelik bir konser 

organizasyonunun ortalama fiyatıyla 3 ay boyunca tüm mahallelerde binlerce çocuğa, yüzlerce aileye hizmet 

verecek şekilde bir çalışma gerçekleştirmenin gururunu yaşıyoruz. 23 etkinlik gerçekleştirdik. 58 mahallemizin 

tamamında bir araya geldik. Bir küçük düzeltme de yapayım çokça burada konuşuldu 20 sokak şenliği yapıldı diye. 

Ekranda tarihlerini görüyorsunuz, 21 mahallede sokak şenliklerimizi yaptık ama 23 sokak şenliğimiz var. Kavacık 

ve Tırazlı da bizim mahallelerimiz, iki köyümüz. Orada da iki gün boyunca iki sokak şenliğimizi festivalimiz 

kapsamında gerçekleştirdik. Dolayısıyla 23 sokak şenliğimizi gerçekleştirmenin, kamu kaynağını doğru 

yönetmenin gururunu ortaya koyuyoruz. Bu konudaki iletilen cümleleri de düzeltmiş olalım. Sokak şenliklerimize 

gelen herkes bu değerlendirmeleri görmüştür, yorumlarla beraber geliştireceğiz. Sağlık hizmetlerimizi 

güçlendirmeye çalışıyoruz. Bu kapsamda da poliklinik, laboratuar, hemşirelik hizmetleri ve hasta nakli ile ilgili 

hizmetlerimiz var ve bu çalışmaların içerisinde yine kapasitemizi arttırmaya çalışırken bir küçük düzeltme de 

yapalım ki burada özellikle sokak şenliklerinde konuşulmuştu. Biz hasta nakil hizmeti verebiliyoruz sadece, 

ambulans hizmeti veremiyoruz. Diyaliz hastaları gibi hastaneye gitmesi gereken hastalarımıza, komşularımıza 

destek vermeye çalışıyoruz sadece o yetkimiz var. Sağlık Bakanlığı'nın yetkisinde olan süreçlerle ilgili tüm 

etkinliklerimizde kaymakamlığımızla gerekli yazışmaları yaparak hem sağlık hem de güvenlik ve emniyet 

tedbirlerinin alınması için ilgili kurumların desteğini alıyoruz. Bu desteği veren tüm kurumlara da teşekkür 

ediyorum. Ama aynı zamanda yaşadığımız tecrübelerle acı bir tecrübe yaşadık burada da çokça konuşuldu, bu acıyı 

yaşıyoruz. Bu noktada belediyemizin hizmet organizasyon ya da yetkisinde olmadığı ancak bu kapsamda da gerekli 

tüm idari ve yasal süreçlerin yürütüldüğünü bir kez daha paylaşmak isterim. Evde sağlık hizmetlerini 

başlatacağımızı söylemiştik bu bir yıl içerisinde, şu anda pilot çalışmamız başladı, pilot uygulamalarımıza başladık. 

2025 yılı içerisinde de 58 mahallemizin genelinde yayacağımız bir süreci yürütüyoruz. Emeği geçen tüm 

arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum. Sağlığı geliştiren belediye unvanını almak için çalışıyoruz. Altyapısıyla, 

kapasitesiyle, verdiği hizmetlerle bu çalışmalarımızı başlattık. Sağlıklı Kentler Birliği'ne üye olduk. Enerji, iklim ve 

sağlıklı kent yaşamı konusunda projeler, ortak çalışmalar, işbirlikleri ile birlikte devam ediyoruz. Burada meclis 

üyelerimizin katkılarıyla birlikte herkese teşekkür ediyorum. Ve sporla yaşayan Karabağlar… Gençlerin çocukların 

ailelerin karanlığa düşmemeleri, hayatlarını sağlıklı sürdürmeleri ama bir arada olmaları noktasında sportif 

faaliyetlerle iç içe olmaya sayılarımızı arttırmaya çalışıyoruz. Bu kapsamda Spor Müdürlüğümüz pek çok çalışma 

gerçekleştirdi. Emeklerine teşekkür ediyoruz. Ve 18 spor tesisimizde 14 branşta spor okulları açtık. 6912 kişiye 

ulaşmışız. Hedefimiz 10.000 kişiye ulaşmak. Saatli çalışan spor antrenörlerimizi kadromuza almamızın bir avantajı 

da bundan sonra çok daha farklı alanlarda çok daha fazla sayıda yapacağımız etkinlik ve çalışmalarla daha çok 
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kişiye ulaşabilmektir. Ve 9 mahallede herkes için spor, basketbol ve çeşitli faaliyetlerle ilgili çalışmalarımızı 

gerçekleştiriyoruz. 19 Mayıs Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramında bağımsızlık koşumuza Salı günü de 

burada gündeme geldi 9 tanesini yapmıştık geçen yıl 1200 kişi katıldı. Bu yıl yine gerçekleştireceğiz. Dolayısıyla 

çok daha fazla katılımla gençlerin sporun sesini Atatürk'ü de anarak, bağımsızlığımızı da anarak ortaya koymak 

istiyoruz. 300 öğrenci basketbol ve jimnastik etkinliklerimize katıldı. Karabağlarda 50 tenisçi düzenlediğimiz 

turnuvaya katıldı. Önümüzdeki hafta yine spor faaliyetlerimiz ve turnuvalarımız devam edecek. Bu anlamda da 

belediyemizin sayfalarını takip ederseniz sizlerin katkılarıyla beraber bu çalışmaları da gerçekleştirmek istiyoruz. 

30 amatör spor kulübümüze nakdi yardım yaptık. Sahalarımızı ücretsiz tahsis etmeye devam ediyoruz. Yarı yıl 

tatilinde spor okullarımıza katılan 850 öğrencimizle birlikte çeşitli yarışmalar, müsabakalarla keyifli zamanlar 

geçirdik. 400 öğrencimizi buz pateni aktivitesine götürdük. Karabağlarda buz pateni pistimiz yok ama bu, bu keyfi 

almamıza engel değil. 400 öğrencimizi İzmir Büyükşehir Belediyemizle yaptığımız ortak çalışma kapsamında 

yetenek taramasına tabi tuttuk. Biz bundan sonra da Karabağlarda gençlerimizin çocuklarımızın elinden tutmaya 

devam edeceğiz. Dayanışmayla ilgili tüm kurum kuruluşlarla sivil toplum gönüllüleriyle beraber bu süreçlerimizi 

yürütüyoruz. Gençler bizim ışığımız ve enerjimiz. Yaz spor okullarımıza geçen yaz 14 branşta 2646 öğrenci katıldı. 

Önümüzdeki günlerde yine yaz spor okullarımız yeni duyurularla yeni branşlarla devam edecek. Yüzme okulları 

açacağız demiştik. Bir aquaparkımız var ve bu aquaparkta 250 çocuğumuz geçen yaz yüzme kursundan faydalandı. 

Aynı zamanda özel gereksinimli çocuklar için yüzme kurslarımızı açacağız demiştik, 30 çocuk ücretsiz olarak bu 

kurstan faydalandı. Ücretli açtığımız kursların yanı sıra mahallelerimizden çocuklarımızı ücretsiz olarak da 

havuzumuza getirerek bu kursları verdiğimiz süreçler yaşadık. Aqua Yaşam 2024 yılında 42.154 ziyaretçiyi 

ağırladı. Burada zaman rakamlar konuşuldu, bu rakamlarda belirttiğimiz rakam ücretli, biletli giriş rakamıdır. Onun 

dışında ücretsiz girişler, çocuk girişleri ya da mahallelerimizden getirdiğimiz gönüllü gruplarımızla beraber bu sayı 

çok daha üstüne çıktı. Nasrettin Hoca Bilim Merkezimiz buradan meclisimizi izleyen İzmir ve Karabağlar dışında 

yaşayan vatandaşlarımız da varsa çevre yolundaki büyük devasa Nasrettin Hoca Heykelimizin içerisinde Türkiye'de 

örneği çok az olan bir bilim merkezimiz var ve burada uzay havacılık sergisi istasyonu, atölyeler, okullarla beraber 

toplamda 31.000’in üzerinde öğrenci etkinliklerimize katıldı. Düzenli olarak da hafta içi ve hafta sonu 

çalışmalarımız devam ediyor. Bu yıl bir ilki yaşamanın gururunu ortaya koyduk. Buradaki çalışma arkadaşlarımız 

çalışmalarını yürütürken uluslararası projelerde de meslekleri ve uzmanlıklarıyla beraber destek vermeye devam 

ediyorlar. Atatürk'ün çocukları uzaydaki astronotla konuştu ama nasıl konuştu. Aris projesi kapsamında uzay 

istasyonundaki Japon astronot Takuya Onishi ile 23 Nisan'da 20 çocuğumuz bir görüşme gerçekleştirdi. Uzay 

istasyonu yörüngeden geçerken belki de hayatlarında ilk defa Türkiye'de sadece bir belediyenin kabul edildiği ilk 

kamu kuruluşu tesisinin kabul edildiği proje kapsamında keyifli zamanlar geçirdik. Emek veren tüm 

arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum. KARBEM Karabağlar Belediyesi'nin öğrenci etkinlik merkezi, eğitime eşit 

ulaşım anlamında yaptığımız sosyal desteklerden bir tanesi. 1493 öğrencimiz eğitim alıyor. 1632 öğrencimiz 

sınavlara katıldı. 1250 öğrencide aktivitelerle devam ediyor. LGS'de %99'luk bir başarı sağlandı. Kapasitesini 

geliştirmekle ilgili çalışmalar yürütüyoruz. Semt merkezlerimizdeki kurslarımıza 2714 kişi katıldı. Kurslarımızın 

içeriğinin, niteliğinin gelişmesi kurslardan hizmet alanların fayda sayısının arttırılması için çalışmalarımız devam 

ediyor. Mobilya Akademimizi geliştirip yeni kurslar açma noktasında çalışmalar yaptık. Ekranda gördüğümüz gibi 

yeni kurslar açtık. Bu kurslardan mezun olup iş garantisine sahip olan mezunlarımızla birlikte bir nebze de olsun 

hem sosyal destek hem de ekonomik destek vermeye Karabağların mobilyadaki markasını büyütmeye çalışıyoruz. 

Tekstil Akademiyi kuruyoruz. Meslek odasıyla ve sektörlerle ilgili biraz önce bahsettiğim protokoller kapsamında 

Mayıs ayı sonunda açılışını gerçekleştireceğimiz iş garantili kurslarla beraber Tekstil Akademi de hayata geçecek. 

Bu anlamda tekstil ve mobilya sektörü Karabağların ekonomik baş hatlarıdır, geliştirerek devam edeceğiz. 34 

antrenör ve öğretmenimizi bünyemize aldığımızdan bahsetmiştik. Mobilya atıklarının yeniden kullanımı ve geri 

dönüşümü projesi ile ilgili çalışmalarımızı hayata geçirme noktasındayız. Burada kendi personelimiz kısıtlı 

imkânlarla kendi atölyemiz içerisinde süreçlerimize devam edip ihtiyaç sahibi vatandaşlarımıza ulaştırıyoruz. Reşat 

Nuri Karabağlar için çok değerli, Karabağların kalbinde yer almış. Masal çarşambaları, çocuklar yazarlarla 

buluşuyor, en çok kitap okuyan çocuk ödülleri gibi etkinliklerle kitaplarla çocuklarımızı buluşturmaya devam 

ediyoruz. 32 etkinlikle beraber bizler 4231 çocuğumuza bir araya geldik. Atatürk Kız Öğrenci Yurdumuz, özellikle 

öğrencilerimizin barınma sorunu yaşadığı, gençlerimizin eğitim haklarının elinden alındığı bir noktada 1 Nisan 

2024'te 274 olan kapasitesini bugün itibariyle 312'ye çıkardığımız bu kapsamda da üniversite öğrencilerimize 
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destek vermeye çalıştığımız tesisimiz. Ve sosyal ve kültürel etkinlikler buralarda da çokça konuşuldu. Sosyal 

etkinliklerle yaşayan Karabağlarda 56 konser gösteri anma ve kutlama gerçekleştirdik. 23 Neşeli Çocuklar Sokak 

Şenliği, 11 sergi, 28 tiyatro gösterisi, 10 söyleşi ve imza günü, 13 çok kapsamlı etkinlik gerçekleştirdik. Burada 

özellikle paylaşmak istediğim nokta bizler kamucu bir bakış açısıyla, hizmetleri kamulaştırarak kendi çalışma 

arkadaşlarımız ve kendi imkânlarımızla gerçekleştiriyoruz. Bu 56 konser, gösteri ve anmanın dört tanesini 

buralarda da konuştuğumuz Suavi gibi, Belkıs Akkale gibi, Musa Göçmen gibi ve Hıdrellezde geçen yıl 

Hıdrellezde yaptığımız konserimiz gibi dört tanesini hizmet alarak gerçekleştirdik. Ama 52 tanesi kendi 

korolarımız, kendi çalışmalarımızla gerçekleşti. Bu anlamda da Karabağların her yerinde olmaya ve bunu 

büyütmeye devam edeceğiz. Tüm bunların içerisindeki rakamlarımız ve bütçemize baktığımızda da aslında çok da 

küçük bütçelerle mütevazı çalışmalarla ama her insanın hayatına dokunduğumuz gurur duyduğumuz bir süreci 

gerçekleştiğimizi de paylaşmak isterim. Karabağlar Kent Tiyatrosunu kuracağız demiştik, Karabağlar Kent 

Tiyatrosunu kurduk. Oyunlarıyla, çocuk oyunlarıyla Karabağların içinden kursiyerleriyle devam ediyor. Emek 

veren herkese teşekkür ediyorum. Yine bununla ilgili denetim komisyonumuzda da bir cümle geçmişti. Sokak 

çocukları ile ilgili sokak şenlikleri ile ilgili çocuklarımıza dokunduğumuz çalışmalar kapsamında bir hizmet alımı 

gerçekleştirdik. İhtiyaç duyduğumuz, belediye bünyemizde yapamayacağımız hizmetleri sadece dışarıdan satın 

alıyoruz. Onun dışındaki her hizmeti kendimiz gerçekleştiriyoruz. Bu kapsamda da tiyatromuzu kurarken Kasım 

ayı itibariyle sokak şenlikleri bittikten sonra hizmetleri çıktıktan sonra Kasım ayı itibariyle çalışma ekibimize 

kattığımız arkadaşlarımızla beraber tiyatromuz etkinliklerimiz konserler çeşitli kurslarla beraber şu an tıpkı spor 

antrenörlerimiz gibi öğretmenlerimiz gibi koromuz gibi koro şefimiz gibi tüm etkinliklerimize devam ediyoruz. 

Kavacık festivalini coşkuyla kutladık. Kavacık festivalimizde sokak şenliklerimizin tarihini festivale denk getirerek 

Kavacık ve Tırazlı'daki iki sokak şenliğimizi yani 22 ve 23. sokak şenliğimizi festival kapsamında gerçekleştirdik. 

Yine festivalde iki tane sahnemiz vardı, konser alanlarımız vardı. Bir tanesi, sahne ihalemiz kapsamında 

gerçekleştirdiğimiz ve ekranda gördüğünüz gençlik bölümünün olduğu yerdeki sahnemiz diğeri de şu anda büyük 

ekranda gördüğünüz sayın kaymakamımız Büyükşehir Belediyemizin de olduğu ve Belkis Akkale konserinin 

gerçekleştirdiği büyük sahne organizasyon kapsamında gerçekleştirilmiştir. Gençlik sahnesi de İzmir Büyükşehir 

Belediyesi desteğiyle gerçekleştirilmiştir. Dolayısıyla biz ihalemiz kapsamındaki bir sahne organizasyonu fiyatını 

ödeyerek ama dayanışma ve destekle iki sahneyi kurarak orada gençlerle çocuklarla çalışmalar yaptık. Denetim 

komisyonumuzdaki bu yanlış ifadeyi de buradan düzeltmiş olalım. Dijital belediyecilik hizmetlerini arttırmak 

üzerine bir hedefimiz var. Bu kapsamda kendi çalışmalarımızı geliştirmek kapasitemizi geliştirmek adına KARBİM 

Karabağlar İletişim Merkezi uygulamasını birimlerimiz arasında hemşeri iletişim merkezi ve şikayetlerin daha aktif 

sonuçlanması için yürütülen çalışmaların izlenmesi, denetlenmesi ile ilgili bir uygulamadır. Onu hayata geçirdik, 

geliştirmeye devam ediyoruz. E-imar uygulaması farklı belediyelerde de gerçekleşen Karabağlar Belediyesi'nin 

öncüsü olduğu bir çalışmadır. Biz geliştirerek artık yapı ruhsat süreçlerini projelerin dijital ortamda alındığı 

dolayısıyla vatandaşımızın belediyeye gelmeden de süreçlerini yöneteceği bir modele girdik. 2025 yılı itibariyle 

başlattığımız çalışmada şu an itibariyle ekranda rakamları görüyorsunuz Karabağlar dijital platformda da kendini 

geliştirmeye devam ediyor. Arşivimizi dijitale taşıma noktasındaki süreçlerimizi geliştirdik. İZSU abonelik 

işlemlerinde dijital ortaklık çalışmasını yaptık. Türkiye'de ilklerden, İzmir'de ilklerden bir tanesidir. Bu kapsamda 

da vatandaşlarımızın abonelik işlemlerinde belediyeye gelmeden bu hizmetlerin sağlanması noktasında bir kolaylık 

sağladık. Başvuruda bulunduğumuz ulusal ve uluslararası destek projeleri var. Çünkü Karabağlar hibe projeler, 

Avrupa Birliği destekleri ile ilgili kendi imkânları ve bütçesiyle yetemeyeceği noktada yeni çözümler yaratmaya 

devam ediyor. Kentsel ve Mekansal Çalışmalar Teknik Destek Programı kapsamında İZKA’dan kentsel dönüşüm 

süreçleri ile ilgili bir projemiz kabul edildi. Yaklaşık 600.000 Lira bütçesi olan bir projede çalışmalarımız devam 

ediyor. Yine Avrupa Birliği projesinde iklim değişikliği ile ilgili yaptığımız başvuruda sonuç almak üzere 

hedefimize doğru ilerliyoruz. Kentlerimizi konuşurken sağlıklı ve dirençli kentlerde artık iklim dostu ve iklim 

değişikliğine dayanıklı kentlerde ortaya konmak zorunda. Bu anlamda sürdürülebilir enerji ve iklim eylem planı 

çalışmalarına başladık dışarıdan hizmet almadan kendi imkanlarımızla bu çalışmayı yürütüyoruz. Çünkü çalışma 

ekibimiz bizler ben de dahil yıllarca bu süreçlerde belediyelerimize destek vermiş çalışmalar yapmış uzmanlar 

olarak kendi belediyemizde en doğru çalışmayı yapmakla ilgili hedefimize doğru ilerliyoruz. Yine ISO 50001 

Enerji Yönetim Sistem Belgesi belgelendirme sürecimizi başlattık. Enerjimizi yöneteceğimiz, enerji bütçemize 

katkı sağlayacağımız ama aynı zamanda iklim değişikliği ile ilgili süreçlerimize de katkı sağlayacağımız bir 
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sürecimiz. Toplu iş sözleşmesini gerçekleştirdik. Üç sendikamızla, memurlarımız, işçilerimiz ve kadrolu 

işçilerimizle. Mesleki haklarını, yan haklarını ve ücretleri noktasında iyileştirmeleri yaptığımız bir süreçti. Bütün 

bu ekonomik koşullarda el birliği ile çalışmaya devam ediyoruz. Tüm bu çalışmalarla birlikte burada sabrınıza ve 

affınıza sığınarak kısaca bilgilendirmeye çalıştığım tüm noktada siz değerli meclis üyelerimizin, salonda bulunan 

değerli arkadaşlarımızın, ekranları başında bizleri izleyen komşularımızın pek çok desteği oldu. Tabii 

yapamadıklarımız da oldu. Çok da fazla çalışma yapmak istiyoruz ancak bir yıl içerisinde bu yaptığımız 

çalışmalarla emek destek veren herkese teşekkür ediyorum. Tüm ekonomik kısıtlıklara rağmen, tüm 

olumsuzluklara rağmen, tüm engellemelere rağmen dayanışmayla, birbirimizden aldığımız güçle çalışmaya devam 

ettik. Ve bu çalışmaları yaparken yine Türkiye'de de ilk olan bir uygulamayla iki haftada bir mahallelerde başkan 

mahallede diyerek çalışma ofisimizi, hemşeri iletişim merkezimizi, bölgesel istihdam ofisimizi mahallelere 

taşıyoruz. 11 tanesini gerçekleştirdik 12’ncisini haftaya gerçekleştireceğiz. Buralarda da sürekli sokakla iç içe olan, 

halkımızla birlikte olan, dertleşen, sorunları birlikte paylaşan, çözümleri birlikte üretmeye çalışan bir anlayışla 

Karabağlar ailesinin bir parçası olmaktan ben Karabağlar Belediye Başkanı olarak gurur duyuyorum. Meclis 

üyelerimize bu çalışmalara verdikleri katkılardan dolayı, diğer tüm paydaşlarımıza çok teşekkür ediyorum. Bu 

küçük bilgilendirme ile beraber de meclisimize başlayalım istiyorum. Teşekkür ederim, başlıyoruz. Meclisimizin 

ilk gündemi 6.05 tarihli gündemin devamı buyurun lütfen. 

(55/2025- Türkiye Sağlıklı Kentler Birliği meclis üyelerimizden Mehmet TÜRKBAY 10.04.2025 tarih, 

250.729 kayıt numaralı dilekçesi ile Sağlıklı Kentler Birliği Meclis üyeliğinden istifa ettiğini belirttiğinden kalan 

süreyi tamamlamak üzere görev yapacak meclis üyesinin belirlenmesi hakkındaki önerge okunduktan sonra) 

Ömer ÖKTEN- Grubumuz adına…  

BAŞKAN- Teşekkür ediyoruz.  

Ömer ÖKTEN- Grubumuz adına meclis üyemiz Rahile YENİ’yi önermekteyiz. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyoruz Derya Hanım. 

Derya PALA- Biz de grubumuz adına Ahmet DEMİRCİ'yi öneriyoruz. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. İlgili mevzuat gereği asil üyemiz…  

Ömer ÖKTEN- Rahile YENİ. 

BAŞKAN- Rahile YENİ, Derya Hanım. 

Derya PALA- Yedek üye olarak  

BAŞKAN- Yedek üye olarak bir daha tekrarlayalım ekrana yazacak arkadaşlar.  

Derya PALA- Yedek üye olarak Ahmet DEMİRCİ. 

BAŞKAN- Ahmet DEMİRCİ, bu kapsamda sizlere dağıtılan pusulalarla beraber oylamamız gerçekleşecek 

asil üye adayımız Rahile YENİ, yedek üye adayımız Ahmet DEMİRCİ'nin isimlerini yazarak arkadaşlarımız da 

sizden toplayacaklar bu süreçte bizler de devam edelim. Bu arada aramıza katılan konuklarımız var Cumhuriyet 

Halk Partisi Karabağlar ilçesi Kadın Kolları Başkanımız, Gençlik Kolları Başkanımız aramızda kendilerine hoş 

geldiniz diyorum, tüm örgütümüze hoş geldiniz diyorum. Aynı zamanda Karabağlar Kent Konseyi Başkanı 

aramızda kendilerine hoş geldiniz diyorum. Pusulalarımız toplanırken bir iki dakika sabrınızı rica ediyoruz. Sayın 

meclis üyelerimiz biraz daha hızlı olabilirsek meclisimize de gündemlerimiz var hızlıca devam edebiliriz teşekkür 

ediyorum. Teşekkür ediyoruz oylamamız tamamlandı arkadaşlarımız gerekli çalışmaları yaparken biz gündemimize 

devam edelim. 1.1 gündem maddesini tamamlamıştık ikinci gündem maddemiz komisyonlarımızdan gelen ve 

sonuçlanan raporlar, buyurun lütfen.  

Ömer ÖKTEN- Geldiği şekliyle oylanmasından yana, komisyondan geldiği şekliyle. 

BAŞKAN- Derya Hanım. 

Derya PALA- Bizim için de uygundur. 

BAŞKAN- Komisyonlardan geldiği şekliyle oylanması, 2.1'den 2.12'ye kadar. 

Ömer ÖKTEN- Pardon pardon sadece 1.2, 2.2, 3.2 Evet. 

BAŞKAN- Tekrar eder misiniz, tekrar eder misiniz? 

Ömer ÖKTEN- 2.1, 2.2, 2.3 

BAŞKAN- 2.1, 2.2, 2.3,  

Ömer ÖKTEN- 2.1, 2.2, 2.3 evet  

BAŞKAN- Gündem maddelerini…  

Ömer ÖKTEN- Komisyonlardan geldiği şekliyle oylanmasını istiyoruz.  

BAŞKAN- Komisyonlardan geldiği şekliyle oylanması, Derya Hanım.  

Derya PALA- Evet bizim için de uygundur.  

 (148/2024 – Belediyemiz tarafından yapılacak çalışma ile çekme karavanlara ait merkezi yerleşim 

yerlerinden uzak, mahalle sakinlerinin mağduriyetine yol açmayacak alanlarda karavan park yerleri belirlenmesi ve 
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Refet Bele Mahallesi Manolya Parkı civarındaki karavanların kaldırılması için gerekli çalışmaların yapılması 

konusundaki önerge ile ilgili olarak İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Denetleme Şube Müdürlüğünden gelen resmi 

yazıda bahse konu güzergâh üzerinde yapılan kontrollerde park yasak levhasının bulunmadığı ve belirtilen araçların 

nizami şekilde park halinde olduğu, trafiğe engel bir durumun bulunmadığı tespit edilerek ekipler tarafından 

denetimlere devam edildiği belirtildiğinden bu kapsamda konunun Belediyemiz öncülüğünde ilgili idare 

yöneticileri tarafından gerekli kararın alınmasının oy birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Çevresel 

Sürdürülebilirlik ve İmar Komisyonları Raporu okunduktan sonra.) 

 (22/2025 – Gediz A.Ş.'nin 23.10.2024 tarih ve 152013 sayılı yazısı ekinde Belediye Başkanlığımıza 

sunulan Karabağlar ilçesi, Arap Hasan Mahallesi, 6450 ada 2 parseldeki bina altı trafonun kaldırılarak mülkiyeti 

İzmir Büyükşehir Belediyesine ait 3643 ada, 77 parselde yürürlükteki imar planında bölgesel otopark alanı olarak 

ayrılan alanda belirlenmiş olan 8.00 m. x 3.00 m.=24 m² ebatlarındaki 1 adet "Trafo Alanı"nın 6.00 x 6.00 m. =36 

m² ebatlarına dönüştürülmesine ilişkin Bakanlığın 351075964 teklif numaralı 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 

değişikliği önerisi ve açıklama raporu mevcut ağaçlık dokunun korunması ile gerekli güvenlik önlemlerinin 

alınması ve kent estetiğine uygun şekilde tasarlanması koşuluyla uygun bulunarak 5216 sayılı Yasanın 7/b 

maddesine göre işlem yapılmasının oy birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin İmar - Çevresel Sürdürülebilirlik 

Komisyonları Raporu okunduktan sonra.) 

 (26/2025 – Gediz A.Ş.'nin 25.11.2024 tarih ve 157700 sayılı yazısı ekinde Belediye Başkanlığımıza 

sunulan Karabağlar ilçesi, Metin Oktay Mahallesi, mülkiyeti Karabağlar Belediyesine ait 13952 ada, 4 parselde 

yürürlükteki imar planında “Pazar Alanı” olarak ayrılan alanda belirlenmiş olan 5.00 m. x 5.00 m.=25 m² 

ebatlarındaki 1 adet "Trafo Alanı"nın 8.00 x 5.00 m.=40 m² ebatlarına dönüştürülmesine ilişkin Bakanlığın 

351075999 teklif numaralı 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği önerisi ve açıklama raporunun oy birliği 

ile uygun bulunmadığına ilişkin İmar - Çevresel Sürdürülebilirlik Komisyonları Raporu okunduktan sonra.) 

BAŞKAN: Uygundur, teşekkür ediyorum 2.1, 2.2, 2.3 maddesini komisyonlardan geldiği şekilde 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Etmeyenler? (el kalkmaz) Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Devam edelim lütfen, buyurun lütfen.  

Ömer ÖKTEN- 2.4 grubumuzca ret oyu verilmiştir. 2.4 maddesi ret oyu verilmiştir grubumuzca.  

BAŞKAN- 2.4 gündem maddesi Kadın Kooperatifi kurulması gündem maddesine grubunuzca ret oyu 

verilmiştir.  

Ömer ÖKTEN- Ret oyu verilmiştir. 

BAŞKAN- Doğru mu biliyorum?  

Ömer ÖKTEN: Evet. 

BAŞKAN- Teşekkür ederim, Derya Hanım.  

Fırat EROĞLU- Biz de Ömer Bey'in bu görüşlerine katılıyoruz ve kendilerini takdir ediyoruz ret oyu 

verdikleri için de teşekkür ederim.  

 (40/2025) – S.S. Selluka Kadın Girişimi Üretimi ve İşletme Kooperatifine Belediyemizin ortak olması ve 

bu amaca yönelik gerekli iş ve işlemlerin yürütülmesi ve gerektiğinde ortaklığa temsilci ataması yapmak üzere 

Belediye Başkanına yetki verilmesinin oy çokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Toplumsal Cinsiyet 

Eşitliği – Plan ve Bütçe Komisyonu Raporları okunduktan sonra.) 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. 2.4 gündem maddesi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (el kalkmaz) 

Etmeyenler? (eller kalkar) Ret oyu, oy birliği ile reddedilmiştir. 2.4 Kadın Kooperatifi kurulması gündem maddesi 

oy birliği ile reddedilmiştir. Teşekkür ediyorum. Buyurun lütfen.  

(56/2025 – Belediyemizce İç Anadolu Belediyeler Birliği’ne üye olunmasına ve Birlik Meclis Üyesi olarak 

görev yapacak meclis üyelerinin meclisçe belirlenmesinin oy birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk 

Komisyonu Raporu okunduktan sonra.)  

Ömer ÖKTEN- Evet.  

BAŞKAN- 2.5  

 Ömer ÖKTEN- 2.5 maddesinde İç Anadolu Belediyeler Birliği üyeliğine Kadir DALGIÇ, Ezgi AKTAŞ, 

Murat ÖZMEN'i önermekteyiz. 

BAŞKAN- Teşekkür.  

Ömer ÖKTEN- Yedek üyeler de Serkan YILDIZ. 

BAŞKAN- Teşekkür ederim Derya Hanım. 

Derya PALA- Yedek üye olarak Hasan ACAR'ı öneriyoruz.  

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. Öncelikle 2.5 gündem maddesi İç Anadolu Belediyeler Birliği'ne üye 

olunması konusunda görev yapacak meclis üyelerinin meclisçe belirlenmesinin oy birliği ile kabulü komisyon 

raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Eler kalkar) Etmeyenler? (el kalkmaz) Oy birliğiyle kabul 

edilmiştir. Bu gündem maddesi kapsamında seçim yapmamız gerekiyor. İlgili komisyon üyeliklerini adaylarımız 

Ömer Bey bir daha tekrarlarsanız arkadaşlarımız ekrana yazsınlar. 
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Ömer ÖKTEN- Kadir DALGIÇ, Ezgi AKTAŞ, Murat ÖZMEN asil, yedek Serkan YILDIZ. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, Derya Hanım. 

Derya PALA- Yedek üye Hasan ACAR  

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. Sizlere dağıtılan oy pusulalarına görüşlerinizi, önerilerinizi yazarsanız. 

Fırat EROĞLU- Sayın Başkan çok özür dilerim burada sehven bir hata yapılmıştı, onu da düzeltelim. 

Burada.  

BAŞKAN- Buyurun lütfen.  

Fırat EROĞLU- Burada Plan Bütçe Komisyonuna da konu sevk edilmişti fakat gündem maddesinde Plan 

Bütçe Komisyonu eksik olarak girilmiş. Kayıtlarda bunu da düzeltilmesini talep ediyoruz. Hukuk Komisyonuyla 

beraber Plan Bütçe Komisyonu. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum Rahile Hanım, buyurun lütfen. 

Rahile YENİ- Fırat Bey'e katılıyorum ben de oy tam oylama zarfları geldiği için söz almaya çalışıyordum 

Fırat Bey daha önce söyledi.  

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum.  

Rahile YENİ- Plan Bütçeye de geldi. 

BAŞKAN- Plan Bütçe Komisyonu Başkanımız olarak size de söz verme noktasında ilgili düzeltmenin 

yapılarak oylanması hususunda sanıyorum bir sorun yok, teşekkür ediyoruz. Hızlı bir şekilde isimlerimizi yazarsak 

arkadaşlarımız toparlayacaklar teşekkürler. Değerli meclis üyelerimiz İç Anadolu Belediyeler Birliğini üyelik 

konusunu kabul etmiştik hayırlısı olsun. Oylamamız devam ederken dilerseniz diğer gündem maddeleriyle de biz 

devam edelim zamanı kullanalım. Buyurun lütfen.  

(57/2025 – 19 Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı kapsamında 18 Mayıs 2025 Pazar günü 

Belediyemizce düzenlenecek bağımsızlık koşusunda derece alacak yarışmacılara 5393 sayılı Belediye Kanunu'nun 

14/b maddesi gereğince ödül verilmesinin oy birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu 

Raporu okunduktan sonra.) 

BAŞKAN- 2.6 

Ömer ÖKTEN- 2.6, 2.7 ve 2.8'i komisyonlardan geldiği şekilde oylayalım. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, Derya Hanım. 

Derya PALA- Evet, bizim için de uygundur. 

 (58/2025)– Güncellenmesine ihtiyaç duyulan ve yeniden hazırlanan Strateji Geliştirme Müdürlüğü 

Çalışma, Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik’in oy birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk Komisyonu 

Raporu okunduktan sonra.) 

 (59/2025) – Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü Görev, Yetki, Sorumluluk ve Çalışma Esasları Hakkında 

Yönetmelik’in oy birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk Komisyonu Raporu okunduktan sonra.) 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. 2.6, 2.7 ve 2.8 gündem maddelerini komisyonlardan geldiği haliyle 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (eller kalkar) Etmeyenler? (el kalkmaz) Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen.  

BAŞKAN- 2.9 maddesi  

(60/2025) – Karabağlar Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler İşletmesi adı altında faaliyet gösteren Bütçe 

İçi İşletmenin faaliyet konuları arasına “Kurban kesim ve satış yerinin işletilmesi” adı altında faaliyet konusu 

eklenmesinin oy çokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonu Raporları okunduktan 

sonra.) 

Ömer ÖKTEN- 2.9 maddesi grubumuzca reddedilmiştir. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, Derya Hanım. 

Derya PALA- Evet tekraren biz CHP grubunu verdiği karardan dolayı takdir ediyoruz aynı şekilde bizim 

için de uygundur. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. 2.9 gündem maddesi Karabağlar Belediyesi İktisadi ve Sosyal Tesisler 

İşletmesi adı altında kurban kesim ve satış yerinin işletilmesi faaliyet konusunun ilgili mevzuat gereği eklenmesinin 

görüşüldüğü komisyon raporuna CHP grubu ret vermiştir, AKP grubu ret vermiştir oylarınıza sunuyorum. Kabul 

etmeyenler?  (eller kalkmaz) Ret, teşekkür ediyorum. İlgili gündem maddesi reddedilmiştir. Karabağlar’da sağlıklı 

ve güvenli bir şekilde kurban satışının yapılması, kesiminin yapılması noktasında Belediyemizce, Belediye 

Başkanlığımızca sunulan önerge ile ilgili değerlendirme için teşekkür ediyorum. Devam edelim lütfen, buyurun.  

(62/2025) – İzmir İl sınırları içerisinde, 30 Ekim 2020 yılında yaşanan deprem sonrasında 7269 sayılı 

Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak tespit edilen ruhsatlı yapıların, can ve mal güvenliği açısından 

dönüşümlerine ilişkin bugüne kadar yapılmış olan uygulamalar da dikkate alınarak yaşanan mağduriyetleri 

gidermek adına, yeni yapılaşma taleplerinde değerlendirilmek üzere İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 

10.03.2025 tarihli ve 04.226 sayılı kararındaki hükümler ve İzmir 2. İdare Mahkemesinin 21.11.2024 tarih, 

2024/1663 K. sayılı kararındaki iptal gerekçeleri çerçevesinde hazırlanan gerekçeli açıklama raporunun uygun 
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bulunarak 5216 sayılı Yasanın 7/b maddesine göre işlem yapılmasının oy birliği ile kabulüne ilişkin İmar – Dirençli 

Kentler ve Kentsel Dönüşüm – Hukuk Komisyonları Raporu okunduktan sonra.) 

BAŞKAN- 2.10 maddesi, buyurun lütfen.  

Ömer ÖKTEN- 2.10 ve 2.11 maddesi geldiği şekliyle onaylanmasını öneriyoruz. 

BAŞKAN- 2.11 ayrı 2.11’i ayrı oylamamız gerekiyor.  

Ömer ÖKTEN- 2.10  

BAŞKAN- 2.10 diyelim  

Ömer ÖKTEN- 2.10 komisyondan geldiği şekilde oylanmasını. 

BAŞKAN- 2.10 teşekkür ederim, Derya Hanım. 

Derya PALA- 2.10 evet bizim için de uygundur. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. 2.10 maddesini komisyonlardan geldiği haliyle oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? (eller kalkar) Etmeyenler? (el kalkmaz) Oy birliği ile kabul edilmiştir, Teşekkür ediyorum.  

Ömer ÖKTEN- 2.11 maddesi komisyonlardan geldiği şekliyle oylarınıza… 

BAŞKAN- Ömer Bey 2.11 maddemiz Belediyemiz 2024 yılı mali yılına ait kesin hesap cetvelleri ile ilgili 

değerlendirmedir. Bu kapsamda ilgili mevzuat gereği mecliste meclis üyelerimizin varlığını teyit etmem gerekiyor. 

Bu arada oylamamız devam ediyor. Belediyemiz 2024 yılı mali yılına ait kesin hesap cetvellerinin oy çokluğuyla 

uygun bulunduğuna dair Plan Bütçe Komisyonuyla ilgili olarak önce Plan Bütçe Komisyonu raporunun okunması 

gerekiyor. İlgili mevzuat gereği Plan Bütçe Komisyonumuz adına Rahile Hanım okuyacak raporu, buyurun lütfen. 

(63/2025 – Belediyemiz 2024 Mali Yılına ait Kesin Hesap Cetvellerinin oy çokluğu ile uygun bulunduğuna 

ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.) 

Rahile YENİ- Sayın Hazirun, 2024 yılı 2,5 milyar TL'lik gider bütçesi öngörülmüş olup yıl içerisinde 

verilen 550 milyon TL'lik ek ödenek ve önceki yıldan mevzuat gereği devrolan ödeneklerle birlikte toplam net 

olarak 3.054.671.655 lira 36 kuruş olmuştur. Bu ödeneklerin yıl içerisinde toplam 2.445.572.422 lira 19 kuruş TL'si 

harcanmıştır. Gider bütçesi gerçekleşme oranı %80'dir. Bütçe giderleri içerisinde yer alan söz konusu ödeneklerin 

%22'si olan 538.634.453 lira 55 kuruş TL'nin personel giderlerine, %2'si olan 58.640.104.000,30 TL'nin Sosyal 

Güvenlik Kurumuna devlet primi giderlerine, %55'i olan 1.335.208.955,30'lik mal ve hizmet alım giderlerine, %4'ü 

olan 103.125.795,89 TL'si faiz giderlerine, %3'ü olan 81.269.223,49 TL nakdi yardımların ve mevzuat gereği diğer 

kurumlara yapılan ödemelerin yer aldığı cari transferleri, %13'ü olan 325.072.101,32 TL'nin yatırım kalemi olarak 

sermaye giderlerine, %1'i olan 3.621.788,34 TL ve diğer kurumlara sermaye nitelikli yapılan karşılıksız ödemeler 

olan sermaye transferine harcanmıştır. 2024 yılı bütçe gelirleri ise 2 milyar 250 milyon TL olarak öngörülmüş olup 

yıl içerisinde verilen 550 milyon TL'lik ek ödenek ile toplam ödenek 2 milyar 800 milyon TL olmuştur. Bu yılda 

toplam 1.856.191.436,99 TL'lik gelir gerçekleşmiştir. Bu tutarların 12.760.793,61 TL'si mevzuat gereği ret ve iade 

edilmiş ve net tahsilât 1.843.429.643,38 TL olmuştur. Gelir bütçesi gerçekleşme oranı %66'dır. Toplam giderlerin 

%14'ünü 265.894.877,79 TL ile vergi gelirleri, %3'ünü 62.148.680,73 TL ile belediyemizin mal ve hizmet 

satışlarında kira gelirlerinden ve iktisadi işletmeden elde ettiği geliri olan teşebbüs ve mülkiyet gelirleridir. %3'ünü 

53.561.115,24 TL ile alınan bağış ve yardımlar ile özel gelirlerdir. %79'unun 1.456.194.866,23 TL İller 

Bankası'ndan gelen payımız ve katı atık gelirlerinin yer aldığı diğer gelirlerdir. %1'ine 18.390.897 TL'lik taşınmaz 

malların satışlarından elde edilen gelirler olan sermaye gelirleri oluşturmaktadır. Toplam gelirlerin %0.69'u ret ve 

iade yapılmıştır. 2024 yılı içerisinde özel bankalardan faiz hariç toplam 175 milyon TL'lik kredi kullanılmış ve bu 

kredilerin 27.957.199,03 TL'si yılı içerisinde geri ödenmiştir. 2024 yılı elde edilen gelirler ve kullanılan kredilerin 

tamamı ilçemizin ihtiyacı olan hizmetler ve projeler için kullanılmış olup meclis heyetine ve Karabağlar halkına 

bilgilerinize sunarım. Saygılarımla. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyoruz. 2024 yılı kesin hesabımızla ilgili Plan Bütçe Komisyonu raporumuz 

okundu. Bu konuyla ilgili görüş vermek isteyen meclis üyemiz var mı? Ya da grupların görüşleri var mı? Buyurun 

lütfen. 

Derya PALA- Plan ve Bütçe Komisyonu üyemiz Uğur Bey konuşacak. 

BAŞKAN- Uğur Bey, buyurun lütfen. 

Uğur ÖZCAN- Sayın başkanım öncelikle kesin hesabımız hayırlı olsun. Şimdi tabii ben kesin hesaba 

baktım. Biraz önce de Rahile Hanım komisyon başkanımız rakamları verdi. Şimdi burada ben ana temelde birkaç 

konuya değinmek istiyorum kesin hesapta. Şimdi bizim personel giderlerimiz 538 milyon dedi Rahile Hanım bende 

de öyle şey yaptık ve mal ve hizmet alımlarımız 1 milyar 335 milyon küsuratları var tabii. Şimdi burada Sayın 

Başkanım yani yaklaşık bu para 1 milyar 873 milyona tekabül ediyor. Şimdi bu mal ve hizmet alımları ve personel 

giderleri bu mal ve hizmet alımları içerisinde tabii yine personel giderlerimiz de var. Şimdi 1 milyar 873 milyon 

olan bu giderlerimiz sadece iki kalemde diğerlerini katmadan, detaya girmeden şey yapmak istiyorum. Gelirimiz de 

1 milyar 843 milyon. Yani biz her ay sadece mal ve hizmet alımı ve personel gideri olarak yaklaşık 30 milyon 

içerideyiz yani. Burada bir ya mal ve hizmeti fazla alıyoruz ya da gelirlerimizde bir azalma var. Bir de biraz önce 

yine Rahile Hanım da galiba tekrarladı. Biz bir dönem hatırlıyorsanız karşılıklı bu SGK borçları ile alakalı bir 
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konuya girmiştik. SGK borçlarımız da artık netleşti, 58 milyon. Yani bütçemizin işte 3 milyar TL olan gider 

bütçemizin yaklaşık oranını siz sayısalcısınız hesaplarsınız. Yani burada ben bütçe komisyonunda da sordum 58 

milyon küsur bizim ödediğimiz para bu kadar. Bir de benim dikkatimi çeken şu oldu: görev zararlarımız. Şimdi 

yaklaşık 500 milyona yakın bir bütçede iptallerimiz var ama görev zararlarında neredeyse hiç iptal yok. Yani 20 

milyon ödenek ayrılmış şey 19 milyon ödenek ayrılmış 18 milyon küsuru devam etmiş. Yani burada görev zararı 

neden çıktı bu kadar yüksek rakam yani 500 milyon iptal ödenek varken yani %4'e tekabül ediyor. Zaten kesin 

hesapta da şimdi şey söylerler. Teşekkür ediyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ederiz, buyurun lütfen Rahile Hanım. 

Rahile YENİ- Burada bir düzeltme rakamda yanlışlık olmasın iade, ret ve iade 12.760.000 yani burada 

hani 500 milyon nereden geldi bilmiyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, görüş bildirmek isteyen meclisimiz Ömer Bey buyurun lütfen. 

Ömer ÖKTEN- Evet gelirlerde ilgili bir düşme olmuş tabii ki. Neden olmuş? Bir günde %25 yoksullaşan 

bir ülkede yaşıyoruz. Yıllık enflasyon %70'lerde %80'lerde. Vatandaş artık vergisini ödeyemez durumda. O 

nedenle tabii ki geçen yıl %72 iken gerçekleşme oranı bu sene %66'ya düşmüş. O nedenle bu kadar bir günde %25 

yoksullaştığımız bir ortamda vatandaşın vergisini ödemekte güçlük şekliği de bir gerçek bunun da bilinmesini 

istedim. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen. 

Hasan ACAR- Sayın Başkan, değerli meclis Ömer Bey'i bir konuda düzeltmek isterim. 2023 yılı bütçe 

gerçekleşme oranlarımız %81'di gelirlerde, %72 değildi yani bu oranlardan %66'lara bütçe gerçekleşmesi, gelir 

gerçekleşmesi inanın kabul edilebilir durum değil. Bu ülkenin içinde bulunduğu durumla da izah edilemez burada 

yönetimsel zafiyet olduğunu hepimiz görüyoruz. Saygılarımla. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, görüş bildirmek isteyen meclis üyemiz var mı? Fırat Bey söz vereceğim, 

başka meclis üyelerimiz de var mı diye bakıyorum o nedenle buyurun lütfen.  

Fırat EROĞLU- Tabii Uğur Bey hususlara değindi. Ömer Bey'in az önce bir söylemi vardı. Ömer Bey 

dedi ki; işte gelirlerimiz düşmüş olması gayet normal vatandaşlarımız emlak vergilerini kastettiğini tahmin 

ediyorum ödemekte zorluk çektiğini ima ettiniz değil mi? Peki o zaman niye vatandaşa 1.900 lira olan emlak 

vergisini belediye olarak 70.000 liraya çıkartmaya çalışıyorsunuz? Kaç bin katı yapıyor Ömer Bey? İnsanlardan ne 

istiyorsunuz siz Ömer Bey? Bence buna dikkat etmeniz gerekiyor. Bakın 1.900 lira olan benim mesela bu örnek 

verdiğim Kibar Mahallesi'nde ben listelerde gördüğüm şu an Belediyenin teklif ettiği 1.900 lira olan emlak vergisi 

70.000 liraya çıkartılabilir mi? Bu makul mü?  

BAŞKAN- Kesin hesapla ilgili görüşlerinizi alıyoruz şu anda. 2024 yılı kesin hesabı ve kesin hesap 

raporuyla ilgili görüşlerinizi alalım dilek ve temennilerde diğer görüşlerinizi de alırız teşekkür ediyorum.  

Fırat EROĞLU- Sayın Başkan Ömer Bey emlak vergilerinden bahsederken kesin hesapla ilgili hususa 

değinmiyorsunuz, ben kendisine cevap veriyorum kendisi bu konuda bahsetmeseydi ben de cevap vermek zorunda 

kalmazdım. 

BAŞKAN- Siz konuşmanızı tamamlayın Fırat Bey. 

Fırat EROĞLU- Tabii ki de kesmezseniz tamamlayacağım zaten, bir daha bölmezseniz sevinirim. 

BAŞKAN- Dilerseniz ona ben karar vereyim siz konuşmanızı tamamlayın. 

Fırat EROĞLU- Sayın Başkan bunu kimin karar vereceğini kamuoyu bakımından değerlendirilir. Siz 

benim sözümü bir daha kesmeyin lütfen. Şimdi Belediyede az önce de bir sunum yaptınız. Herhalde bu kesin 

hesabın olduğu için de yaptıklarınızı tanıtmak için yaptınız. Yani hayretler içerisindeyim. Verdiğiniz rakamların 

%70'i yanlış bilgiler. Kentsel Dönüşüm diyorsunuz oraya çıkartmışsınız Aşık Veysel, Osman Aksüner'in planlarını 

koyuyorsunuz. Ya iki yıldır binlik planı onaylanmış yerde parselizasyonu yapmıyorsunuz, bir şey yapmış gibi 

oraya ofis açtık diye gösteriyorsunuz. Ofisin tabelası yok, photoshopla oraya tabela koymuşsunuz. Ya lütfen burası 

ciddiyet lütfen, burası Karabağlar Belediyesi biraz ciddiyet, kamu kurumu burası, hayal ürünlerini burada 

yansıtmayalım ekranlara bizler de üzülüyoruz. Bu Belediye nereden ne hale geldi. Gerçekten de şaşkınlıklar 

içerisindeyiz. Uğur Bey'in dedikleri vahim bir tablo, sürdürülebilir bir ekonomi olduğu gözükmüyor Karabağ 

Belediyesi'nde. İnşallah Karabağlar halkı için de hayırlısı olur. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, sanıyorum görüşler tamamlandı. Öncelikle şunu söyleyeyim kesin hesap 

tablomuzla ilgili olarak yapılan tüm çalışmalara, verilen emeklere teşekkür ediyorum. Bu kapsamda evet tabloya 

baktığımızda gelirlerimiz ve giderlerimiz arasında gelirlerimizin azaldığı doğrudur. Gelirlerimizin niye azaldığı 

noktasındaki değerlendirmeye baktığımızda Uğur Bey'in de söylediği gibi neden gelirler azaldı neden giderler arttı 

bununla ilgili çalışmaları ortaya koymak lazım. Bu kapsamda hemen şunu söylemek isterim bu gelirlerin içerisinde 

en büyük paylardan bir tanesi Fırat Bey siz de dinlerseniz sonra tekrar etmek ve kayıtlara geçmek açısından daha 

iyi olur. Ömer Bey'in de bahsettiği… Teşekkür ediyorum can kulağıyla dinlediğinizi biliyorum. Ömer Bey'in de 

bahsettiği vergi gelirlerindeki azalma noktasında kanunla belirtilen belediyemizin ana gelir kalemleri ile ilgili bu 

mecliste de sıkça konuştuğumuz gibi İller Bankası gelirleri, Büyükşehir Belediyemizden aldığımız paylar ve 
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kanunla belirtilen belediyelerin vergi kapsamında aldığı paylardır. Şimdi bununla ilgili değerlendirmelere 

baktığımızda gelirlerin geçen yıldan daha az gerçekleşmesi oranında vergi gelirlerinin tahsilâtı noktasında azalma 

olduğu doğrudur. Ömer Bey'in de bahsettiği budur. Vergi gelirleri ile ilgili azalmanın temel sebebine baktığımız 

zaman biz tebligatlarımızı yapmış mıyız? Kaç vatandaşımız vergisini tam olarak ödemiş? Kaçına ulaşabilmişiz? Ya 

da ulaşamamışız noktasında aslında temel değerlendirme bu ülkedeki ekonomik şiddet ve enflasyon nedeniyle 

vatandaşlarımızın vergilerini de ödeyemez noktaya geldiği ve vergi ödemek yerine o parayla aslında ana 

ihtiyaçlarını giderme ile ilgili yaptığı tercihlerdir. Dolayısıyla bizim tebligatlarımız ya da vergi toplamayla ilgili 

bildirimlerimizde aslında geçmiş yıldan bugüne artış olmuş ancak toplanan oranda vatandaşımızın cebinde parası 

kalmamıştır ki vergisini ödeyebilsin. Tabii ki bu kapsamda devletimiz vergi kaçaklarını almak için, kaçak vergiyi 

önlemek için, vergi borcunu almak için çalışmalar yaparken gerekli değerlendirmeye yapmış ve bu vergi 

gelirlerindeki azalma bizim bütçemize etkilerken büyük şirketlerin vergi yüzsüzlerinin vergileri affedilirken bazı 

noktalarda sıkıntılar da yaşanmıştır. Bundan da belediyelerimiz de payını almıştır ki İller Bankası kesintileri ile 

ilgili rakama baktığımız zaman gelirlerimizdeki azalmanın ana kalemlerinden bir tanesi budur. 2024 yılında İller 

Bankası'ndan almamız gereken tahakkuk edilen tutar çok büyük bir rakam 1.173.464.180 ki bu raporlarımızda var 

ancak bu miktarın kesilen miktarı 2024 yılında 219.673.808 lira olmuştur. Yani İller Bankası geliri olarak 

vatandaşlarımızdan devletin aldığı vergiyle bize iletmesi gereken rakamdan 219 milyon daha eksik bize ödenmiştir. 

Bu da tabii ki hizmetlerimize yansımıştır. Aynı şekilde vatandaşlarımızdan almamız gereken vergilerle de ilgili 

vatandaşımızın cebinde parası kalmadığı için o vergiyi ödeyememe noktasında da eksikliğimiz olmuştur. Gelirdeki 

azalmaların temel sebebi budur. Giderlerimizle ilgili Uğur Bey bahsetti neden bu kadar gider artışı olmuştur 

noktasında defalarca burada da konuştuk. 2024 yılı enflasyon oranıyla bugüne baktığımız zaman kaldı ki biraz önce 

Ömer Bey de bahsetti bir günde bile faizlerin enflasyonun bambaşka yerlere geldiği hatta 19 Mart'tan bugüne 

ekonomimizdeki kaybın 50 milyarın üstünde olduğu bir noktada enflasyonu ortaya koyarak gider kalemlerindeki 

artışa baktığımızda zaten bu rakamın da açıklanması açıktır. Ancak ben şunu düzeltmek isterim. Denetim 

raporumuz hazırlandı. Bütün hesaplarımız denetim komisyonumuz tarafından incelendi. Plan Bütçe 

Komisyonumuz, meclis üyelerimiz kesin hesabımızı inceledi. Bunları sunduk. Bu nokta içerisinde 2024 yılında 

Uğur Bey de bahsetti SGK ile ilgili borçlarımızda azalma olmuş. Siz de bahsettiniz. İşte tam da bu nedenle bakın 

hem kesintilerle hem ödediklerimizle biz devletin devlete olan borcunu azalttık ama o borcu ödeyebilmek için 

piyasaya borçlandık, mal ve hizmet alımlarına borçlandık. Yani vatandaşa hizmeti aksatmamak adına elimizden 

gelenin fazlasını yapmaya çalıştık. Bunu da burada sunduğumuz tüm faaliyetlerle ilgili zaten her zaman olduğu gibi 

mecliste de defalarca paylaştığımız gibi paylaştık. Ancak son bir cümleyi söylememe izin verin lütfen. Görev 

zararlarıyla da ilgili açıklamayı yapalım. Sık sık burada şu cümleyi söylüyorum: Meclis üyelerimizin, komisyon 

üyelerimizin her konuda uzman olması mümkün değil doğal olarak. Ancak bu konuda ilgili bürokratlarımızdan, 

ilgili uzmanlardan, kendi partilerinin de uzmanlarından her zaman görüş alarak zaten çalışmaları ortaya 

koyuyorlardır. Ne yazık ki bu kapsamda üzülerek söylemek istiyorum ki biraz önceki faaliyetleri yalan ve yanlış 

olarak beyan ettiniz. Bir kamu kuruluşunun meclisimizde sunduğu bir Belediye Başkanı olarak sorumlu olduğum 

hiçbir cümlede yalan ve yanlış ifade yoktur. O faaliyetlerin içerisinde eksik yalan ya da yanlış olduğunu 

düşündüğünüz bir ifade varsa buyurun lütfen belgesiyle bilgisiyle getirin. Kaldı ki 23 sokak şenliğini ısrarla 20 tane 

yapıldı dediğiniz noktada Denetim Komisyonuna da şerh koyduğunuz noktada tarihler rakamlar ve belgeler 

ortadadır, tıpkı diğer şerhlerle ilgili tüm harcamaların tarihlerin belgelerin ortada olduğu gibi. Mükerrer dediğiniz 

harcamaların mükerrer olmadığı aslında sizin o faaliyetler ve raporlarla ilgili dosyalara bakmadığınız gibi tıpkı 

biraz önce söylediğiniz cümle gibi. Görev zararları nedir? Görev zararları noter ödemeleri, mahkeme harçları, 

ödenen vergiler, araç ruhsat ödemeleri gibi analitik bütçe sınıflandırılmasında tanımlanan addır. Dolayısıyla bu 

kapsamdaki ödenen rakamlar bütçe mevzuatına göre görev zararı olarak tanımlanmaktadır. Bu herhangi bir 

haksızlık ya da eksiklik değil tam tersine noter, mahkeme harçları ve ödenen vergilerle ilgili yasada belirtilen 

tanımlamadır. Bunu da bu şekilde ifade edeyim. Çünkü vatandaşlarımız bu konuda doğal olarak uzman 

olmayabilirler. Bu anlamda yanlış yönlendirmeler ve bilgilendirmelerle de ilgili bizim görevimiz, meclis 

üyelerimizin görevi doğru bilgi ve belgeleri vermektir. Dolayısıyla okuduğumuzu, belgelerimizi doğru okumaya, 

dinlerken doğru dinlemeye, dolayısıyla aktarırken de doğru aktarma noktasında görev ve sorumluluğumuzu 

hatırlatmak isterim. 2024 yılı itibariyle kesin hesabımızın görüşmelerini tamamladık. Tüm detaylarla ilgili bütün 

çalışmalarımız raporlarımız ortadadır. Bu kapsamda oylamaya geçiyoruz. Değerli meclis üyelerimiz bu nedenle 

meclis üyelerimizin ismini sırayla okumam gerekiyor. Cumhuriyet Halk Partisi Karabağlar Meclis Üyesi listesi… 

Oylamaya geçiyoruz Fırat Bey, görüşmelerimizi tamamladık. 

Fırat EROĞLU- Soru sordunuz bana az önce cevap vereyim dedim.  

BAŞKAN- Bilgilerini ve belgelerini daha sonra cevap verirsiniz Fırat Bey. 

Fırat EROĞLU- Şuan sordunuz bana. 

BAŞKAN- Şimdi bugün çok sakin ve güzel gidiyoruz. Kurallara da uygun bir şekilde meclisimizi 

yönetiyoruz ama görüşmelerimizi tamamladık. Gruplarımız görüşlerini dile getirdi. Her zaman bilgi ve 
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belgelerinizle beraber başvurup anlatabilirsiniz. Bu maddede şu anda özellikle şunu belirtmek isterim ki kesin 

hesap gündemimizi konuşuyoruz. Dolayısıyla biraz önce emlak vergileri ile ilgili bahsettiğiniz değerlendirmede de 

2024 yılına ait olmayan ancak 2025 ve sonrası için yasaya göre birkaç yılı kapsayacak vergilerin belirlenmesi 

kapsamında komisyonun çalışmalarını devam ettiği bir nokta. 2024 yılı kesim hesabının gündemi değil. Sözünüzde 

bahsettiğiniz faaliyetler de ilgili gündemde her zaman görüşlerinizi paylaşabilirsiniz. Bizden yana bir sıkıntı yok 

ancak kesin hesapla ilgili görüşmelerimiz tamamlandığı için meclis üyelerimizin isimlerini sırayla okuyorum. 

Sayın Elvin SÖNMEZ GÜLER, burada deyin lütfen.  

Elvin SÖNMEZ GÜLER- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Nurcan PİRGAN ÇAKIR. 

Nurcan PİRGAN ÇAKIR- Burada.  

BAŞKAN- Sayın Burcu UĞANTAŞ. 

Burcu UĞANTAŞ- Burada.  

BAŞKAN- Sayın Rahile YENİ. 

Rahile YENİ- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Zafer Levent YILDIR. Yok. 

BAŞKAN- Sayın Abdulvahap BATİHAN. 

Abdulvahap BATİHAN- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Mehmet TÜRKBAY. Yok. Sayın Ekim Ulaş BÜYÜKDAĞ. Yok. Sayın Savaş AKINCI. 

Savaş AKINCI- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Kerim ÜLGE. Yok. Sayın Ezgi AKTAŞ. 

Ezgi AKTAŞ- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Nurdan ŞENKAL UÇAR. 

Ömer ÖKTEN- Lavaboda, burada yani. 

BAŞKAN- Geldiğinde burada olduğunu teyit ederiz. Sayın Nurdan ŞENKAL UÇAR, Sayın Serkan 

YILDIZ.  

Serkan YILDIZ- Burada.  

BAŞKAN- Sayın Murat ÖZMEN. Yok. Sayın Kadir DALGIÇ. 

Kadir DALGIÇ- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Selami İYİER.  

Selami İYİER- Burada.  

BAŞKAN- Sayın Kemal ÖZDÖNMEZ. 

Kemal ÖZDÖNMEZ- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Nedim TOPALOĞLU. 

Nedim TOPALOĞLU- Burada. 

BAŞKAN- Sayın İnan KARAKOYUN. 

İnan KARAKOYUN- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Ceren Leyla GÜR ÖNALAN. 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Osman SARI. 

Osman SARI- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Ömer ÖKTEN.  

Ömer ÖKTEN- Burada.  

BAŞKAN- AK Parti Karabağlar Meclis üyelerimiz, Sayın Kazım ERTEN. 

Kazım ERTEN- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Fırat EROĞLU. 

Fırat EROĞLU- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Derya PALA. 

Derya PALA- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Hasan ACAR. 

Hasan ACAR- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Fatma KUZU. 

Fatma KUZU- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Ahmet CANBAZ. 

Ahmet CANBAZ- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Ayhan UZUNAY. 

Ayhan UZUNAY- Burada. 

BAŞKAN- Sayın İbrahim ULUBAŞ. 
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İbrahim ULUBAŞ- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Serap EYCE. 

Serap EYCE- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Uğur ÖZCAN. 

Uğur ÖZCAN- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Ahmet DEMİRCİ. 

Ahmet DEMİRCİ: Burada. 

BAŞKAN- Sayın Bekir KALAYLI. 

Bekir KALAYLI- Burada. 

BAŞKAN- Sayın Kader ERTEMİZ. Yok değil mi? Yok. MHP Karabağlar Meclis Üyelerimiz, Sayın Cihan 

DEMİR. Yok. Sayın Uğur DURMAZ.  

Fırat EROĞLU- Yok. 

BAŞKAN- Yok. DURMAZ özür diliyorum. Sayın Kerim ÜLGE burada mı? Oylamaya başlıyoruz 

kendisine bilgi verirseniz oylamaya başlamak durumundayım. 

Fırat EROĞLU- Başlayın. 

BAŞKAN Değerli meclis üyelerimiz şimdi kesin hesap cetvellerinin oylamasına geçiyorum. Buyurun 

okuyalım. Madde 1.  

BAŞKAN- Buyurun okuyalım lütfen.  

MADDE 1- 2024 yılı bütçe gider kesin hesap cetvelinde gösterildiği üzere personel giderleri 

538.634.453,55 TL, Sosyal Güvenlik Kurumuna devlet primi giderleri 58.640.104,30 TL, mal ve hizmet alımları 

1.335.208.955,30 TL, faiz giderleri 103.125.795,89 TL, cari transferler 81.269.223,49 TL, sermaye giderleri 

325.072.101,32 TL ve sermaye transferleri 3.621.788,34 TL olmak üzere toplam 2.445.572.422,19 TL'dir. Madde 

2, 2024 yılı bütçe…  

BAŞKAN- Ezgi Hanım 1. maddeyi oylayacağız. Adlarını okuduklarım, madde 1'i kabul edenler? (Emine 

Helil İNAY KINAY, Elvin SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, 

Abdulvahap BATİHAN, Savaş AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir 

DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR 

ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer ÖKTEN çok el kalkar) Kabul etmeyenler? (Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, 

Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap 

EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, Bekir KALAYLI az el kalkar) Toplantıya katılan 12 üyenin ret oyuna 

karşılık, 18 üyenin kabul oyu ile oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, birinci oylamayı tamamladık. 

Madde 2 lütfen. 

MADDE 2- 2024 yılı bütçe gelir kesin hesap cetvelinde gösterildiği üzere vergi gelirleri 257.519.857,21 

TL, teşebbüs ve mülkiyet gelirleri 61.790.937,61 TL, alınan bağış ve yardımlar ile özel gelirler 53.561.115,24 TL, 

diğer gelirler 1.452.166.836,32 TL ve sermaye gelirleri 18.390.897,00 olmak üzere toplam 1.843.429.643,38 

TL'dir.  

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. Adlarını okuduklarım kabul edenler? (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş 

AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal 

ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer 

ÖKTEN, Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan 

UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, Bekir KALAYLI eller kalkar) 

Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. Oy birliği, oy birliği 

özür diliyorum. Özür diliyorum, tekrar ediyorum düzeltme için oy birliği ile kabul edilmiştir. Madde 3 lütfen. 

MADDE 3- Yılı içinde tahakkuk edip de ödenmeyen 510.409.039,82 TL emanet hesabına alınmış olup 

510.409.039,82 TL gelecek yıla devreden borç ve sari ödenek olarak ertesi yıla devredilmiştir. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, adlarını okuduklarımı kabul edenler? (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş 

AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal 

ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer 

ÖKTEN çok el kalkar) Kabul etmeyenler? (Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma 

KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, 



18 / 31 
 

Bekir KALAYLI az el kalkar) Toplantıya katılan 12 üyenin ret oyuna karşılık, 18 üyenin kabul oyu ile 

oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Buyurun lütfen. 

MADDE 4- Madde 4. Yılı içinde harcanmayan 607.467.475,17 TL ödenek imha edilmiştir. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, adlarını okuduklarım kabul edenler? (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş 

AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal 

ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer 

ÖKTEN, Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan 

UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, Bekir KALAYLI eller kalkar) 

Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Evet değerli meclis üyelerimiz karar… Devam 

ediyoruz madde 4. 

BAŞKAN- Evet bir saniye kararnamemizin oylamasını tamamladık devam edelim. 

2024 Yılı Kurumsal Kodlaması Yapılan Her Birimin Fonksiyonel Sınıflandırılmasının 1. Düzeyi 

Genel Toplam 2.445.572.422,19-TL 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, adlarını okuduklarım kabul edenler? (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş 

AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal 

ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer 

ÖKTEN çok el kalkar) Kabul etmeyenler? (Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma 

KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, 

Bekir KALAYLI az el kalkar) Toplantıya katılan 12 üyenin ret oyuna karşılık, 18 üyenin kabul oyu ile 

oyçokluğuyla kabul edilmiştir.  Devam edelim lütfen. 

2024 yılı Gelir Kesin Hesabının Ekonomik Sınıflandırmasının 1. Düzeyi Genel Toplam 

1.843.429.643,38-TL 

BAŞKAN- Adlarını okuduklarım kabul edenler? (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin SÖNMEZ GÜLER, 

Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş AKINCI, Ezgi 

AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal ÖZDÖNMEZ, 

Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer ÖKTEN, Kazım 

ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan UZUNAY, 

İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, Bekir KALAYLI eller kalkar) Kabul 

etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Buyurun lütfen. 

2024 Yılı Finansmanın Ekonomik Sınıflandırılması Kesin Hesap Cetveli Genel Toplam Öngörülen 

250.000.000,00-TL, Gerçekleşen 147.042.800,97-TL 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, adlarını okuduklarım kabul edenler (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş 

AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal 

ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer 

ÖKTEN çok el kalkar) Kabul etmeyenler? (Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma 

KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, 

Bekir KALAYLI az el kalkar) Toplantıya katılan 12 üyenin ret oyuna karşılık, 18 üyenin kabul oyu ile 

oyçokluğuyla kabul edilmiştir. 

2024 Yılı Ayrıntılı Harcama Programı 3 Aylık Dönemler İtibariyle Toplamları Üzerinden 1. Düzey 

Genel Toplam 2.445.572.422,19-TL 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, adlarını okuduklarım kabul edenler? (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş 

AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal 

ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer 

ÖKTEN çok el kalkar) Kabul etmeyenler? (Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma 

KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, 

Bekir KALAYLI az el kalkar) Toplantıya katılan 12 üyenin ret oyuna karşılık, 18 üyenin kabul oyu ile 

oyçokluğuyla kabul edilmiştir. Buyurun lütfen. 

2024 Yılı Finansman Programı 3 Aylık Dönemler İtibariyle Toplamları Üzerinden 1. Düzey Genel 

Toplam 1.843.429.643,38-TL  
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BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, adlarını okuduklarım kabul edenler? (Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 

SÖNMEZ GÜLER, Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Burcu UĞANTAŞ, Rahile YENİ, Abdulvahap BATİHAN, Savaş 

AKINCI, Ezgi AKTAŞ, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Serkan YILDIZ, Kadir DALGIÇ, Selami İYİER, Kemal 

ÖZDÖNMEZ, Nedim TOPALOĞLU, İnan KARAKOYUN, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, Osman SARİ, Ömer 

ÖKTEN, Kazım ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Hasan ACAR, Fatma KUZU, Ahmet CANBAZ, Ayhan 

UZUNAY, İbrahim ULUBAŞ, Serap EYCE, Uğur ÖZCAN, Ahmet DEMİRCİ, Bekir KALAYLI eller kalkar) 

Kabul etmeyenler? (el kalkmaz) Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Değerli meclis üyelerimiz bu 

şekilde 2004 yılı kesin hesap oylamamız tamamlanmıştır. Belediyemize 2024 yılı tekrar edeyim kayıtlarda bir 

sıkıntı olmasın tekrar edeyim. 2024 yılı kesin hesap oylamamız tamamlanmıştır. Belediyemize hayırlı olsun. 

Çalışma arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum. 2025 yılında daha doğru hedeflerle de daha iyi çalışmalarla büyüyerek 

devam etmesi dileğiyle diğer gündem maddemize geçelim. Buyurun lütfen. 

 (64/2025 – Belediyemize bağlı Müdürlüklerde görev yapan memur, sözleşmeli personel ve kadrolu 

işçi ile yine Belediyemizin yüzde yüz sermayesine sahip olduğu İzmir Karabağlar Belediyesi İnşaat Temizlik 

Tanıtım Turizm Sanayi ve Ticaret Anonim Şirketi kadrosunda olup hizmet alımı kapsamında Belediyemiz 

hizmetinde çalıştırılmakta olan personele, Belediyemizden doğmuş ve doğacak olan alacaklarının Belediyemiz mali 

yapısını bozmadan ödenebilmesi için 2024 yılı bütçe gelirleri üzerinden hesaplanan 265.324.828,57 TL ile daha 

önce borçlanma yetkisi verilen 159.085.090,72 TL arasındaki fark olan 106.239.737,85 TL tutarında kredinin 

sağlanması ve kullanılması, borçlanmanın yapılması, kredi süresi ve geri ödeme koşullarının belirlenmesi, kredi 

anlaşmaları üzerinde değişiklik yapılması ve kullanılacak olan kredi için gerekli garanti ve teminatların verilmesi 

ile bu işlerle ilgili her türlü sözleşme, taahhütname, protokol ve temlik sözleşmelerinin düzenlenmesi veya 

imzalanması, alınacak kredi karşılığında gerektiğinde İller Bankası'ndan teminat mektubu alınarak kamu veya özel 

bankalardan kredi kullanılması, kredi ile ilgili her türlü yazışmalarda münferiden işlem yapılabilmesi için 5393 

sayılı Belediye Kanunu'nun 68/e bendinde yer alan koşulların yerine getirilmesi kaydıyla Karabağlar Belediye 

Başkanı'na yetki verilmesinin oy çokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Raporu okunduktan sonra.) 

BAŞKAN- İlgili gündem maddesi ile ilgili görüşünüzü alabilir miyim? 

Ömer ÖKTEN- İlgili gündem maddeleriyle görüşmek isteyen arkadaşımız var mı? Yok, komisyonlardan 

geldiği şekliyle oylanmasını kabul ediyoruz.  

BAŞKAN- Derya Hanım. 

Derya PALA- Evet komisyonlardan geldiği şekliyle oylanması bizim için. 

Fırat EROĞLU- Hayır ya bir saniye ya.  

Ömer ÖKTEN- Komisyon… 

BAŞKAN- Değerli meclis üyelerimiz, değerli meclis üyelerimiz. 

Derya PALA- Uğur duymadık evet. 

BAŞKAN- Sanıyorum AKP grubumuzun kendi arasında bir görüş farklılığı var. Buyurun lütfen. 

Derya PALA- Sayın Başkan böyle bir problem yok biz. 

BAŞKAN- Ben bir görüşünüzü alabilir miyim? Görüş bildirmek isteyen meclis üyemiz var mı? Bir 

kayıtları düzeltelim.  

Derya PALA- Komisyon üyemiz konuşma yapacak müsaade ederseniz. 

BAŞKAN- Teşekkür ederiz, tamam buyurun lütfen. 

Uğur ÖZCAN- Şimdi Sayın Başkanım öncelikle şey önce CHP grubuna sorduğunuz için bize geldiği 

zaman sıra ben şerh koymuştum şerhimin de sebebini söyleyeceğim. Şimdi biz geçen Ocak ayı içerisinde 

biliyorsunuz ki burada çalışan işçilerimiz için oy birliği vermiştik. Ancak emekçi kardeşlerimizin bir bazılarının 

paralarının eksik yatırıldığından dolayı burada defaten bunların bütün ücretlerin ödenmesi gerekmesine rağmen 

ödenmediğinden dolayı bu paranın tam açıklamalı bir şekilde bize aynı şekilde geçen seferki gibi gelmediğinden 

dolayı kimlere ne paralar ödenecek kimlerin tazminatları ödenecek gelmediğinden dolayı buna biz şerh koyduk. 

Şerh koyduk, oy çokluğu verdik. Teşekkür ediyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. Başka görüş bildirmek isteyen meclis üyemiz var mı? Buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU- Şimdi 2025 Ocak ayında 159 milyonluk bir kredi gelmişti. Hem kıdem tazminatları hem 

işçilerimizin izin gün ücretleri ve yanılmıyorsam zam farklarından dolayı alacakları vardı ve tahmin ediyorum ki 

aşağı yukarı da bir 106-107 kişi tane çalışanımız vardı kıdem tazminatı ödenecek. Biz bu mağduriyetin 

giderilmesini çok istedik ve yine o dönemde de çok güzel bir gündem maddesi hazırladık hep beraber. Ve bu 

gündem maddesinde hiçbir boşluk olmamasına rağmen tabii Karabağlar Belediyesi idari anlayışı olarak yine 

bunların, bu meclis gündemlerinin önemini, buradaki oylamaların önemini hiçe sayarak meclis kararları çiğnenerek 

maalesef ki maalesef işçilerimizin bir kısmının kıdem tazminat ücretleri ve bazı haklarında mahrum bırakılacak 

şekilde ki bizim kullandığımız 159 milyon para, 12 milyon lira da fazlalık vardı, toplam bedel 147 milyon gibi 

bedel tutuyordu. Şimdi bu kişilerin ücretleri ödenmedi. Peki, bu para ne yapıldı? Bilen var mı? Kimse bilmiyor. Bu 

para nereye gitti? Hiç kimsenin bilgisi yok. Ne oldu? Bu işçiler bizim burada gündem maddesine defaten ödenmek 
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üzere diye yazmamıza rağmen bu para yine herhalde Belediye Başkanımız farkında olmadı herhalde yine paralar 

çar çur edildi. Çünkü duyduğumuz kadarıyla bu işçiler de belediyeye dava açtı. Şimdi bunların avukat vekâlet 

ücretleri var, aradaki faiz giderleri olacak. Buradaki kamusal zararın hesabını siz mi vereceksiniz Sayın Başkan? 

Biz burada mecliste karar alıyoruz. Bu meclis üyeleri seçilmiş kişiler, aynı sizin gibi ve bu meclis kanun 

çerçevesinde kurulan bir meclis. Siz meclis gündemini çiğniyorsunuz. Tabii kanun nizam bilmediğiniz için de 

Başkanlık önergeniz de ret yiyor sürekli maalesef. Şimdi az önce de değindiğiniz bir konu vardı bana dediniz ki ya 

bunlardan birini ispatlayın ben size şimdi söylüyorum bakın ispat etmiyorum söylüyorum tutanaklara da geçsin. 

Ben adım Fırat EROĞLU olarak eğer bir tane mükerrer fatura kesmediyseniz ben meclis üyeliğinden istifa 

edeceğim. Siz Emine Helil KINAY olarak eğer bu belediyede mükerrer fatura kesildiyse görevinizden istifa edecek 

misiniz Sayın Başkan? İstifa edecek misiniz? Çok iddialıydınız ya az önce ben iddialıyım. Siz istifa edecek 

misiniz? Siz buna cevap verin. Ben sonrası cevap verdim. Şimdi sıra sizde. 

BAŞKAN- Teşekkür ederim, sesimizi duyabiliyoruz hepimiz mikrofonumuz da var ben de her soruya 

cevap veririm hiç sakıncası yok. Buyurun lütfen, sonra görüşmeleri tamamlayacağım, gördüm. Teşekkür ederim 

buyurun lütfen. 

 Hasan ACAR- Sayın Başkan ben de bu borçlanma ile ilgili söz aldım. Bir önceki dönem Plan ve Bütçe 

Komisyon üyesiydim. Ocak ayında altına imzasını attığım oy birliğiyle size yetki verdiğimiz paraların doğru 

kullanılmadığı doğru yerlerde harcanmadığı noktasında yani meclisimizin almış olduğu kararların neticesinde değil 

de başka yerlere harcandığı noktasında bilgiler geldiği için AK Parti grubu olarak Cumhur İttifakı grubu olarak 

ikinci borçlanmanıza ret oyu verdik. Bir de şöyle bir şey var geçen mecliste siz yoktunuz şehir dışındaydınız 

herhalde. Alelacele getirdiğiniz bir 93 milyon borçlanma vardı onu da geri gideceksiniz çünkü kesin hesaplarda 

rakamlar ortaya çıkacak. Yani 2025 yılı için borçlanabileceğimiz rakamın hepsini istiyorsunuz. Daha Mayıs 

ayındayız. Ocak ayında 159 milyonunu aldınız şimdi 106 milyon lirasını talep ediyorsunuz. Karabağlar Belediyesi 

bu borçlanma yapısıyla 2024 yılındaki 602 milyon cari açığıyla 2025 yılında 12 Mayıs'ta işçilere söz vermişsiniz 

paralarınızı ödeyeceğiz diye inşallah 13 Mayıs'ta burada da bu iş yerinde grev vardır yazısı yazılmaz. Ama durum 

onu gösteriyor ki Karabağlar Belediyesini yönetemiyorsunuz. Teşekkür ederim. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, Savaş Bey buyurun lütfen. 

Savaş AKINCI- Sayın Başkan, meclisimizin değerli üyeleri, sevgili konuklar hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Bu vesileyle Cumhuriyet Halk Partisi Karabağlar İlçe Başkanlığı'na atanmış olan sevgili başkana da 

Volkan GÜRBOĞA arkadaşımıza da yeni görevinde huzurlarınızda bir kez daha grubumuzun adına başarılar 

diliyorum. Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri arkadaşlarımızın da ifade ettiği gibi bundan önceki kullanılmış olan 

kredi ile ilgili söz konusu işçinin alacağı ise, işçi hakkı ise bu partiler üstüdür, bu siyasete asla alet edilemez, 

malzeme haline dönüştürülemez, bunun üzerinden yapılacak herhangi bir siyasi hamle hiç kimseye fayda getirmez 

diye bir durum tespiti yapmıştık. Bu sözlerimin grubumuz adına arkasındayım. Evet, belediye meclis üyelerinin de 

tabi olduğu yasalar, belediye meclis üyelerinin de tabi olduğu kanunlar var ve elbette bizler de bu çerçevede 

görevlerimizi yerine getirmekle mükellefiz. Attığımız ve atacağımız her imzadan sorumluyuz. Sayın Başkan, 

değerli meclis üyeleri biz de söz konusu işçi alacaklarının ödenmesi ile ilgili mazbata gündeme geldiğinde enine 

boyuna durumu değerlendirdik. Önce emeği geçen arkadaşlarımıza huzurlarınızda teşekkür ediyorum. Bizim bir 

hassasiyetimiz var, bizim bir hassasiyetimiz var. İnanıyorum ki bu mecliste bulunan bütün arkadaşlarımız da parti 

ayrımı yapmadan söylüyorum biz bu ülkenin evlatlarıyız, hepimiz bu çatı altında ülkemizin ortak çıkarları, 

Karabağların ortak çıkarları adına bir hassasiyet ortaya koymaya çalışıyoruz. İşte tam da bu açıdan baktığımda 

işçinin, emekçinin, emeklinin, Türkiye'nin içinde bulunduğu bu ekonomik dar boğaz içerisinde yaşam koşullarını 

göz önüne aldığımızda daha fazla çile çekmemesi adına belki de şartları zorlayarak biz de bu kredinin kabul 

edilmesi noktasında bir irade beyan edeceğimizi açıkça ortaya koymaya çalıştık. Yalnız bunu söyledikten sonra 

birkaç hususun altını çizmek durumundayım. Ben meselenin siyasi bir demagojiye dönüşmesinden yana asla 

değilim. Son derece içten, son derece samimi duygularımı bu kıymetli heyetle paylaşmaya çalışıyorum. Türkiye 

gerçeğini benim de az önce değinmeye çalıştığım ölçüde ifade eden bir söz var. O söz şu: Türkiye'nin en saygın 

kurumlarının başında gelen Diyanet İşleri Başkanlığımızın emeklilerimize fitre verilebilir dediği bir süreçten 

geçiyoruz. Böyle bir süreçte ekonominin hangi durumda olduğunu açıklaması bakımından altı çizilecek bir 

husustur. Gelelim Karabağlara. Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri mazbataya baktığımızda işçilerin ödemelerinin 

aksaması ile ilgili bizi de süreç içinde rahatsız eden söylemler oldu. Bunun düzeltilmesini, yanlış anlaşılmalara 

meydan veren bu sözlerin maksadını aştığını, iyi niyet çerçevesinde söylenmediğini ve bizleri rencide etmiş 

olduğunu buradan açıkça ifade etmek istiyorum ve kesinlikle bunu kabul etmiyorum. O da şu: İşçilerin 

alacaklarının birileri tarafından engelleniyor bu sebeple ödemeler yapılamıyor denmesini yapılabilecek en büyük 

haksızlık olarak görüyorum ve bunu kabul etmiyorum. İşçi arkadaşlarımıza sesleniyorum. Biz meclisimizin bütün 

üyeleri parti ayrımı gözetmeden söylüyorum işçinin, emekçinin ve alın teriyle hizmet eden her yurttaşın, her 

çalışanımızın yanında olmaya söz verdik, yemin ettik. Az önce bir yılın faaliyeti burada sunulurken o emekte alın 

teri olan işçilerimizi, gecesini gündüzüne katmış çalışanlarımızı, hangi mevkide, hangi konumda, hangi pozisyonda 
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olursa olsun bir kez daha ayrı ayrı huzurlarınızda tebrik ediyorum, kutluyorum, emeklerine sağlık, iyi ki varlar. 

Şimdi ben bu kredinin verilmesi noktasında bir hassasiyetimizi kayıtlar altına alınmasını istirham ediyorum. 

Özellikle bunun kayda geçmesini talep ediyorum. O da şu: Kesinlikle kullanılacak olan kredinin işçilerimizin hatırı 

sayılır alacakları var, o detaya girmeyeceğim ve o paralarla ev kirasını ödemek için, değişik ihtiyaçlarını 

karşılamak için, buradan gelecek parayı dört gözle bekleyen işçilerimizin hak ettikleri bu alacaklarının verilecek bu 

kredi yetkisiyle defaten, yani peşinen ödenmesini talep ediyorum. Kayıtlara geçmesini istiyorum. İkincisi 

mümkünse tüm alacakların eğmeden bükmeden emekçi arkadaşlarımızın alacaklarının yine aynı şekilde işçisinden 

memuruna kalem kalem burada kıymetli hazırunun değerli vaktini almadan söylüyorum dikkate alınarak 

ödenmesini talep ediyorum, kayıtlar altına geçmesini istiyorum. Bu vesileyle bugün burada alacağımız kararın uzun 

zamandan beri Karabağlara hizmet etmekte olan bu kıymetli çalışanların, emekçilerin haklarını alması noktasında 

bir katkımız olmasından dolayı olacak olmasından dolayı huzur içindeyiz, rahatız ve atacağımız imzanın da 

arkasındayız. Hepinizi ayrı ayrı saygıyla selamlıyorum. Teşekkür ediyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ederiz, Ömer Bey buyurun. Sonra değerlendirme oylamaya geçelim. 

Ömer ÖKTEN- Söylenecek birçok şeyi Savaş Bey söyledi. Benim söylemek istediğim vaktinizi almamak 

için çok kısa. Bizim grubumuzun olduğu ve bizim başkanımızın olduğu bir yerde hiçbir harcama usulüne uygun 

değil diyemeyiz, bütün harcamalarımız usulüne uygun yapılmıştır. Ödemesi yapılmayan o işçilerimiz de şu anda 

mahkeme aşamasında olduğu için ödemesi yapılmamıştır. Yoksa ödemekten uzak kaldığımız ya da istemediğimiz 

anlamı çıkmasın. Sadece mahkeme aşamasında olduğu için ödeme yapılmamıştır. Herkesin bunu bilmesini isterim. 

BAŞKAN- Evet teşekkür ediyoruz. Artık görüşleri kapatacağım, Buyurun Fırat Bey son alayım, devam 

edeceğiz. 

 Fırat EROĞLU- Ömer Bey işçiler için bir iddiada bulundu. Kendisi dedi ki "Mahkeme aşamasında 

olduğu için ödemeleri yapılmamıştır." dedi. Dava açılım tarihini eğer kontrol edebilirseniz muhakkak göreceksiniz 

ki meclis kararı uygulandıktan sonra, kredi kullanıldıktan sonra bu işçilerin hakları ödenmediği ve ödenmeyeceği 

çeşitli yollarla beyan edildikten sonra bu işçiler hak arayışına girmiştir. Bu işçileri dava açıp belediyeyi mağdur 

etmiş gibi gösteriyorsunuz şu an Ömer Bey ama size eksik bir bilgi gelmiş olabilir. Bu işçileri oyalıyorlar. Daha 

sonra yakın zamanda bunlar zaten dava açıyorlar bu konuda düzeltme yapmak istedim. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, söz konusu gündem maddesi ile ilgili görüşmeleri tamamlayacağım. Son 

sözü veriyorum. Tamamlayacağım buyurun. 

Ayhan UZUNAY- Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri herkese iyi akşamlar. Şimdi ben sadece bu 

kurbanlık yerinin Belediye değil de... 

BAŞKAN- Gündemle ilgili görüşebilirsek görüş ve önerilerde sözünüzü tekrar alayım şu anda kredi 

gündemi ile ilgili maddedeyse eğer sözünüzü alayım yoksa diğer kapsamda değerlendirecek. Tamam, teşekkür 

ederim, sağ olun. Değerli meclis üyelerimiz söz konusu komisyon raporunu komisyonlardan geldiği haliyle 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Çok el kalkar) Etmeyenler? (Az el kalkar) Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

Teşekkür ediyorum. Diğer gündem maddemiz lütfen. 

(Dilek ve temenniler.) 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. Söz almak isteyen meclis üyemiz var mı? Buyurun sizin sözünüzü burada 

verebilirim. Söz almak isterseniz buyurun lütfen.  

Ayhan UZUNAY- Şimdi ben bu kurban satış yerlerinin belediyeye verilmeyip de şahıslara verilmesine 

anlam veremedim. Bu ne anlama geliyor ben şöyle açıklayayım. Bu işin içindeyim ben, kendim de bu ticareti 

yapıyorum. Şimdi Ağrı’dan, Kars'tan, Van'dan, Erzurum'dan vatandaş 50 tane kuzu getirmiş satacak, çoluk 

çocuğuna ekmek götürecek. Siz bunu bugünkü kararla bu vatandaşa dediniz ki Ahmet'e, Mehmet'e 100.000 lira 

çadır parası öde. Ben isterdim ki belediye bunu 20.000 lirayla halletsin veyahut da işte yine Doğu’dan 

Güneydoğu'dan gelmiş 10 tane danası var, siz bunun bir tanesini bugün şahıslara hediye ettiniz. Değerli meclis 

üyesi arkadaşlarım bunun günahına hep beraber Cumhuriyet Halk Partisi grubu AK Parti grubu olarak bu 

arkadaşlarımızın günahına girdik. İyi akşamlar. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, söz almak isteyen meclis üyemiz var mı? Nurcan Hanım, buyurun lütfen. 

Nurcan PİRGAN ÇAKIR- Sayın Başkan, sayın hazirun geçtiğimiz hafta sonu 3-4 Mayıs'ta Sağlıklı 

Kentler Birliği'nin toplantısı vardı. İstanbul'da Bahçelievler Belediyesi'nin ev sahipliğinde. Sağlıklı Kentler Birliği 

Meclis üyesi olarak bu toplantıya katıldım. Her toplantıda olduğu gibi o toplantının da bir teması vardı. Bağımlılıktı 

bu toplantının teması. Bu konuda çalışma yürüten belediyelerden çalışma örneklerinin toparlandığı ve bazı 

belediyelerin bu konuda yaptıkları çalışmaların sunumunu gerçekleştirdiği bir etkinlik oldu. Buradan benimle 

birlikte Bağımlılık Komisyonu Başkanımız Murat ÖZMEN arkadaşımız da bu toplantıya katıldı. Maalesef biz 

sunum yapamadık çünkü ilke kararı olarak çoğunlukla büyükşehir belediyelerinin sunum yapması üzerinden birlik 

yönetimi böyle bir karar almıştı, onların sunumları gerçekleşti. Diğer belediyelerin yaptıkları çalışmalar rapor 

olarak sunuldu. Bu konuda yetkili, oldukça yetkili bir bilim insanı olan Kültegin ÖGEL'in de hem bu çalışmaları 

değerlendirmesi hem kendi sunumu söz konusu oldu. Burada gördüm ki açıkçası ilçemizde daha önceki yıllarda 
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başlamış olan ama çeşitli nedenlerle sekteye uğramış olan ve geçen yıl bizim bağımlılık komisyonumuz tarafından 

İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü, İlçe Emniyet Müdürlüğü ile birlikte başlattığımız çalışma aslında hem Kültegin 

Hoca'nın sunumuyla paralel bir şekilde hem de diğer belediyelerin yaptıkları çalışmalara, örnek çalışma örneklerine 

baktığımızda oldukça yerinde, doğru, düzgün, başarılı bir çalışma olduğunu gördük. Çünkü sağlıkta sağlığın söz 

konusu olduğu yerde üç kavram vardır. Bunun en etkili, en kolay, en maliyet etkin olanı koruma ve önlemedir. 

Sonraki aşamalarda tedavi ve rehabilitasyon gelir. Biz tam da farkındalık oluşturarak bu ilk aşamada koruma 

önleme aşamasında bir çalışma başlattığımız için ben geçen dönem bağımlılık komisyonunda görev yapan bütün 

arkadaşlarıma kendi adıma da belediyemiz adına da teşekkür ediyorum. Bu çalışmanın önümüzdeki yıl daha da 

verimli daha da büyük çaplı gerçekleştirileceğini umuyorum. Tekrar teşekkürlerimi sunuyorum. Bir şey daha 

eklemek istiyorum bugün ilk olarak önümüze Mayıs ayının önemli günleri ile ilgili bir liste geldi. Çok fazla 

anacağımız acı gün var aslında Mayıs ayında ama çok da fazla kutlama var. Hayat gibi acı tatlı hepsi bir arada. Ben 

bir tek konuda bir şey daha söylemek istiyorum. Hepimiz anne olmayabiliriz ama hepimizin bir annesi var o 

nedenle anneler günümüzü hepimizin kutluyorum. Teşekkür ederim. 

BAŞKAN- Teşekkür ederiz, buyurun lütfen Selami Bey buyurun. Ömer Bey mikrofonu kapatabilirsek. 

Selami İYİER- Sayın Başkan, kıymetli hazırun geçtiğimiz günlerde Cumhuriyet Halk Partisi Genel 

Başkanımız Sayın Özgür ÖZEL'e haince bir saldırıda bulunulmuştu. Milli iradenin temsilcisi olan Türkiye Büyük 

Millet Meclisinde temsil edilen ve 102 yıllık ülkemizin dev çınarı Cumhuriyet Halk Partimiz... 

BAŞKAN- Bir dakika beklerseniz lütfen. 

Selami İYİER- Evet geldi. 102 yıllık ülkemizin dev çınarı Cumhuriyet Halk Partimizin ana muhalefet 

partisinin genel başkanına, genel başkanımıza yapılmış bu saldırı asla kabul edilebilir bir saldırı değildir, 

normalleştirilemez. Bu saldırı şahsa değil… Genel başkanımıza yapılan bu saldırıyı şiddetle kınıyoruz. Ayrıca 

geçtiğimiz 5 Mayıs'ı 6 Mayıs'a bağlayan gece bundan tam 53 yıl önce 6 Mayıs 1972 yılında bu ülkenin üç genci, üç 

fidanı idam edildi. Bu gençlerin ilk eylemi ODTÜ'de rektörün odasına Atatürk portresini asmak olmuştu. Ülkenin 

tam bağımsızlığı için mücadele eden, "Kahrolsun Amerika" diyen, Amerikan filosuna karşı çıkan, emperyalizme 

karşı çıkan bu gençler 5 Mayıs’a 6 Mayıs'a bağlayan gece sabaha karşı asıldılar.  

 

Bir yangın ormanında püskürmüş genç fidanlardı 

Güneşten ışık yontarlardı, sert adamlardı 

Hoyrattı gülüşleri, aydınlığı çalkalardı 

Gittiler akşam olmadan ortalık karardı.  

 

Emperyalizme karşı mücadele etmiş bu uğurda can vermiş devrimci koca yürekli üç fidanın anılarına ve 

mücadelelerine saygıyla. Sayın Başkan, kıymetli hazırun ayrıca Mayıs ayında önemli günler var. Bu önemli 

günlerden bir tanesi bizi biz yapan karşılıksız sevgi denince tek ilk akla gelen varlıklar elleri öpülesi anneler. İki 

gün sonra 11 Mayıs Anneler Günü olarak kutlanacak. Aslında anneler bir gün değil bir ömür her gün 

kıymetlendirilmeli, anılmalı, sevilmeli. Onların hakları hiçbir şekilde ödenemez. Şairin dediği gibi: "Sabah 

kahvaltısında çay kaşıkları sesi birbirine karışıyorsa bu mutluluğun sesidir ve anneniz karşınızda oturuyorsa 

oturduğunuz yer tam olarak cennettir.” Ben tüm annelerimizin anneler gününü buradan kutlamak istiyorum. 

Ayrıca önümüzdeki hafta 19 Mayıs 1919'da Mustafa Kemal Atatürk'ün Samsun'a çıkarak Kurtuluş Savaşı'nı 

başlattığı günün 106. yılını kutlayacağız. İşgale karşı Türk milletinin direnişinin sembolü olarak kutladığımız bu 

bayramı Mustafa Kemal Atatürk gençliğe armağan etmiştir. Gençlere bağımsızlığı ve Cumhuriyeti koruma görevini 

armağan eden Mustafa Kemal Atatürk bu bayramı da 23 Nisan'ı çocuklara armağan ettiği gibi bu bayramı da 

gençlere armağan etmiştir. Bu vesileyle 19 Mayıs Gençlik ve Spor Bayramımızın 106. yılını kutluyorum. Teşekkür 

ediyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ederiz, Rahile Hanım buyurun. 

Rahile YENİ- Sayın Başkanım, sayın hazirun bir çevre mühendisi olarak bugün bu ay içerisinde 23 Mayıs 

Çevre Mühendisleri Odası'nın kuruluş yıl dönümü. Bu ülkeye, şehrimize, bölgemize görüşleriyle, teknik 

görüşleriyle buralarda sizleri bizleri de var olmasını sebep olan odamıza odamız kuruluşun TMMOB bünyesinde 

çok teşekkür ediyorum. Odamızın kuruluş yıldönümü kutlu olsun. Bununla beraber bu 15 Mayıs'ta Dünya İklim 

Günü var. Bunu mesleğimizin önemli bir konusu olan çevresel etkinin, küresel ısınmanın dünyamıza, ülkemize, 

bölgemize ve şehrimize çevresel etkilerin yanında sosyal boyutuyla da beraber geleceğimizi tehdit eden 

çocuklarımızın geleceğini tehdit eden bu iklim krizinin, iklim gününü bir günle anılmaktan çok her gün artık 

otururken kalkarken çocuklarımızdan emanet aldığımız bir dünya için çevresel kirliliğe etkimizi nasıl azaltabiliriz 

bakış açısının oluşmasını dileyerek iklim günümüzü kutluyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ederim, buyurun lütfen. 

Hasan ACAR- Sayın Başkan tekrar iyi akşamlar. Ben de öncelikle Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı 

Sayın Özgür Özel'e yapılan bu menfur saldırıyı kınıyorum. Failinin de Türk yargısı tarafından en yüksek cezayla 
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cezalandırılacağına inanıyorum. Bir daha böyle bir demokrasimize saldırı olmamasını da temenni ediyorum. Tabii 

biz meclise bugün gelirken bize de gündem geldi. Gündemimizde sizin baştaki sunumunuz yoktu o yüzden de çok 

dikkatlice yaptığınız faaliyetleri inceledim, izledim. Teşekkür ediyorum çok güzel bir beyanat verdiniz. 

Başladığınız ve bitirdiğiniz bir tane eser yok. Sizden önce başlamış eserleri bitirmediğinizi de ilan etmiş oldunuz 

buradan tüm Karabağlar kamuoyuna. Bunun dışında mobil atıkları topladığınızı söylediniz. Ama geçenlerde siz de 

bir çevre mühendisisiniz ve burada çevre mühendisi arkadaşlarımız da var maalesef bir yangın çıktı mobilya 

atıklarının toplandığı alanda inşallah bu bile isteye yapılmış bir olay değildir. Bundan sonra bu alandaki tedbirleri 

daha fazla alırız da çevreyi kirletmeden bu faaliyetleri yerine getiririz. Bunun dışında Karbem’in kapasitesini 

artıracağım dediniz ama gene o sunumun içinde stratejik planın bir Karabağlar Belediyesi'nin anayasası olduğu 

söylediniz stratejik planda Karbem’in kapasitesinin artışıyla ilgili hiçbir şey koymadınız. Aynı seviyede 

tutacağınızı söylemiştiniz anayasanızla aykırı mı konuşuyorsunuz anayasanızla niye çelişiyorsunuz? Araç aldım 

dediniz 51 tane ve bunların 45 tanesi belediyemizin faaliyetlerinde kullanıyor dediniz. Sayın Başkan 45 araçta da 

adınızı yazmışsınız. Karabağlar halkı adınızı ezberlesin istiyorsanız eser yapın, arabalara değil bu binaya da komple 

adınızı yazsanız görev süreniz bittikten sonra insanoğlu 19 günde unutuyor, sizi unutur gider. Eğer eser üretirseniz, 

Karabağların sorunlarını çözerseniz, Karabağlara hizmet ederseniz isminiz unutulmaz. Arabalara yazmakta bu iş 

olmaz. Saygılar sunuyorum, hayırlı akşamlar. 

BAŞKAN- Teşekkür ederiz, buyurun Vahap Bey. 

Abdulvahap BATİHAN- Sayın Başkan, Sayın Meclis hepinizi sevgiyle… O tarafa döndüm. Sevgi ve 

saygıyla selamlıyorum. Şimdi ya Hasan Bey bir en son sen konuş ya. Şey diyor Başkanım yani diyor ki ne yaptınız 

eser bıraktınız, şey bıraktınız. Zaten Belediye Başkanımız Karabağların halkına adını, gönlünü adını yazdırdı, 

arabaya gerek yok. Sayın Başkan biz bir şey yapmamışız hiçbir şey sen çok şey mi yaptın? Baksana şuraya bakın 

Milli Eğitim Bakanlığından ihale edilmiş sahipsiz okul. Görüyor musun bunu? Ve bu bu mahalle sakinleri ve 

muhtarlarımız bununla ilgili basına röportaj verdiler. Ama ne hikmetse siz bununla hiç ilgilenmiyorsunuz, hiç 

aklınıza gelmiyor, ilgilenme yok. Bir daha dönelim Sayın Başkan. Önümüz kış Yüzbaşı Şerafettin Mahallesi 20 

gün önce patlatan patlayan trafo. Ben buradan Yüzbaşı Şerafettin sakinlerine geçmiş olsun dileklerinde 

bulunuyorum. Ya bir trafoyu beceremediniz de sabahtan beri Belediye Başkanının anlattıklarını görmüyorsunuz. 

Hiç mi bakmadınız? Eğer ne yaptığını görecektin. Sen git önce yüzbaşı… Özellikle Hasan Bey sana söylüyorum. 

Sen orada Özgür Mahallesinde oturan bir meclis üyesi arkadaşımız özellikle ona söylüyorum Yüzbaşı Şerefettin ve 

Eskiizmir bölgesindeki elektrik sorununu çözmeleri lazım. Orada vatandaş perişan, önümüz kış havayla yaşayan 

vatandaşlarımız var. Eğer elektrik gelmediyse o vatandaş ölecek, bunun hesabını yapan yok. Sen yolu yaptın mı, 

sen kaldırımı yaptın mı? Ya biz başka şeyden bahsediyoruz ona, o başka şeyden bahsediyor. Sayın Başkan çok 

teşekkür ederim bizi dinlediğiniz için. 

BAŞKAN- Teşekkür ederim, buyurun lütfen. 

Serkan YILDIZ- Sayın Başkan, Sayın Başkan, kıymetli meclis üyeleri, saygıdeğer hazırun.  

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar) 

BAŞKAN- Değerli meclis üyelerimiz, meclis üyemizin konuşmasını dinleyelim lütfen. Teşekkür... 

Serkan YILDIZ- Herkesi burada saygıyla sevgiyle selamlıyorum. Ben Hasan Bey'in söylemine karşı ve 

Sayın Meclis Üyemiz Selami Bey'in söylemine bir ek olarak bir virgül açmak istiyorum. Şöyle bir durum var: 

Genel Başkanımız Sayın Özgür Özel'e yapılmış olan bu haince saldırı ve alçakça hareketin aslında birçok kesimin 

dikkatini çekmesini istediğim bir hususa yönlendirmek istiyorum. Şimdi bahsi geçen arkadaş iki tane öz evladını 

öldürmüş, 20'nin üstünde suç kaydı olan ve sokakta özgürce gezebilen biri ve bu saldırıyı yapabilecek şekilde bir 

özgürlük bir irade aksettirilmiş. Öncelikle bunun ne kadar yanlış olduğunu anlatmaya çalışacağım. Adaletin bu 

kadar gerilediği, suçun bu kadar ilerlediği, halkın bu kadar karanlığa sürüklendiği bir zamanda koskoca Atatürk'ün 

emaneti olan Cumhuriyet Halk Partisi'nin genel başkanına böyle bir saldırının muhabbetini bile yapabilecek bir 

zamandayız şu an. Gel gelelim ülke içerisinde 16 milyonun özgür iradesiyle seçilmiş İstanbul Büyükşehir Belediye 

Başkanımızın cezaevinde olduğu, Belediye Başkanlarının içeride olduğu, meclis üyelerinin içeri alındığı, sadece 

ifade özgürlüğünü ifade edebilmek için gazetecilik yapan, halkın sesini iradesini ifade eden insanların içeri alındığı 

ama gel gelelim iki çocuğunu öldürmüş 20'nin üstünde suç kaydı olan bir insanın dışarıda olduğu bir adalet 

kavramını konuşuyoruz. Öncelikle bunu esefle kınıyorum. Bunu sadece kendi partimiz ve muhalefet partisinin 

bulunduğu durumda değil tüm 80 milyonun aslında aynı fikirde olduğu bir zamanı yaşıyoruz. Lütfen öncelikle 

bunu anlamak gerekiyor, bunu öncelikle söylemeden geçemeyeceğim. Dilerim bundan sonraki zamanda sokağa 

indiğimizde bunun AK Partilisi Cumhuriyet Halk Partilisi ya da daha farklı bir siyasi partinin iradesini savunan 

insanların değil sokağa indiğinizde bir tane insanın bile yüzünün gülmediği, bir tane insanın bile hayata umutla 

bakamadığı, borcunu ödeyemediği, az önce söylendiği gibi Savaş Bey'in söylendiği söylediği gibi Diyanet İşlerinin 

emekliye artık fitre verilebilir, zekât verilebilir zamanı yaşadığımız bir zamanı yaşıyoruz. İnşallah bu zamanların 

son bulduğu rahmetli Süleyman Demirel'nin çok güzel bir lafı vardı derdi ki boş tencerenin bitiremeyeceği siyaset 

yoktur diye, dilerim bundan sonraki zamanın bundan önceki zaman gibi yaşanmadığı bir ülke olur. Aslında birlik 
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beraberlik içerisinde olduğumuz ve aynı gemide yüzdüğümüz bir zaman değil ama gel gelelim geminin asıl su alma 

sebebinin yöneten kaptanın gemiyi yürüten insanın iradesinden dolayı olduğunu anlayıp ondan sonraki sizin 

bütçenizi, sizin faaliyetinizi, sizin yaptıklarınızı tartışacak bir zamana gelmemizi temenni ediyorum. Herkesi 

saygıyla sevgiyle selamlıyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen son sözleri toparlayalım. 

Ahmet DEMİRCİ- Bir Karadenizli olarak gemiden açılmışken söz alayım dedim. Arkadaşımız geminin 

kaptanın gemiyi yürütemediğini söyledi ama maalesef bu ülkenin içinde gemide çok delik açıyorlar bir türlü 

kapatamıyoruz. Ondan dolayı söylemi kürsüde yapmak varken sokaklara taşıyarak ülkenin ekonomisindeki 

arızaların çıkmasına sebep veren kişilerin bunu sorgulaması lazım diye düşünüyorum. Burada her şeyi devlete 

atmak bence doğru değil. Arkadaşımız Vahap Bey az önce söyledi. Okul hakkında sadece o okulun müteahhidinin 

kaçtığı için belirli bir süreç içinde siz de bunları biliyorsunuz ihale süresinin yenilenmesi sürecinde zamanı, zaman 

geçtiğini bundan dolayı bir aksamanın olduğunu ama Karabağlar’da 16 okulun yıkılarak yenilendiğini Milli Eğitim 

sistemine katıldığını şu anda okullarda öğrencilerimizin öğrenim gördüğünü bir türlü söylemek istemiyor. İşine 

geleni söylüyor işine gelmeyeni söylemiyor. Bence bu da doğru bir şey değil diye düşünüyorum. Teşekkür 

ediyorum, hayırlı akşamlar. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. Keyifle ve saygıyla tüm temennilerimizi paylaşıyoruz. Hızlı bir şekilde 

görüşlerinizi alacağım. Buyurun lütfen, ondan sonra da yavaş yavaş toparlayacağız, buyurun lütfen. 

Bekir KALAYLI- Sayın Başkan, kıymetli hazirun herkese iyi akşamlar. Sayın Başkan daha önce de bu 

Yeşilyurt Pazaryeri ile alakalı konuşmuştum, söz almıştım Uğur Başkanımız da konuşmuştu Yeşilyurt Pazar yeri 

ile alakalı buranın Cumhuriyet Halk Partisi meclis üyeleri bize sert tepki vererek 5. ayda bitecek daha süresi falan 

var demişlerdi. Yani umarız bu süre geçti tabii bitmedi şu an Haziranda bitecek diyorsunuz. Umarız yani İzmir'de 

ikinci bir Basmane çukuru vakası olmaz. 

BAŞKAN- Değerli meclis üyelerimiz…  

Bekir KALAYLI- Umarım İzmir'de ikinci bir Basmane çukuru vakası bir daha olmaz yani Karabağlar 

zaten bunu kaldırabilecek bir yer değil, bir dahaki yıl Haziran ayında 2026 Haziran ayında bitecek dediniz 

herhalde. Yani bitme bitirmenizi dört gözle bekliyoruz. Çok teşekkür ederim. 

BAŞKAN- Teşekkür ederim, buyurun lütfen. 

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar) 

BAŞKAN- Sizin verilecek cevabınız vardır. Cevap hakkınız... 

Uğur ÖZCAN- Şimdi yok şimdi o biliyor, biliyor Vahap Bey biliyor, biliyor. 

BAŞKAN- Bana bakarak. 

Uğur ÖZCAN- Sayın Başkanım, şimdi öncelikle tabii ben sunumu izledim bize gündemde gelmedi oradan 

başlayayım ben. Sunumda tabii bir baktım ki dedim ki ben Karabağlar'da yaşamıyorum herhalde. Burada lise 

yıllarım çocukluk yıllarım burada geçmedi çok ilginç bir Karabağlar var. Dün yani Maliyecilerde kanalizasyon 

patlıyor, gelişler temizlik işleri sıkıntıda, olmuyor. Bugün baktığımız Karabağlar’da ben hayretler içinde dinledim 

sizi. Şimdi burada arada da Denetim Komisyonuna da değindiniz, Denetim Komisyonunda ben de vardım. Şimdi 

bizim orada yaptığımız eleştirilerde şimdi neşeli çocuklar organizasyonundaki eleştirimiz şuydu; şimdi yılbaşında 

bir firmaya Karabağlar’da günleri ve tarihleri belli olmak suretiyle yaklaşık yani rakamı tam şu anda net 

hatırlamıyorum ama 110 tane organizasyon verilmiş. Bu 110 organizasyonun içerisinde bu çocuk şenlikleri 

organizasyonu da var. Hangi mahallelerde yapılacağı. Daha sonrasında gelelim neşeli sokakları niye eleştirdik? 

Şimdi o firma bunu yapmadığı gibi neşeli sokaklar üzerinden yapıldı. Dedik ki 23 tane organizasyona 575 lira 

ödenecekken 21. organizasyonda hani hepimizin bildiği tekrarlamamıza çok da şey acı bir olay yaşanan bir olaydan 

dolayı bu organizasyon bitti. Bizim oradaki denetimdeki eleştirimiz şuydu neden iki tane organizasyon olmamasına 

rağmen parası ödendi? Denetimdeki şey ve orada ambulansla alakalı da biraz önce tekrar gündem oldu yazışmalara 

biz baktık. Sağlık Bakanlığına yazılmış bir yazı yoktu. Orada sözleşmede Neşeli Sokakların sözleşmesi yapılırken 

oraya ambulans eklenebilirdi eleştirimiz buydu. Bu tarz organizasyonlarda Belediyemiz kendi ihaleye çıktığı 

zaman ambulans hizmetini ekletebilir olası kazalara karşı. Şimdi tabii ben rakamlara baktım, hazırlıklı 

olmadığımızdan gene bir şey dikkatimi çekti. Nasrettin Hoca’ya dediniz ki 408 tane okul ziyaret etti. İsterseniz 

şimdi burada kayıtları da açabiliriz 408 okul ziyaret etmiş. Sayın Başkanım biz yıllardır burada oturuyoruz 

Karabağlar’da 106 tane okul var. Karabağlar ölçeğinde 4 tane büyük ilçe olması lazım, bu şekilde 408 tane olmaz. 

Şimdi şimdi Vahap Bey'in söylediğine geleyim son olarak da madem şey olmasın. Şimdi o okulun takibini biz 

yapıyoruz. Onun dediği gibi arafta bir süreç değil. Şimdi ben bir iddaada bulunacağım kendisi bakalım Yeşilyurt 

Pazaryeri için aynı iddiayı bulunabilecek mi? Şimdi Temmuz ayında orada inşaat başlayacak. İhalesi yapıldı, süreç 

bitti, şimdi inşaat başlayacak o okulda. Ben özellikle sordum. şimdi kendisi peki bitmeyen Yeşilyurt Pazaryeri için 

bir taahhüt verebilecek mi? Çünkü daha önce bir meclis üyemiz verdi taahhüdü. Baktık Mayıs ayı geldi taahhüt 

verir yok. Taahhüt sonuçlanmadı. Kendisi eğer bir taahhüt verirse ona göre bir bakalım. Teşekkür ederim, sağ olun. 
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BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, değerli meclis üyelerimiz son derece keyifli, nezih, saygın bir ortamda 

görüşlerimizi dile getiriyoruz ki ben de bundan çok memnunum. Ne kadar güzel konuşabiliyoruz demek ki, 

sözlerimizi dile getiriyoruz. Karşılıklı söz almadan ama atışmaya da girmeden hem salonda bizi izleyen hem 

ekranları başında izleyen değerli izleyicilerimize de sonuçları ve bilgilendirmeleri yapmak adına süre konusunda ve 

söz almalar adına daha çok meclislerimiz birlikteliklerimiz de olacak, bir destek rica ediyorum. Hemen söz alacak 

meclis üyelerimize de bu anlamda sözlerini vereyim. Ondan sonra yavaş yavaş da diğer gündem maddelerimiz ve 

seçim sonuçlarımız da var onları da paylaşacağım. Teşekkür ederim. Buyurun lütfen. 

Abdulvahap BATİHAN- Sayın Başkan ben sataşma yapmayacağım. Sadece doğruları söyleyeceğim. 

Şimdi meclis üyesi arkadaşımız dedi ki kaptan böyle oldu kaptan zaten gemi batmış ki. Gemi battı zaten battı. 

Sokağa çık geminin ne kadar battığını göreceksin. Biz batırmadık sokağa da biz çıkarmadık vatandaşın kendisi 

çıkıyor. Şeye gelen öbür meclis üyesi arkadaşımız ne bileyim Yeşilyurt Pazaryerini çukur yapacakmış. Ya sen 

kaymakamlığın önündeki çukuru görmedin mi? Sen o çukura bak 25 yıldır öyle. Önce o çukura gir sen. Sayın 

Başkan iddia ediyor ben noter değilim ki ben noterdeyim ki neyin taahhüdünü vereceğim? Benden ne taahhüdü 

istiyor?  

BAŞKAN- Karşılıklı konuşmaya girmeden değerli meclis üyelerimiz sohbetlerle karşılıklı konuş… Vahap 

Bey çok özür diliyorum, kesmeyeyim sözünüzü. Uğur Bey'i uyarıyorum, Uğur Bey'i uyarıyorum. Karşılıklı 

konuşmaya girmeyelim meclisimizi sağlıklı ve keyifli bir şekilde tamamlayalım. 

Abdulvahap BATİHAN- Ben Belediye Başkan Yardımcısı değilim, Belediye Başkanı değilim. Benden 

böyle taahhütname alamazsınız. Sayın Başkan üç tane meclis üyesi sataşma yapmış, ben üçüne de birden cevap 

vermek zorundayım. Şimdi diyor ki 16 tane okul, bir 16 okulu bir getirsenize bize. Hangi okullarmış bunu? 

Yıktınız mı yaptınız yoksa böldünüz mü yaptınız? Sadece imam hatip yapmak için böldünüz okul oldu. Bunları ben 

bunları sıkıntı… 

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar) 

Abdulvahap BATİHAN- Lütfen sana da bir cevap veririz, sıkıntı yok sıkıntı yok herkese cevabımız var. 

Sayın Başkan, Sayın Başkan ben de diyorum ki 16 okulu yaptıkları okulları bir getirsinler o zaman taahhüt verir 

miyiz vermez miyiz göreceğiz. Ne kadar 16 okulu bitirmişseler. Yeni okul diyorlar ben Karabağlar'da yaşamıyorum 

herhalde uzayda yaşıyorum. Ben Karabağlar'da doğdum büyüdüm. Bunu yapıyorlar. Bir şey de bu söyleyeyim, bir 

anmayı da ben söyleyeyim. Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkan Vekili Sayın Süreyya ÖNDER'e başsağlığı 

diliyorum, yoldaşımızdır. Benim gibi sol ve sol görüşlü bir vekilimiz, ben bu yolda ona ışıklar içinde uyu, mekanın 

cennet olsun Sırrı Abi. Hepimizin başı sağ olsun. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum. Son sözlerle beraber toparlayacağım buyurun lütfen. Oraya söz verdim 

size vereceğim sonra toparlayacağım. Çok kısa çok kısa lütfen. Sataşmaya girmeden bir sonraki mecliste uzun uzun 

gündem yapabilirsin. 

 Hasan ACAR- Sayın Başkan tabii Vahap Bey’e cevap vermeyeceğim sataşmaya girmeden bu ay içinde 

tabii bu ay içinde kendisini arayacağım 16 tane okulun yanında Gençlik ve Spor Bakanlığımızın 1600 kişilik 

kazandırmış olduğu yurdu da ziyaret ettireceğim. Çok büyük bir yatırımı olan bu yatırımı da unutmasınlar. 

Hükümetimiz Karabağlar’a gerekli önemi veriyor. Dediği gibi kaymakamlığın önündeki yer de çözülüyor, merak 

etmesin. 

BAŞKAN- Teşekkür ederiz, buyurun lütfen. Çok özür dilerim, söz alınanlar dışında yeni söz 

vermeyeceğim, sıralamayla sonra kapatacağım, buyurun. 

Ahmet DEMİRCİ- Şimdi Sayın Başkan, geçen gün şey olarak belediye meclis üyeleri olarak eğitim 

burslarla alakalı Milli Eğitim Müdürümüzü ziyaret ettik. Ömer Bey şahit. Milli Eğitim Müdürümüzle konuştuk 

sohbet ettik biraz okullar hakkında. Şu anda 16 tane okulun yapımı bitmiş. İzmir Anadolu Lisesi, Vali Nevzat Ayaz 

Anadolu Lisesi, Yüzbaşı Şerafettin İlkokulu, Adnan Mazıcı İlkokulu, Duğrallar İlkokulu, Mustafa Baykaş İlkokulu, 

İyiburnaz İlkokulu, İyiburnaz Ortaokulu, Ahmet Eliboyalı Anaokulu, Eşref Paşa Anadolu Lisesi, Eserkent Şehit 

İbrahim Okçu Ortaokulu, Eskiizmir Şehit Yusuf Vural İlkokulu. İnşaatı devam devam eden okullarımız Bozyaka 

Mahallesi İlkokulu, Orhan Kemal İlkokulu, Maliyeciler Ortaokulu, Katip Çelebi Ortaokulu, İlk Kurşun İlkokulu. 

Yıkımı yapılan şu anda 5 tane okulumuz var. Hatice Hanım İlkokulu, 15 Temmuz Şehitleri Anaokulu, İTO Vakfı 

Süleyman Taştekin MTA, Kazım Karabekir İlkokulu, Vali Nevzat Ayaz Anadolu Lisesi B Blok. Şimdi Milli 

Eğitim Müdürüne sordum dedim ki bu okulların başlayıp bitirme süresi ne kadardır dedim. Milli Eğitim 

Müdürümüz o cevaba kendileri şahittir. Dedi ki: Kazma vurulduktan sonra bir sene sonra okulu teslim alıyoruz 

dedi, bitiş süresi bir sene. Kendileri de şahittir burada. Teşekkür ediyorum. Hayırlı akşamlar. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, sağ olun. Son söz. Derya Hanım buyurun, Ezgi Hanım sonra sizin var 

sonra Ömer Bey sizin var. 

 Derya PALA- Temennim son söz olur artık. Gündemi değiştirelim bir metin okuyayım ben. Sayın 

Başkan, kıymetli meclis üyeleri hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Malumunuz içinde bulunduğumuz Mayıs 

ayı biz gençler için önemli bir bayram olan 19 Mayıs Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor bayramını yaşayacağımız 
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bir aydır. Bu ayda Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 19 Mayıs 1919'da Samsun'a çıkarak milli mücadelemizi 

başlattığı kutlu yürüyüşün 106. yıl dönümünü milliyetçe gurur ve heyecanla anacağız. Ben de bu vesileyle genç bir 

meclis üyesi olarak söz almış bulunmaktayım. Evvela şunu belirtmek isterim ki 19 Mayıs yalnızca bir kurtuluş 

hareketinin başlangıcı değil aynı zamanda bu toprakların geleceğini gençliğe emanet eden yüksek bir vizyonun 

ifadesidir. Bu vizyon bugün de AK Parti'nin siyaset anlayışının temel taşlarından birisidir. Kurucu Genel 

Başkanımız ve Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde gençliğe yatırım geleceğe yatırım 

anlayışıyla çok büyük adımlar atmış gençliğin her alanda önü açılmıştır. Değerli meclis üyeleri bizler AK Parti 

kadroları olarak gençliğe güvenen, onların potansiyelini en iyi şekilde değerlendirmeyi hedefleyen bir anlayışın 

temsilcileriyiz. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde gençliğimizi sadece eğitimle değil 

kültürle sanatla sporla bilimle ve teknolojiyle de buluşturmak için büyük atılımlar gerçekleştirdik, gerçekleştirmeye 

de devam ediyoruz. Eğitimde fırsat eşitliğini güçlendiren reformlardan gençlik merkezlerine, KYK yurtlarından 

Teknofest kuşağına, genç girişimcilik desteklerinden spora yapılan yatırımlara kadar birçok alanda gençliğin 

yanında olan onları yalnız bırakmayan bir irade ortaya konmuştur. Ak Parti sadece gençler için çalışan değil aynı 

zamanda gençlerle birlikte çalışan bir harekettir. Bu davada gençlik vitrinde değil özde vardır. Belediyelerde, il 

genel meclislerinde, Türkiye Büyük Millet Meclisi'nde yer bulan genç temsilcilerimiz bunun en somut örneğidir. 

Değerli meclis üyeleri, kıymetli hemşehrilerim Cumhuriyetimizin kurucu vizyonuyla uyumlu şekilde gençliğe 

değer veren bir Türkiye idealiyle hareket ediyoruz. Biz gençler geçmişimizin şanlı mirasından güç alarak geleceği 

daha güçlü kılmak için çalışıyoruz. Türkiye yüzyılı yolculuğunda bu bayrağı daha yükseğe taşımaya kararlıyız. Bu 

duygu düşüncelerle başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşları olmak üzere tüm şehitlerimizi rahmetle 

anıyor, milletimizin tüm genç kardeşlerimizin 19 Mayıs Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramını yürekten 

kutluyorum. Teşekkür ediyorum. 

Ceren Leyla GÜR ÖNALAN (Meclis 1. Başkan Vekili)- Teşekkürler Derya Hanım. Söz almak isteyen 

başka meclis üyemiz var mıydı? Tamam. Ezgi Hanım, size verelim. 

Ezgi AKTAŞ- Sayın Başkan, kıymetli hazirun Cumhuriyet Halk Partisi genel merkezimizin bir yazısını 

paylaşmak istiyorum. Belediye Meclisi Cumhuriyet Halk Partisi Grubu Kınama Bildirisi: Genel Başkanımız Sayın 

Özgür ÖZEL’in de katıldığı Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkan Vekili Sayın Sırrı Süreyya ÖNDER'in cenaze 

töreninde yaşanan fiziksel saldırı yalnızca bir kişiye değil acıya yasın kutsallığına ve halkların bir arada yaşama 

iradesine yönelmiş açık bir provokasyondur. Ortak yas alanlarına şiddet bulaştırmak, değerlerimize ve toplumsal 

vicdanımıza doğrudan saldırıdır. Cenazeler siyaset üstü insanlık değerlerinin paylaşıldığı en mahrem anlardan 

biridir. Bu kutsal ortamlara nefret taşıyan zihniyeti de reddediyor ve şiddetle kınıyoruz. Ne yazık ki bu saldırı 

Cumhuriyet Halk Partisi'ne yönelik sistematik baskıların son halkasıdır. Daha önce de daha önce de önceki Genel 

Başkanımız Sayın Kemal KILIÇDAROĞLU bir şehit cenazesinde fiziksel saldırıya uğramış, toplumun gözü 

önünde linç girişimiyle karşı karşıya kalmıştır. Ancak saldırılar bununla sınırlı değildir. Bugün iktidar Cumhuriyet 

Halk Partisi'nin iktidar yürüyüşünü hazmedememekte Belediyelerimiz üzerinden muhalefeti susturma girişimlerine 

hız vermektedir. Genel Başkanımız Sayın Özgür ÖZEL'in de defalarca dile getirdiği gibi İstanbul Büyükşehir 

Belediye Başkanımız Sayın Ekrem İmamoğlu başta olmak üzere seçilmiş Belediye Başkanlarımıza karşı yargı 

eliyle sürdürülen baskı politikaları demokrasiye doğrudan tehdittir. Halen 6 CHP'li Belediye Başkanı hukuksuz 

gerekçelerle cezaevindedir. Bu uygulamalar halk iradesine karşı açık bir darbe girişimidir. Ancak halkımız her 

seferinde bu baskılara en güçlü cevabı vermiştir. Saldırılara zemin hazırlayanlara, göz yumanlara ve teşvik edenlere 

en büyük tokadı halkımız 31 Mart 2024 akşamı sandıkta, Saraçhane mitinginde, Maltepe'de, Samsun'da, Yozgat'ta, 

Konya'da vurmuştur. Bugün Cumhuriyet Halk Partisi Türkiye'nin birinci partisidir ve iktidar yolunda kararlılıkla 

yürümektedir. Bizler Karabağlar Belediye Meclisi Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak bu sorumluluğun 

farkındayız. Cumhuriyet Halk Partisi eşitlikten, adaletten, hukukun üstünlüğünden ve barış içinde bir arada yaşama 

idealinden vazgeçmeyecek, halktan aldığı güçle yoluna devam edecektir. Bu vesileyle Sırrı Süreyya ÖNDER'in 

ailesine başsağlığı diliyor, cenaze töreninde yaşanan bu çirkin saldırıyı en güçlü ifadelerle kınıyoruz. Tüm 

yurttaşlarımızı bu karanlık senaryolar karşısında sağduyulu olmaya demokrasiye ve halk iradesine sahip çıkmaya 

davet ediyoruz, teşekkür ediyorum. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, Serkan Bey buyurun lütfen. Teşekkür ediyorum sonra Ömer Bey ve 

tamamlayacağız. 

Serkan YILDIZ- Başkanım bu pazaryeri konusuyla alakalı bir söylemde bulunmak istiyorum. Şöyle bir 

durum var aşağı yukarı birkaç meclistir aynı konuyu devamlı üstesinden geçerek konuşuyoruz. Her rengini 

konuştuk her halini konuştuk lakin daha mesleğim olduğundan dolayı bu konuya cevap verme gereği duydum. 

Sözleşmenin daha önceki maddelerini de bundan sonraki zamanda yaşanacak süreçleri de öngörerek aslında bunu 

söylemek istiyorum. Yarım kalmış söylemi aslında yarım bırakılmış söylemi değil, sözleşmenin koşullarına 

uymaması da değil, belediyenin şartnamesi de değil, ekonominin bu kadar düzensiz, bu kadar plansız, enflasyonun 

bu kadar gelirlemesi ilerlemesi aslında konuşulmalı. Demir fiyatlarının 11-12 katına çıktığı, beton fiyatlarının 40-

50 katına kadar ulaştığı, sözleşmenin yapılabilir haline ulaşmadığı ve devlet müteahhitlerinin yani 
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Cumhurbaşkanlığı'nın almış olduğu işlerde bile 4 defa 5 defa 6 defa sözleşme yenilemek zorunda kaldığı son 2 

yılın geçirdiğimiz inşaat sektörü ile alakalı süreç buydu. Devlet ihalelerinde 5. sözleşmeyi yeniden rakamlarda 

güncelleyerek yeniden sözleşme yapılması öngörülüyor. Aslında işi yapacak olan firmaların da imza attıktan 

sonraki zamanda sözleşmenin yapılabilir haline kalamaması bu işin devamını sağlamaması ve hukuki süreçlerin 

başlamasına sebebiyet veriyor. Bence Ak Partili arkadaşlarımızın pazaryeriyle alakalı bir söylem yaptığı zaman 

önce bir inşaat maliyetlerinin son 2 yılda geldiği süreci bir inceleyip ondan sonra yapılamayacak hale gelmesini 

anlayıp öyle konuşmalarını temenni ediyorum, saygılar sunuyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, Ömer Bey buyurun lütfen. 

Ömer ÖKTEN- Sayın Divan, değerli meclis 23 Nisan Egemenlik ve Çocuk Bayramını coşkuyla kutladık 

ama bir yandan da buruk kutladık. Nedeni şu: Köy köy gezip köy çocuklarını okula kazandırmaya çalışan bir 

akıldan bugün geldiğimiz noktaya bir bakalım. Çocuk ölümleri %30 artmış. Bu devletin verisi, kendimiz 

söylemiyoruz. Her dört çocuktan birisi yatağa aç girmekte, son birkaç yılda 750 çocuk iş kazasında hayatını 

kaybetmiş, ilkokuldan liseye giden 572.000 çocuk, okulda olması gereken 572.000 çocuk sistem dışında. Ne 

olduğunu bilmiyoruz. Yani bu şey merdiven altı üretimde mi çalışılıyor? Uyuşturucu batağında mı? Ne olduğunu 

bilmiyoruz. Sadece İzmir'de okul çağında olan 106 çocuk okul dışında. Bunu kimse bilmiyor, devlet de bilmiyor, 

vatandaş da bilmiyor. Ama bu acıyı aileler çekiyor buna dikkat çekmek istedim. Yetersiz beslenmeden dolayı %1 

olan bodur çocuk sayısı %10'a çıkmış. Bir kez daha söylüyorum yetersiz beslenme nedeniyle %1 olan bodur çocuk 

sayısı % 10'a çıkmış. Son bir yılda 50.000 çocuk dilenirken yakalanıyor, yani bulunuyor. Uyuşturucu batağında yüz 

binlerce çocuktan bahsediliyor onu söylemeyeceğim. 250 çocuk son bir yılda cinsel istismara uğramış yurt, tarikat 

yurtlarında ya da cemaat yurtlarında ya da sağda solda. Çocuklarımızın birçoğu dediğim gibi 100.000’e yakın 

çocuk uyuşturucu batağında ve aileler gerçekten çaresiz durumda. Bu nedenle dikkatini çekmek istedim herkesin 

bu konuda duyarlı olmasını istediğim için bunu konuşmak ihtiyacı duydum. Tabii umutsuz muyuz? Umutsuz 

değiliz. Mutlaka her sorunun bir çözümü var. Biz iktidara geldiğimizde bütün bunları çözecek akla, iradeye ve 

isteğe, güce sahibiz. Bir şey daha söyleyeceğim. Uzatmamak için çok şey hazırlamıştım ama vaktinizi 

almayacağım. Borçlardan bahsettik bizim borcumuzun tamamı bütçemizin %25'i bile değil bir yıllık bütçemizin 

tamamı geçmişten gelen ve bugün öngördüğümüz borç. Bir devlete bir bakalım. Sadece 3 ayda 750 milyar lira 

bütçe açığı var. Sadece 3 ayda öngörülen bütçe açığı 2 trilyon lira. Şu anda 543 milyar dolar borcu iç ve dış 

borcumuz var. Bugün bütçede bulunan maliyede bulunan paramız dâhil kullanılabilir rezervimiz dâhil 185 milyar 

dolar devletin bu yıl ödemesi var. 185 milyar dolar bütçemizdeki kullanılabilir rezerv dışında 185 milyar 

borcumuz. Toplam borcumuz 20 trilyon 543 milyar lira. Yani bir yıllık bütçemizin, devletin bir yıllık bütçesinin 

tamamının iki katı. O nedenle Ak  Partisi grubunda arkadaşlar bizim belediye ile ilgili borçlanmamızdan 

bahsedince birazcık vicdanlı olması gerektiği kanaatindeyim. Enflasyonun %70 olduğu bir ortamda bütçe dengesi 

sağlamak gerçekten zor. Çünkü hükümet merkezi hükümet birkaç defa bütçe revizyonu yapıyor bütçeyi 

denkleyebilmek için, yine büyük bir ihtimalle şu anda 2 trilyonluk bütçe açılığında çok daha fazla olacağı 

kanaatindeyim. Bunun bilinmesini istedim. Bu duygularla herkese iyi geceler diliyorum, teşekkür ediyorum. 

BAŞKAN- Teşekkür ediyorum, değerli meclis üyelerimiz görüş ve değerlendirmeleri kapatıyorum. 

Sebebini de açıklayayım sözleri söylememek anlamında değil… 

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar) 

BAŞKAN- Ancak sözümü bitirirsem Derya Hanım. Derya Hanım sözümü bitirirsem karşılıklı 

konuşabiliyoruz. Sanıyorum Fırat Bey'den kadroyu siz devir alıyorsunuz ama ben konuşuyorum şu anda meclis 

başkanı olarak da değil mi? Biz buralarda daha çok konular konuşacağız, paylaşacağız görünen o ki konuşmaya da 

ihtiyaç var. Çok da keyifliydi ancak şu anda aynı zamanda ekranları başında bizi izleyen vatandaşlarımızla da 

süreyle de ilgili süreçlerde karşılıklı atışma ve değerlendirmeye de girmeden bundan sonraki meclislerimizde 

gerekirse olağanüstü oturumlar yaparak da bu çalışmaları paylaşabiliriz. Şu anda bizi izleyen vatandaşlarımıza da 

bir bilgi vereyim Kent Konseyimizin özel gereksinimli gençlerimizle ilgili bir asker eğlencemiz var şu anda onlarla 

ilgili bir etkinliği de var buradan da selam yollayalım, katılmak isteyenler orada onların mutluluğuna eşlik ederse 

de memnun oluruz. Seçim sonuçlarımızı paylaşmak istiyorum. Teşekkür ediyorum bir sonraki meclis 

oturumumuzda devam ederiz. Teşekkür ediyorum bu konular sadece bugünün değil her zamanın konuları. Değerli 

meclis üyelerimiz 2025 yılı Sağlıklı Kentler Birliği'ne üye seçimi ile ilgili sayımımızı tamamladık. 38 meclis 

üyemiz vardı toplam üye sayımız. 31 oylamaya katılan toplam üye sayımızın tamamının oyuyla Sayın Rahile YENİ 

asil üyeliğe, Sayın Ahmet DEMİRCİ yedek üyeliğe seçilmiştir. Benzer şekilde İç Anadolu Belediyeler Birliği'nin 

üye seçimi kapsamında da 38 olan mevcut meclis üyesi sayımızla ilgili 31 oy kullanılmıştır. Sayın Kadir DALGIÇ, 

Sayın Ezgi AKTAŞ, Sayın Murat ÖZMEN asil üyeliklere. Sayın Serkan YILDIZ ve Sayın Hasan ACAR da yedek 

üyeliklere seçilmişlerdir. Tüm meclis üyelerimize görevlerinde çalışmalarında başarılar diliyorum. Değerli meclis 

üyelerimiz öncelikle tüm paylaşılan konular, yapılan çalışmalar, komisyonlarımızdan gelen görüş ve önerilere 

teşekkür ediyorum. Ben de bu sürecin içerisinde elimde dokümanlar, notlarla beraber tüm söylemleri dikkatlice 

inceleyerek hepsine de cevap vermek adına çalışmalar yaptım ama bir taraftan da kusura bakmayın gülümsüyorum. 
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Neden gülümsüyorum? Bir yıldır birlikteyiz bütün meclis oturumlarımız canlı yayınlanıyor, meclisi takip 

edemeyen, meclise gelmeyen, önergeleri bilmeyen, gündemleri bilmeyen, kaçıran, takip edemeyen meclis 

üyelerimiz de hem komisyon raporlarını hem önergeleri hem meclisteki konuşma ve tartışmaları izleyebilir, geriye 

dönebilir, takip edebilir. Dolayısıyla şeffaf ve bir aradayız. Ancak burada konuştuğumuz konuların tamamını 

defalarca ve defalarca burada gündeme getirip hepsine de cevap verdiğimiz için ben de tekrar tekrar cevap 

vermekten bıkmamakla birlikte bazen gülümsüyorum kusura bakmayın. Öncelikle şöyle söyleyeyim kesin 

hesabımız ve çalışmalarımızla ilgili değerlendirmelerde tüm görüş ve önerilere çok teşekkür ediyorum. Birkaç 

hususu belirteyim. Rakamsal olarak borçlar, değerlendirmeler, ekonomi hepsini konuştuk ancak bütün bu sürecin 

içerisinde bugün meclisimizde iki tane önergemiz, başkanlık önergemiz reddedildi. Metinlerin okunması komisyon 

raporlarının incelenmesi ya da yapmak istediğimiz çalışmayı demek ki tam anlatamamışız ki kendi meclis 

grubumuzdaki arkadaşlarımıza bile. Neydi bu iki önerge? Kadın Kooperatifimizin kurulması ve gelişmesi 

amacında kadın kooperatifine ortak olunması önergesi. Kadının ekonomiye katkısı, kooperatifleşme ve 

belediyelerimizin bu kapsamdaki çalışmaları ile ilgili yeterli anlatamamışız önerge yeterli okunamamış herhalde 

böyle bir karar çıktı. Diğeri size çok teşekkür ediyorum, Karabağlar’da kurban kesim yerleri ile ilgili geçmişten 

bugüne çok ciddi sıkıntılarımız var. Vatandaşlarımız Kurban Bayramı kapsamında inançlarının gereğini de yerine 

getirmek adına kurban satın almak, kesim işlemlerini gerçekleştirmekle ilgili ciddi problemler yaşıyorlar. Bu 

kapsamda kaymakamlık bünyesinde de kurulan komisyonla ilgili kurumlar tarafından yerler belirleniyor. Siz 

değerli meclis üyemizin de belirttiği gibi yıllardır ülkenin farklı yerlerinden gelen sağlıksız koşullarda, yaklaşık bir 

aylık bir süre içerisinde kalmak zorunda kalan kurbanlıkların yarattığı atıklar, koku, kirlilik ve benzeri ve kesim 

işlemlerinin sağlıklı ve güvenli olmayan koşullarda yapıldığı bir noktada yeterli denetimler ve süreçler konusunda 

da sıkıntılar yaşandığı için çok ciddi fiyatlarla kim olduğunu bilmediğimiz bu konuda uzman olmayan birilerinin 

talepleriyle ilgili yapılan değerlendirmelerde tıpkı sizin de bahsettiğiniz gibi vatandaşlarımız son derece mağdur 

oldular. Biz de bu nedenle kamusal olarak görevimiz geri dinlemek istemezseniz çıkabilirsiniz görüşlerimi dile 

getiriyorum. Kamusal olarak… 

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar) 

BAŞKAN- Ayhan Bey demedim, Ahmet Bey demedim değerli meclis üyemiz dedim. Teşekkür ediyorum, 

teşekkür ediyorum izlerken söylersiniz, izlerken söylersiniz. Ben meclis üyelerimizin tüm katkılarına teşekkür 

ederek söylüyorum. Kendi meclis üyemiz zaten üstüne alır cevabını da verir. Bu kapsamda kurban satış yerlerinin 

ve kurban kesim işleminin sağlıklı, güvenli, kontrollü, kamu denetiminde yani belediyemiz denetiminde olması için 

kaymakamlığımızla ilgili kurumlarımızla geçen yıldan bu yana görüştüğümüz ortak görüşe vardığımız ve tüm 

Karabağlar halkına hizmet etmek sıkıntıları azaltmak için bir çaba yürütme noktasında kamusal bir hizmeti buraya 

sunduk. Ancak demek ki tam olarak anlatamamışız, ne yazık ki kendi arkadaşlarımıza bile dolayısıyla reddedildi. 

Bununla ilgili biraz önceki söylenen cümlelerde olduğu gibi biz Karabağların her yerinde sağlıklı ve güvenli 

hizmeti vermeye çalışmaya kadınlara, kadınların gücünü sesini yükseltmeye devam edeceğiz. Bunu daha iyi 

anlatmak, ha buna anlayamayan arkadaşlarımıza daha iyi anlatmak vatandaşlarımızın sıkıntılarını giderme 

noktasında da süreci yürüteceğiz. Bunu önce bir bilgilendireyim. Dolayısıyla başkanlığımızın sunduğu önergelerin 

gerekçeleri budur, kamusal bir hizmettir. Kamusal bir hizmeti tıpkı Ak Partili meclis üyemizin belirttiği gibi fahiş 

fiyatlarla değil çok daha düşük ve uygun ücretlerle kamuya uygun şekilde yürütülmesi noktasında bir hizmet 

sunmaktır. Bunun değerlendirmesini ben sevgili halkımızın o mahallelerde kurban kesim yerleri ile ilgili sıkıntılar 

yaşayan yıllardır bunun sorunlarını yaşayan mahallemizin muhtarlarımızın değerlendirmesine bırakıyorum. Diğer 

taraftan çokça şeyler söylendi öncelikle bütçemizle ilgili. Bütçedeki değerlendirmelerde hepsinin cevapları 

faaliyetlerimizle ilgili burada sunduğumuz sunumda ki ben bu sunumu burada ilk defa sunmadım değerli meclis 

üyelerimiz. İki haftada bir Başkan Mahallede adıyla mahallelerimizde 11 tanesini gerçekleştireceğimiz, 12’sini 

haftaya gerçekleştireceğimiz de bütün gün mahallede komşularımızla bir arada olduğumuz tüm etkinliklerde bu 

sunumu zaten biz orada sunuyoruz. Herkesle paylaşıyoruz, her fırsatta paylaşıyoruz. Dolayısıyla tabii ki bazı 

meclis üyelerimiz ilk defa gördüyse artık bunu halkımızın takdirine bırakıyorum. Lütfen sizler de mahallelere gelin 

orada esnafımızla kadınlarımızla işçilerimizle emekçilerimizle bir arada olun birlikte olalım. Ülkenin yaşadığı 

sorunları işsizliği, yoksulluğu, yorgunluğu hep beraber görelim. Orada hangi sorunlarla karşı karşıyayız hep 

beraber görelim. Bizler halkın içindeyiz çok daha net bir şekilde konuşuruz. Değerlendirmelerle de çok samimi bir 

şekilde eksiğimiz gediğimiz yanlış yaptığımız bir şey varsa samimiyetle buradayız. Ancak tek ricamız biraz önce 

söylediğimiz gibi vatandaşımızın doğru bilgi alma hakkını ve sorumluluğunu meclis üyelerimizin de taşıdıkları 

yasal sorumluluk gereği doğru bir şekilde yürütmeleridir. Dolayısıyla cümlelerimde kurduğum eksik yanlış 

gördüğünüz her şeyi getirip bilgisiyle belgesiyle paylaşabilirsiniz. Bizler bu konuda net ve açığız. Fırat Bey her 

zamanki gibi beni dinlememeyi tercih etti. Sabrı tükenen meclis üyelerimiz de var gördüğüm kadarıyla ancak 

kayıtlara geçtiği için ve istenirse tekrar tekrar izlenebileceği için ben gene kayıtlara geçsin buradan da bahsetmiş 

olayım. Malum bazen birkaç kez tekrarlamak gerekiyor. Belediyemiz bünyesinde Ocak ayında çektiğimiz kredinin 

çekilme amacı belediyemizden yıl sonu itibariyle emekli olan 142 şirket 4 kadrolu işçimizin 146 işçimizin 
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emeklilikten kaynaklanan haklarının, vergileri vesaire tüm haklarıyla beraber ödenmesi amaçlıdır. İlgili önergeye, 

meclis tutanaklarına, kayıtlara baktığınız zaman bunu zaten görebilirsiniz. Ama ben bir kez daha tekrar edeyim. 

Tabii bu kapsamda şunu söylemeden edemeyeceğiz. Bütün planlamalar, bütçeler, yasalar, mevzuatlar yasa ve 

mevzuatı ne kadar iyi bildiğimiz tartışmasına girersek bence burada açıkta kalan arkadaşlarımız olabilir. 

Dolayısıyla yıllık bütçeleri planlarken belediye olabilir, aile bütçeniz olabilir, iş yeri esnaf olabilirsiniz, inşaat 

firması olabilirsiniz, hükümet olabilirsiniz, devlet değil hükümet devleti yöneten anayasaya uygun olarak 

vatandaşların temel hak ve özgürlüklerini sağlamak ve yükümlülüklerini yerine getirme noktasında sorumlu olan 

hükümetlerin verdikleri sözleri yerine getirmesi vatandaşın sağlıklı, güvenli yaşama koşullarını sağlaması gerekir. 

Dolayısıyla hükümetin politikalarına baktığımız zaman bu ekonomik şiddeti konuşmadan giderleri konuşmadan 

buraya baktığımızda aynı yönetememe sorunuyla hani gemi batıyor ya evet ülkemiz çok büyük bir gemi ve hepimiz 

içindeyiz ancak ne yazık ki bizler kaptan köşkünde değiliz.  Bizler kaptan köşkünde değiliz, biz o gemiyi 

yürütmeye çalışan, o küreği hep çekenleriz, ezilenleriz, halklarız, onun sözünü söylemeye çalışanlarız. Kaptan 

köşkünde olanlar orada her şeyi rahat görüyor olabilirler ama o gemi yürümüyor her yerden su alıyor Ak Partili 

meclis üyelerimizin dediği gibi. Ve bu noktada emeklilikle ilgili yasa tasarısını bile çıkacak mı çıkmayacak mı öyle 

mi böyle mi diye Kasım ayına kadar, sonbahar aylarına kadar bekleten bir anlayışla biz birden bire Aralık sonunda 

145 tane emeklilik dilekçesini gördüğümüz zaman evet bütçemizde bunun getireceği yükle ilgili bir planlama 

yoktu. Çünkü biz 2024 bütçesini 2023 yılında olması gerektiği gibi yasaya, mevzuata, bütçe yöntemlerine uygun 

olduğu gibi planlamıştık. Bunun getirdiği yaklaşık 200 milyonluk gibi bir bütçe yükünü çok üzgünüz 

planlayamamışız çünkü doğru yönetilen hükümetlerde ve ekonomilerde bu sabah kalktım aklıma geldi anlayışı 

olmaz. İkinci konu evet tekrar bir kredi talebinde bulunduk. Çünkü toplu iş sözleşmesinden de kaynaklanan 

emekçilerimizin hani hepimizin çokça teşekkür ettiği burada benim de defalarca teşekkür ettiğim hatta emeklerini 

her şeyden ötede tuttuğum bugün burada konuşabiliyorsam bu faaliyetlerle ilgili tüm o emekçi arkadaşlarımın 

bütün yoksulluklarına rağmen yoksunluklarına rağmen yarattığı çözümler sayesindedir. Patili parklarda, sokak 

şenliklerinde, gündüz temizlik yapıp akşam masa taşıyan, gündüz temizlik yapıp akşam mısır patlatan, çocuklara 

balon yapan, lastiklerden saksı yapmaya çalışan, yokluklardan var etmeye çalışan bir kişi olmasına rağmen 10 

sokağa 20 sokağa süpürmeye çalışan, sabahlara kadar çöp arabalarında izin kullanmadan hastalığına bakmadan 

hizmeti aksatmadan çalışmaya çalışan, bütün bunların idari ve mali yükünü masada yürütmeye çalışan, Bakanlık 

gerekli planlamayı yapmadığı için diğer kurumlar gerekli çalışmaları yapmadığı için tüm idari ve mali yükü üzerine 

alan memur arkadaşlarım, işçi arkadaşlarım, kadrolu arkadaşlarım sayesindedir. Dolayısıyla bu kapsamda evet bu 

enflasyonist ortamda toplu iş sözleşmelerimizde… Asgari ücret ne kadar? Bizim verdiğimiz ücret nedir? Hak 

edilen ücretin çok daha altında emeğin çok daha altında ama bu koşullarda her bir çalışanımızla ilgili bütçemizi 

zorlayarak el birliğiyle bir yükü paylaşmaktır, ben hepsine çok teşekkür ediyorum. Burada emeği savunuyorsak hep 

beraber sadece sözlerimizle değil eylemlerimizle de savunacağız. Tabii ki toplu iş sözleşmemizdeki bu kadar 

yüksek enflasyon ortamında daha yükseğe çıktığımız, gelirimizin üstüne çıktığımız, bütçemizi zorladığımız bir 

süreçte geriye dönük haklarını alabilmeleri için bu meclise bir kredi getirdik. Maaşları ödeyebilmek için değil 

geriye dönük haklarını, Ekim ayından itibaren alacaklarını getirmek için bu da zaten her zaman söylediğim gibi oy 

önergemizde, önergede, komisyonda, gündemde, halkımıza da açık olan gündemde tek tek tane tane yazıyor. 

Dolayısıyla evet bu kadar enflasyonist ortamı biz tahmin edemedik. Hükümet değiliz biz belediyeyiz. Enflasyonu 

biz çözmüyoruz, biz yönetmiyoruz. Dolayısıyla emekçimizi ezdirmemek için biz taşın altına değil kayanın altına 

gövdemizi koymuş durumdayız hep beraber. Bu kapsamda ne yazık ki memurlarımız için aynı şey geçerli değil 

çünkü memur zammını biz belirlemiyoruz. Bu anlamda da çok ciddi bir ücret dengesizliği olduğunu bu ülkede 

herkes biliyor. Tam da bu noktada biz onu da öderdik bakın istediğimiz kredi bedeli 150 milyon İller Bankası'ndan 

8 ayda çok daha yüksek bir şekilde kesilen ve 2024 yılında kesin hesapta sizlere tek tek rakamları verilen, bütçeleri 

verilen durumda sadece Karabağlar Belediyesi'nden kesilen miktar ne? 219 milyon. Yani biz aslında hak ettiğimiz 

parayı alabilseydik ücretlerimizi de, geriye dönük haklarımızı da, diğer süreçlerimizi de çok daha doğru bir şekilde 

yönetebilirdik. Bunun da takdirini ben vatandaşlarımıza bırakıyorum. Tabii burada şu söylendi: Kanun ve nizam 

bilmemek. Kanun ve nizam bilmemek anayasaya uymamak noktasında da herhalde açık ara şampiyonun kim 

olduğunu biliyoruz bunu hiç tartışmaya gerek yok. Yoksa insanlarımız emeklerini haklarını savunmak için artık 

sesini duyurabilmek için kaptan köşkünde olmadıkları için oraya çıkma şansları da olmadığı için artık boğuldukları 

için sokaklarda sözlerini söyleme hakkını ortaya koydular. Demokrasiyi ve oylarına sahip çıkma hakkını ortaya 

koydular. Hoş o da engelleniyor ya o yüzden burada demokrasiden de özgürlükten de haktan hukuktan da adaletten 

de söz edeceksek sokağa çıktığımızda sizler kendi gönlünüzde bundan söz edebiliyor musunuz? Hepimiz bu 

değerlendirmeyi yaparız. Bütün bunlarla beraber dedim ya söylenecek çok şey var ama bir şeye de takılıyorum 

arkadaşlar ben de artık anlayamıyorum. Bizim sözleşmemizde organizasyonumuzda biraz önce bahsedildi sokak 

şenlikleri var doğru. Yapılanlarla sözleşme kapsamındaki sayıya baktığınızda biz onun çok daha üstünde olan 

yaptık. Hizmet alımlarımız tüm belgelerimiz denetim komisyonuna sunulmuştur. Burada çalışma arkadaşlarımın 

emeğini çabasını bilgi ve belgeleri okumayan, doğru bakmayan, yapılan aşurenin hangi etkinlik aşuresi olduğuna 



30 / 31 
 

bile bakmayan, kaç sahne olduğunu görmeyen, sokak şenliği sayısını görmeyen birkaç örnek verdim daha da 

çıkarırım hatta öğretmenler günü yemeğimiz vardı hatırlıyor musunuz konuşulmuştu. Hani 440 kişilik ödeme 

yapıldı ama 250 kişi vardı denilen o öğretmenler gününün fotoğrafları. 440 kişi vardı. Çünkü kayıtlı belgesi, bilgisi, 

davetli listesiyle. Etin porsiyonu konuşuldu burada o denetim raporunda imza attınız, ona o şerhe imza attınız. Etin 

porsiyonunun çok büyük olduğu düşünülmektedir. Her ne kadar alınan fiyatlar tekliflerdeki en düşük ücret olsa da 

etin porsiyonunun çok düşük olduğu düşünülmektedir. Öğretmenler günündeki katılan katılımcı sayısı, dilerseniz 

ben burayı vereyim kayıtlarda da görürsünüz şu ön sıra bile 100 kişiden daha fazla. Okumayı, yazmayı, anlamayı, 

takip etmeyi, sormayı, sorgulamayı hep beraber iyi yapmalıyız. Cümlelerimizi söylerken bilgileriyle belgeleri 

yapmalıyız. İstanbul'da Belediyelerimizde yapılanlar gibi mışlarla müşlerle çarpıtmalarla bu vatandaşa ihanet 

etmemeliyiz. Biz burada bu çalışmayı yaparken etin porsiyonunu büyük vermişsiniz diye şerhe imza atan ve buna 

oy veren arkadaşlarımızı vicdanına bırakıyorum, hoş liderimizin eşi de porsiyonlarınızı küçültün demişti aynı 

anlayış devam ediyor, onu görüyoruz. Söyleyecek çok söz var. Karabağlar Belediyesi yaptığı her hizmetle hakkı, 

hukuku, adaleti, mevzuatı yürütmektedir. Burada sunduğumuz her önergede tüm arkadaşlarımızın emeği vardır. 

Dolayısıyla bu önergeleri okumayan anlamayanlara daha çok anlatırız, biz hizmetten vazgeçmeyiz, hep beraber de 

ilerleriz. Ambulans organizasyon sözleşmesinin içerisinde ambulans yazışma göremezsiniz Sağlık Bakanlığıyla 

çünkü Belediye, Sağlık Bakanlığıyla yazışma yapmaz. Bizim mülki amirimiz Kaymakamlıktır, Sağlık 

Müdürlüğümüzdür. Bakın bunu da mevzuat olarak anlatayım eksik bir şey varsa tamamlayalım. Dolayısıyla 

Emniyet ve Sağlık Müdürlüğüne ki konuşmamın içerisinde de bahsettiğim tane tane kayıtlardan dönüp 

izleyebilirsiniz bir eksiğim varsa ben de düzeltir ve özür dilerim.  

Sürecin içerisinde yaşadığımız acı olay üzerinden bu kadar konuşulurken belgesiyle bilgisiyle emeğimizle acımızla 

hep beraber oradayken yapılan siyaseti yine sizlere bırakıyorum. Keşke biraz önce Ömer Bey'in anlattığı 

çocuklarımızla ilgili cümlelerdeki çığlığı da bu kadar büyütebilseydik. Biz kendi üzerimizde yapılan tüm idari 

soruşturmalarımızda gereğini yaptık yapmaya devam ediyoruz. Hatta tıpkı AKP'li meclis üyelerimizin pardon Ak 

Partiydi, Ak Partili meclis üyelerimizin dediği gibi eksiklik varsa organizasyonlarda ambulans hizmeti satın alın 

dediniz. Çok doğru. Biz de dedik ki Kavacık Festivalinde biz yine yazıyoruz kaymakamlığa ama başka bir acı 

yaşamayalım ambulans satın alalım, denetim komisyonu raporunda dediniz ki niye ambulans hizmeti satın aldınız? 

Alalım mı? Almayalım mı? Sayın Ak Partili meclis üyelerimiz, karar verin. Alıyoruz, niye aldın diyorsunuz. Kaza 

oluyor neden almadınız diyorsunuz. Sağlıkla ilgili süreçlerde okullarımız, öğretmenlerimiz, sağlık ocaklarımız 

burada Karabağların pek çok sorununu dile getirmeye çalışıyoruz. Kentsel Dönüşüm, müdürlük kurduk diyoruz, 

çalışma yapıyoruz diyoruz. Biz 5 yıllık bir dönem için seçildik, bunu da şu anda hatırlatayım. Verdiğimiz sözlerin 

hepsi 5 yıllık dönemimiz içindir. Hiçbir sözümüzde şu tarihte şunu yapacağız diye bir cümle yoktur, oraya koyduk. 

Bunlar başlangıç adımlarımız ki konuşmamda bundan da bahsettim ama tekrar tekrar kayıtlara geçsin bundan sonra 

da bu doğru adımlarla büyütmeye devam edeceğiz. Yeşilyurt Pazaryeri, evet iki tane yatırımımız var Gençlik ve 

Spor Merkezimiz ve Yeşilyurt Pazar yerimiz 2020 yılında 80 milyonla ihale edilen yapım bedeli 80 milyon olan 

Gençlik ve Spor Merkezimizin şu an maliyeti ne olmuştur biliyor musunuz enflasyon ve keşif artışlarıyla? 450 

milyonun üzerinde yani hükümet devlet değil devleti yöneten hükümet ekonomiyi doğru yönetseydi 4 yılda çünkü 

iktidar değişmedi ama 4 yılda enflasyon şiddeti çok daha yüksek şekilde arttı. Biz Karabağlar’a 450/80 yapar 

mısınız kaç tane bu büyüklükte spor merkezi yapabilirdik, kaç tane pazar yeri kaç tane yapı yapabilirdik? Diğer 

taraftan evet, Yeşilyurt Pazaryerimiz geldiğimizde çalışması başlamış olan ne yazık ki %10'da aldığımız inşaatı 

%30'a getirebildiğimiz bu kesintilere rağmen bu yokluklara rağmen önceliğimizi çalışanlarımızın maaşlarına 

vererek getirebildiğimiz noktada ihalesine göre bitim tarihi Haziran 2025 Mayıs sonu Haziran 2025 olan noktada 

müteahhitin talepleriyle ekonomik süreçlerle 1 yıllık süre uzatımı almıştır. Haziran 2026'dır şu an bitim tarihi. Biz 

evet beklenilen tarihte bitiremedik bunun bedelini yükünü sorumluluğunu alıyoruz ama 210 milyondan fazlasını 

kesenler ekonomiyi bu hale getirenler de e bunun için de biraz faydası yok mu? Dolayısıyla bize giderlerimizi 

sorarken lütfen açık olan kesin hesapta da raporlarımızda da her yerde açık olan her türlü giderimizin hesabını 

veririz ama bizim bir hesap sormaya hakkımız yok mu? Emekçilerimizin hakkını izin verin de enflasyonu 

yönetemeyen, iktidarı yönetemeyen, vatandaşımızın hakkını sözünü alan bir anlayışın üyelerinden çok biz zaten bu 

yaptıklarımızla yoklukla yine emekçilerimizle dayanışma içinde eksik aldıkları maaşlarına rağmen gecikme varsa 

da bu ülke için bunu sineye çekerek ve asıl sorumluluğun kim olduğunu bilerek gereğini yapan işçi 

arkadaşlarımızla beraber biz bu yükü hep beraber taşıyoruz. O nedenle sözlerimizi söylerken dönüp aynaya 

bakalım kendimize bakalım. Neden biliyor musunuz? O kadar çok konu var sonraki meclislerde konuşuruz seve 

seve konuşuruz. Burada her bir önergeye ret veren, kabul veren her bir eleştirisinde belgesi bilgisi dışında çamur at 

izi kalsın diye tıpkı Belediyelerimizde yaşadığımız gibi konuşanları o çamur bize bulaşmaz. Eksiğimiz bilgimiz 

varsa mevzuatta bir yanlışımız varsa biz hala birilerinin uygulamadığı hak hukuk ve adaletle mevzuatla bu ülkeyi 

yönetiyoruz ve bu ülkeyle yöneteceğiz. Son sözüm yapılan tüm çalışmalarda herkesin emeğine sağlık. Biz 

yaptığımız işlerle vatandaşta sokakta yürüyebildiğimiz, sohbet edebildiğimiz, yüz yüze bakabildiğimiz bir noktada 

Karabağlar için daha çok çalışma yapmaya devam edeceğiz. Çokça günümüz var paylaşmamız, gereken emeğimiz 
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var ama arkadaşlarım çokça söyledi daha anamadığımız çok da günler var. 4 Mayıs Fikri SÖNMEZ'in ölümü 

yıldönümüydü. Terzi Fikri öyle bir gömlek dikti ki, giysi dikti ki biz de Karabağlar’a ve tüm Türkiye'ye o giysinin 

benzerine dikmek için mücadele ediyoruz. Üç fidan bu ülkede tek suçları vatanı sevmek olan tam bağımsız Türkiye 

diyen Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün devrimlerinin ışığında mücadele eden üç fidanı andık, anıtını diktik, onların 

gözlerine bakarak unutanlara karşı hatırlatıyoruz, kendimize de sorumluluğumuzu hatırlatıyoruz. 13 Mayıs 

Soma'nın yıldönümü hesap soracağız ya Soma'daki kayıplarımızı kimse unutmasın onu da arada hatırlatalım hesabı 

sorulmayan hani vatandaşın tekmelendiği. Farkındalık günlerimiz çalışmalarımız hepsi çokça devam ediyor. Salı 

günü mecliste yoktum Sayın Genel Başkanımızla birlikteydik İzmirli Belediye Başkanı olarak İlçe Başkanlarımızla 

beraber ben de ilçe başkanımızla beraber oradaydım. Karabağlar ailemizin selamlarını ilettik, kararlılığımızı ilettik, 

o tokatın hepimize atıldığını hepimiz biliyoruz, kimlerin attığı ne amaçla atıldığı noktasında gerekli açıklamalar 

Genel başkanımız tarafından yapılmıştır. Biz sözümüzü, mücadelemizi büyütmeye devam edeceğiz. Ve 19 Mayıs 

Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramımız 19 Mayıs'ta kurtuluşun ateşinin ilk yakıldığı günde biz de Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ü mücadelesini gençler ve kadınlarla emanet ettiği Türkiye Cumhuriyeti'nde yürüteceğiz. 

Ama bir hatırlatma daha yapayım 15 Mayıs Hasan TAHSİN'in şehit edilişinin yıldönümü. Hani ilk kurşunu 

İzmir'den atan. O yüzden biz de Hasan TAHSİN'in ilk kurşunu İzmir'den attığı İzmir olarak 19 Mayıs'ta saat 

18.00'de Gündoğdu Meydanı’nda olacağız. Ben vatandaş Helil olarak, Türkiye Cumhuriyeti'nde Kadın Belediye 

Başkanı olarak demokrasiyle hukukla seçilmiş bir Belediye Başkanı olarak seçme ve seçilme hakkımı demokrasiyi 

hukuku ve bu ülkenin geleceğini savunmak için ben orada olacağım. Eminim aynı sözleri söyleyen tüm meclis 

üyelerimiz Karabağlar ailemiz Gündoğdu Meydanı’nı bayraklarımızla kırmızıya boyayacaktır. Herkese çok 

teşekkür ediyorum. Söylenecek sözlerle ispatlarla cümlelerle hepimiz yaptığımız işlerle kendimize yakışanı yapar 

sözümüzü ortaya koyarız. Karabağlar halkı da bizi değerlendirecek en yüce makamdır. O değerlendirmeyi de alır 

başımızın üstüne koyarız, bundan sonrasını diğer meclislerde devam etmek üzere, teşekkür ediyorum sabrınız için 

de. Ekranları başında bizi izleyen değerli vatandaşlarımız, Karabağlar ailemiz, toplantıya katılamayan mazeretlerini 

bildiren meclis üyelerimiz var. Tabii ki meclis üyelerimizin de sonuna kadar kalıp tüm süreci dinlemesini bekleriz 

değil mi? O yüzden meclis üyelerimizin görevi kayıttan izlemek değil buradan takip etmek bunu da bir kez daha 

hatırlatmış olalım. Hukuka ve mevzuata aldığımız oylara sahip çıkalım. Sayın Cihan DEMİR, Sayın Ekim Ulaş 

BÜYÜKDAĞ, Sayın Kader ERTEMİZ, Sayın Mehmet TÜRKBAY, Sayın Murat ÖZMEN, Sayın Uğur DURMAZ 

ve Sayın Levent YILDIR mazeretlerini bildirdiler. Mazeretlerini meclisimizin onayına halkımızın takdirine 

bırakıyorum. Kabul edenler? (Eller kalkar) Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy birliği ile kabul edilmiştir. Bu arada 

çalışmalarımız içerisinde bir sonraki meclis tarihimizi bildireceğim. Yalnız bir küçük uyarım da basın mensubu 

arkadaşlarımdan bir destek olsun. Basına düşen bazı haberlerde bir ay sonra Yeşilyurt Pazaryeri bitecek haberini 

yapan arkadaşlarımız olmuş, uyarırsanız meclis kayıtlarımızda buradaki sözlerimizin doğru bir şekilde vatandaşa 

aktarılması, eleştirilerin cevaplarının da ağzımızdan çıktığı gibi aktarılması çok da önemli bu anlamda herkesten 

destek rica ediyoruz. Bir sonraki meclis toplantımızı 3 Haziran 2025 Salı günü saat 18.00'de gerçekleştireceğiz. 

Katkı veren herkese teşekkür ediyorum meclis oturumumuz sona ermiştir. Biz buradan özel gereksinimli 

çocuklarımızın yanında olmaya gideceğiz gelmek isteyen herkesi bekliyoruz. Teşekkürler. 
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